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PŘEDMLUVA
„Druhá nejvyšší soutěž je v plném proudu a nadcházející týdny budou opravdu 
hodně zajímavé. Následujícími koly vás pochopitelně bude provázet i magazín o 
1. lize. Ani ten nezahálí a navázal spolupráci s Třemi kápěmi: Třebíč. Díky tomuto 
partnerství bude mít náš občasník nový vzhled (možná již od příštího čísla), který 
bude více profesionálnější a mnohem podobnější tištěným časopisům. Dalším 
krokem kupředu je vytvoření webových stránek, na nichž naleznete všechna 
dosud vyšlá čísla, a to v přehledném schématu. Krom toho si na nich můžete 
přečíst časopis v jiném prohlížeči, díky němuž bude listování těmito stránkami 
ještě pohodlnější. No a do třetice všeho nejlepšího došlo k vytvoření 
facebookové stránky. Tu naleznete pod tímto odkazem: 
www.facebook.com/trikapecz.1liga?fref=ts. Rád bych, aby byly tyto stránky 
vedeny v interaktivním stylu, to znamená, aby tam fanoušci mohli přidávat svoje 
postřehy, vedly se debaty atd. Zkrátka, aby se na tvorbě magazínu svými názory 
podíleli i samotní čtenáři. Chcete‐li tedy, klikněte na tlačítko „to se mi líbí“ a 
žádná zajímavost z první ligy vám už neunikne.  
  Pojďme ovšem zpět k tomu, na co se můžete těšit v aktuálním vydání 
magazínu o 1. lize. Jako obvykle si představíme několik prvoligových osobností. 
Tentokráte se zaměříme na kariéry Jana Hlaváče, Ladislava Gengela, Roka Pajiče 
a Matěje Pekra. Nechybí ani profil týmu ‐ tentokráte nahlédneme do zákulisí 
nováčka soutěže – Rytířů Kladno. Rok co rok vychází v magazínu žebříček klubů, 
v němž hodnotíme týmy podle několika kategorií. Jaký celek vyhrál letos? Bude 
to nejúspěšnější klub československé historie Jihlava? Nebo slavné Kladno? 
Uspěje nejnavštěvovanější tým Českých Budějovic? Či movitý a ambiciózní 
Chomutov? To se dozvíte na straně 43. 
 

Pěkné počtení přeje HSfan 
  

CITÁT ČÍSLA
 

„Prostě nemáme tu kvalitu. Nejdřív jsem si myslel, že rozhodčí, štěstí… Že se 
chytneme, ale prostě ta kvalita není. Neodpovídá to plánům a slibům vedení. Ty 

byly naprosto odlišné před sezónou. Je to prostě nyní souboj my a Brod.“ 
 

Prostějovský obránce David Roupec nehledal výmluvy  
a podíval se pravdě do očí. 

UFOTO ČÍSLA
Do Prostějova se po ukončení angažmá v Polsku uchýlil Radek Meidl. Ten se tak v jednom 
týmu potkal se svým bratrem Václavem. Jestřábi navíc díky Radku Meidlovi získali vášnivou 
fanynku – Petru Kvitovou. Ta svého přítele podporuje přímo na tribunách prostějovského 
zimáčku. Hanákům její přítomnost svědčí. Vyhráli oba zápasy, na nichž byla přítomna. 

NÁVŠTĚVA NA MOTORU
České Budějovice mají jednoznačně nejlepší 
fanoušky v první lize. Přitom ještě za dob 
extraligy nebývala atmosféra na zápasech 
tehdejšího Mountfieldu ničím výjimečná. Jenže 
události z loňského roku všechny příznivce 
semkly a Motor se může chlubit fantastickými 
návštěvami. Například na Jihlavu, další tradiční 
hokejovÝ celek, zavítalo do Budvar Arény 
nevídaných 6021 diváků! Nezbývá nic jiného, 
než smeknout klobouk. 
 

TOMÁŠ KABERLE V PRVNÍ LIZE 
První liga dál nabývá na kvalitě. Rozhodčí jsou 
sice ve druhé nejvyšší soutěži tragičtí, zato 
soupisky prvoligových klubů jsou napěchovány 
spoustou známých jmen. Největší osobností 
první ligy je bezesporu Tomáš Kaberle, jenž se 
stal čerstvou posilou Kladna. Svůj slib, že 
v České republice neoblékne jiný dres než ten 
mateřský, tedy dodržel. Za to zaslouží ikona 
Toronta Maple Leafs poklonu. 
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GALAPŘEDSTAVENÍ VÍTĚZSLAVA BÍLKA 

- 
Litoměřice se drží na předních příčkách 
prvoligové tabulky. Vděčit za to mohou 
zejména fantasticky sehrané dvojici Jaroslav 
Kalla – Vítězslav Bílek. Druhý jmenovaný zažil 
v tomto období dva ojedinělé večery. Nejprve 
vstřelil pět branek Benátkám nad Jizerou, o 
dvanáct dní později pak čtyřikrát potupil 
gólmana Prostějova!  
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JIZEROU VŮČI BRANKOVÉMU ROZHODČÍMU    
4   Statistiky 54  Historické bodování https://www.youtube.com/watch?v=y‐

UWCU5Icfo.   
V duelu mezi domácí Třebíčí a farmářským 
týmem Liberce došlo k velmi kuriózní a 
kontroverzní situaci. Poté, co Horácká Slavia 
vstřelila spornou branku (ze záznamu však bylo 
zřetelné, že gól to byl opravdu regulérní), se 
asistenti trenéra Filipa Pešána, jmenovitě tedy 
Antonín Nečas a Vladimír Čermák, rozběhli 
k budce brankového rozhodčího a snažili se 
sudímu vysvětlit svůj pohled na uznání 
třebíčského gólu. K fyzickému napadení 
nakonec nedošlo (i díky security), nicméně i tak 
se jedná o velkou ostudu realizačního týmu 
Pojizeřanů. Ti však svědomí nezpytovali, ba 
naopak na tiskové konferenci Filip Pešán uvedl, 
že není schopen říci, co se za bránou dělo. Prý 

5   Týmy ‐ ohlédnutí 58  Legenda: Jiří Cmunt 
   

19  Milníky 59  Archiv magazínů 
  
20  Jan Hlaváč 60  Zábava  

  
24  Matěj Pekr 61  Příští číslo 
  
27  Rok Pajić  
 
30  Rytíři Kladno 
 
33  Ladislav Gengel 
 
37  TOP 15 juniorů 
 

viděl jen to, že byl jeden z členů klubu vyváděn 
ochrankou. Filip Pešán tuto událost sice 
„neviděl“, zato jí zaznamenalo 1 720 fanoušků i 
videokamery. Na celou událost se můžete 
podívat ve výše uvedením sestřihu.  30 
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http://1liga.trikape.cz/
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TIPY NA ROZHOVORY VIDEOTÉKA

 

1) Na hodně místech tohoto čísla se budeme věnovat Kladnu. A nejinak je tomu i v této rubrice. Pro deník Sport totiž poskytl 
rozhovor Jaromír Jágr, majitel klubu. Ve velmi zajímavém interview hledal příčiny úvodních nezdarů Rytířů a dále velmi 

V tomto čísle magazínu vám přinášíme článek o kladenských Rytířích. Není to přitom tak dávno, co Středočeši porazili 
slavné Toronto... Sestřih z tohoto zápasu naleznete pod tímto odkazem: 

zkritizoval tréninkovou morálku mladých hráčů. http://isport.blesk.cz/clanek/hokej/218986/jagr‐se‐zlobi‐na‐vykony‐kladna‐ http://www.youtube.com/watch?v=qbg8OY7k_2g
policajty‐a‐pendreky‐na‐mlade.html 

 

 
2) Velmi zajímavý rozhovor poskytl webu iDnes.cz trenér Českých Budějovic Petr Rosol (foto dole). Ten ve zmiňovaném 
interviewu mimo jiné uvedl, že ho svou podporou velmi mile překvapili věrní fanoušci Motoru. http://hokej.idnes.cz/petr‐
rosol‐rozhovor‐0lb‐/hok_1liga.aspx?c=A141122_2118197_hok_1liga_ald 

 
3) K interview pro iDnes.cz svolil i Petr Mocek, staronová akvizice jihlavské Dukly. Jak pociťoval válku v Ukrajině, měl v ruské 
lize problémy jako jeho mnozí předchůdci? To a mnohem více naleznete zde:  http://hokej.idnes.cz/petr‐mocek‐hokej‐023‐
/hok_1liga.aspx?c=A141122_2118229_hok_1liga_ald  
 
4) Jaroslav Roubík už sice není nejlepším střelcem soutěže, přesto s velkým předstihem dosáhl na hranici dvaceti vstřelených 
branek, což už je známkou velkých kvalit. Roubíkovi se to navíc povedlo už poněkolikáté v řadě! Jak hodnotí dosavadní průběh 
sezóny? Chodí výplaty čas, nebo je situace stejná jako loni? http://hokej.idnes.cz/petr‐mocek‐hokej‐023‐
/hok_1liga.aspx?c=A141122_2118229_hok_1liga_ald 
 
5) Asistent Mostu Vladimír Machulda se zamyslel nad tím, proč vládnou kanadskému bodování první ligy hráči starší třiceti let. 
Jaké jsou jeho názory si můžete přečíst zde: http://hokej.idnes.cz/vladimir‐machulda‐0mm‐
/hok_1liga.aspx?c=A141119_2117151_hok_1liga_ald 
 
6) Kalla‐Bílek. Tito dva jsou společně s duem Nouza‐Straka jednoznačně nejúdernější dvojicí v první lize. Bílek je nejlepším 
střelcem, Kalla pro změnu nahrávačem. Velká škoda pro Kladno, že o ně před startem letošního ročníku neprojevilo zájem. Jak 
hodnotí bývalé opory Rytířů letošní ročník? Odpověď naleznete zde: http://hokej.idnes.cz/kalla‐a‐bilek‐skoda‐pro‐kladno‐ze‐
nas‐nechtelo‐fn1‐/hok_1liga.aspx?c=A141119_2117150_hokej_ald 
 
7) Zajímavou posilu s ještě zajímavějším životním příběhem získal do svých řad poslední tým dosavadního průběhu sezóny ‐ 
Havlíčkův Brod. Do Rebelu totiž zamířil Jan Platil, což je hokejista, který se s ničím nes... a jeho rozhovory nejsou plné klišé. No 
posuďte sami: 

 
 

http://hokej.idnes.cz/jan‐platil‐hokej‐rozhovor‐havlickuv‐brod‐fp7‐
Kladno zažívalo skvělé časy i v době, kdy za ně válela tzv. Blue line. Ta hrála ve složení Patera‐Procházka‐Vejvoda. Do historie se 

tito tři zapsali neuvěřitelnými kousky. No posuďte sami: 
/hok_1liga.aspx?c=A141201_2120740_hok_1liga_ten 
  

http://www.youtube.com/watch?v=82y‐vIMxQ‐E 
 

 

 

http://isport.blesk.cz/clanek/hokej/218986/jagr-se-zlobi-na-vykony-kladna-policajty-a-pendreky-na-mlade.html
http://isport.blesk.cz/clanek/hokej/218986/jagr-se-zlobi-na-vykony-kladna-policajty-a-pendreky-na-mlade.html
http://hokej.idnes.cz/petr-rosol-rozhovor-0lb-/hok_1liga.aspx?c=A141122_2118197_hok_1liga_ald
http://hokej.idnes.cz/petr-rosol-rozhovor-0lb-/hok_1liga.aspx?c=A141122_2118197_hok_1liga_ald
http://hokej.idnes.cz/petr-mocek-hokej-023-/hok_1liga.aspx?c=A141122_2118229_hok_1liga_ald
http://hokej.idnes.cz/petr-mocek-hokej-023-/hok_1liga.aspx?c=A141122_2118229_hok_1liga_ald
http://hokej.idnes.cz/petr-mocek-hokej-023-/hok_1liga.aspx?c=A141122_2118229_hok_1liga_ald
http://hokej.idnes.cz/petr-mocek-hokej-023-/hok_1liga.aspx?c=A141122_2118229_hok_1liga_ald
http://hokej.idnes.cz/vladimir-machulda-0mm-/hok_1liga.aspx?c=A141119_2117151_hok_1liga_ald
http://hokej.idnes.cz/vladimir-machulda-0mm-/hok_1liga.aspx?c=A141119_2117151_hok_1liga_ald
http://hokej.idnes.cz/kalla-a-bilek-skoda-pro-kladno-ze-nas-nechtelo-fn1-/hok_1liga.aspx?c=A141119_2117150_hokej_ald
http://hokej.idnes.cz/kalla-a-bilek-skoda-pro-kladno-ze-nas-nechtelo-fn1-/hok_1liga.aspx?c=A141119_2117150_hokej_ald
http://hokej.idnes.cz/jan-platil-hokej-rozhovor-havlickuv-brod-fp7-/hok_1liga.aspx?c=A141201_2120740_hok_1liga_ten
http://hokej.idnes.cz/jan-platil-hokej-rozhovor-havlickuv-brod-fp7-/hok_1liga.aspx?c=A141201_2120740_hok_1liga_ten
http://www.youtube.com/watch?v=qbg8OY7k_2g
http://www.youtube.com/watch?v=82y-vIMxQ-E


 

HRÁČSKÉ STATISTIKY  

TOP 15 kan. bodování 
 
1. Tomáš Nouza (ČB)    55 bodů 
2. Josef Straka (ČB)    55  
3. Jaroslav Kalla (LIT)    42 
4. Jaroslav Roubík (ÚNL)  38 
5. Patrik Moskal (ŠUM)    37  
6. Martin Heřman (ČB)    37 
7. Vítězslav Bílek (LIT)    35 
8. Marek Hovorka (CHO)  32 
9. Tomáš Čachotský (JIH)  30 
10. Nikola Gajovský (CHO)  28 
11. Marek Melenovský (JIH)  27 
12. Michal Dragoun (KLA)  27 
13. Michal Důras (JIH)    27 
14. Tomáš Pitule (KLA)    27 
15. Lukáš Havel (TŘE)    26 
 

TOP  7 kan. bodování (obránci) 
 
1. Tomáš Sedlák (ŠUM)    24 bodů 
2. Jiří Drtina (CHO)    21 
3. Zdeněk Čáp (JIH)    18 
4. David Roupec (PRO)    18 
5. Aleš Holík (ŠUM)    18 
6. David Růžička (KLA)    18 
7. Jakub Šulc (LIT)    17 
 

TOP 7 střelců 
 
1. Vítězslav Bílek (LIT)             24 gólů 
2. Tomáš Nouza (ČB)             23 
3. Jaroslav Roubík (ÚNL)           22  
4. Josef Straka (ČB)             21 
5. Roman Chlouba (KAD)          16 
6. Patrik Moskal (ŠUM)             14  
7. Martin Heřman (ČB)             14 

TOP 3 střelců (obránci) 
 

1. Tomáš Sedlák (ŠUM)    6 gólů 
2. Zdeněk Čáp (JIH)    6  
3. David Roupec (PRO)    6 
 

TOP 7 asistentů 
 
1. Jaroslav Kalla (LIT)    37 asistencí 
2. Josef Straka (ČB)    34 
3. Tomáš Nouza (ČB)     32 
4. Patrik Moskal (ŠUM)             23  
5. Martin Heřman (ČB)    23 
6. Tomáš Rod (ÚNL)    22 
7. Michal Dragoun (KLA)  20 
 

TOP 3 asistentů (obránci) 
 

1. Tomáš Sedlák (ŠUM)    18 asistencí 
2. Jiří Drtina (CHO)    16  
3. Aleš Holík (ŠUM)    13 
 

TOP 10 hráčů s bilancí plus/minus 
 
1. Rostislav Malena (TŘE)           + 16 
2. Jaroslav Koma (CHO)       15 
3. Jiří Drtina (CHO)                 15 
4. Tomáš Klouček (KLA)     14 
5. Lukáš Havel (TŘE)                  14 
6. Nikola Gajovský (CHO)    14 
7.  Jaroslav Kalla (LIT)       14 
8. Vítězslav Bílek (LIT)      13 
9. Aleš Pavlas (KAD)      12 
10. Michal Dragoun (KLA)    12 
 

TOP 5 nejtrestanějších hráčů 
 
1. Patrik Moskal (ŠUM)          72 TM 
2. Martin Mazanec (KAD)     71  
3. Jan Niko (BNJ)       67 
4. David Růžička (KLA)          66 
5. Kamil Charousek (MOS)     65  
 

Nejhorší +/‐ 
 
466. Lukáš Luňák (PRO)     ‐ 18 
465. Robert Jedlička (PRO)    ‐ 16 
464. Michal Černý (PRO)    ‐ 16 
463. Robin Malý (PRO)        ‐ 14 
462. Daniel Hora (MOS)     ‐ 14   
 

TOP 3 cizinci (bodování) 
 
1. Marek Hovorka (CHO)  32 
2. Rok Pajić (ČB)    24 
3. Bryan McGregor (CHO)  19 
 

TOP 3 gólmani (počet výher) 
 
1. Tomáš Král (KAD)    15 
2. Jan Strmeň (CHO)    13 
3. Miroslav Kopřiva (CHO)  13 
 

TOP 3 gólmani (čistá konta) 
 

1. Tomáš Král (LIT)    4 
2. Ondřej Bláha (ČB)    3 
2. Jan Strmeň (CHO)    3 
2. Miroslav Kopřiva (CHO)  3 

Úspěšnost zákroků (min. 14 zápasů) 

 
1. Jan Strmeň (CHO)          95,74% 
2. Martin Falter (TŘE)             94,44% 
3. Jan Lukáš (KLA)          93,93% 
4. Miroslav Kopřiva (CHO)     93,42% 
5. Miroslav Hanuljak (CHO)   92,95% 

 
 
Průměr gólů na zápas  (min. 14 zápasů)  
1. Jan Strmeň (KAD)          1.36 
2. Martin Falter (TŘE)                1.70 
3. Miroslav Kopřiva (CHO)        1.74 
 

Nejvíce odchytaných minut 
1. Vladislav Koutský (ŠUM)         1635 
2. Tomáš Král (LIT)            1418 
3. Michael Petrásek (ÚNL)  1252 
 
 

TOP 5 juniorů (bodování) 
 
1. Luboš Rob (ČB)     20 
2. David Kämpf (KAD)     17 
3. Ondřej Kaše (CHO)     16 
4. David Kaše (CHO)       9 
5. Dominik Hrníčko (BNJ)     7 

STATISTIKY

TÝMOVÉ STATISTIKY 

TABULKA 

#  Tým  Z  V  VP PP P  Skóre  B 

1  Piráti Chomutov  32  20  3  5  4  112:60  71 

2  ČEZ Motor České Budějovice  32  18  3  1  10  120:86  61 

3  SK Horácká Slavia Třebíč  32  18  1  3  10  82:68  59 

4  Rytíři Kladno  32  17  2  2  11  111:74  57 

5  HC Stadion Litoměřice  32  17  2  2  11  98:78  57 

6  SK Kadaň  32  16  1  6  9  85:70  56 

7  HC AZ Havířov 2010  32  16  3  2  11  103:89  56 

8  HC Dukla Jihlava  31  13  4  4  10  104:87  51 

9  Salith Šumperk  31  12  2  3  14  100:107  43 

10  HC Benátky nad Jizerou  32  10  6  1  15  66:81  43 

11  HC Slovan Ústí nad Labem  32  12  1  2  17  82:103  40 

12  HC Most  32  7  5  5  15  70:115  36 

13  LHK Jestřábi Prostějov  32  5  3  2  22  69:127  23 

14  HC Rebel Havlíčkův Brod  32  3  3  1  25  61:118  16 

 

TABULKA PRŮMĚRNÉ NÁVŠTĚVNOSTI 
DOMÁCÍCH ZÁPASŮ  

 
1. České Budějovice    4392 diváků 
2. Chomutov      2669  
3. Kladno      2437 
4. Havířov      2098 
5. Třebíč      1799 
6. Jihlava      1625 
7. Prostějov      1265 
8. Šumperk      1120 
9. Litoměřice       1106 
10. Ústí nad Labem      994 
11. Havlíčkův Brod      600 
12. Most        479 
13. Kadaň         419 
14. Benátky nad Jizerou     305 
 

VYUŽITÍ PŘESILOVÝCH HER  
 
 
1. České Budějovice    23,20 % 
2. Kladno      22,67 
3. Chomutov      21,64 
4. Litoměřice      21,35 
5. Šumperk      20,48 
6. Jihlava      18,33 
7. Havířov      17,07 
8. Ústí nad Labem    16,28 
9. Benátky n/J      15,91 
10. Kadaň       15,44 
11. Prostějov      12,79 
12. Třebíč      12,50 
13. Most      12,40 
14. Havlíčkův Brod       9,43 

 



OHLÉDNUTÍ

 PIRÁTI CHOMUTOV
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 

 MAREK HOVORKA 
Havl. Brod  1:3  Chomutov 
Chomutov  4:3pr.  Havířov 
Šumperk  2:1  Chomutov   

Chomutov  8:3  Č. Budějovice 
Kladno  3:5  Chomutov   

Chomutov  4:2  Prostějov 
Kadaň  2:3  Chomutov 

Chomutov  6:1  Litoměřice 
Most  2:4  Chomutov   
Chomutov  7:2  Jihlava 

Benátky n/J  3:2pr.  Chomutov   
Chomutov  7:1  Třebíč Zahrál si na mistrovství světa 2012, několikrát 

reprezentoval rodné Slovensko, jeho osobním 
rekordem v extralize je 32 kanadských bodů... 
Někdo by mohl čekat, že letní přesun z nejvyšší 
soutěže do první ligy pro něj bude krokem 
zpátky a řadové zápasy odklouže. Jenže to není 
Hovorkův styl. Posila z Karlových Varů totiž 
hokej miluje, je to vidět na každé oslavě 
vstřeleného gólu. Hovorka s přehledem vede 
týmové bodování a svým přístupem jde 
příkladem svým spoluhráčům. 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Chomutov se díky povedenému období vyhoupl na čelo 
tabulky a vybudoval si pohodlný náskok na ostatní 
účastníky druhé nejvyšší soutěže. Piráty jistě těší 
vítězství nad dalšími prvoligovými favority – Kladnem a 
Českými Budějovicemi. Šest gólů pak Krušnohorci 
nasázeli Litoměřicím, potupnou sedmičku schytala 
Jihlava, s nepořízenou odjela z Chomutova i Třebíč. 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
NOVOU POSILOU ŘÍZNÝ BEK MILAN TOMAN 
Velmi zajímavou postavu do defenzivy získal Chomutov z nenáviděné Mladé Boleslavi. Na hostování do konce 
sezóny zamířil k Pirátům Milan Toman, klíčový obránce Bruslařského klubu v loňském postupovém ročníku. 
Fanoušky Krušnohorců ovšem jeho příchod rozdělil na dvě skupiny. Jedna část příznivců se raduje, že se 
Chomutov může nově spolehnout na skvělého dirigenta přesilových her, ta druhá sorta fanoušků ovšem 
nemůže Tomanovi odpustit zákeřnost, kterou několikrát prokázal ve vzájemných soubojích z minulosti. Bývalý 
obránce Znojma, Českých Budějovic či Kladna tedy bude muset o přízeň fanoušků tvrdě bojovat.  
 
GREG MOORE V CHOMUTOVĚ SKONČIL 
Když tento Američan na sever Čech přicházel, očekávalo se od něj opravdu hodně. A to i přes to, že celý loňský 
ročník promarodil. Vždyť je to hráč, který odehrál deset zápasů v NHL a dvakrát v řadě nasbíral třicet bodů 
v německé nejvyšší soutěži. Jenže angažmá v Chomutově 30letému Moorovi, jenž je vyhlášen jako defenzivní 
specialista, příliš nevyšlo. Po šestnácti odehraných zápasech, v nichž se mu povedlo šestkrát bodovat, se s ním 
tedy vedení klubu rozloučilo. Kdo ví, třeba bude Piráty jeho odchod ještě mrzet. Potenciál se v něm totiž skrýval 
obrovský. Greg Moore se vrátil do německé nejvyšší soutěže. Upsal se Augsburgu. 
 
MARTIN ŠAGÁT A MAREK SIKORA DO KADANĚ 
Ačkoliv klub opustil Greg Moore, Chomutov poslal na svou farmu další dva útočníky. Jedná se o Martina Šagáta, 
jenž v Kadani působil již v úvodu této sezóny. To Marek Sikora, jenž se stejně jako Šagát potýkal se zraněním, 
letos na farmě ještě nepůsobil. Vrátí se některý z nich před vyřazovacími boji zpět do Chomutova? 
 
JAN STRMEŇ SE ZRANIL, JAKO NÁHRADA POVOLÁN MIROSLAV HANULJAK 
Chomutovské lapálie s brankáři neberou konce. Zatímco před nedávnem ze zdravotních důvodů chyběl 
Miroslav Kopřiva, nyní je mimo hru mladík Jan Strmeň. Do utkání s Třebíčí tedy naskočil Miroslav Hanuljak, 
kterému se v posledních zápasech začalo dařit a pomohl Kadani k několika vítězstvím. Jak Chomutov vyřeší 
brankářskou otázku, až se Strmeň uzdraví? Zdá se, že Strmeň dochytá sezónu na farmě a Hanuljak u Pirátů. 



OHLÉDNUTÍ

 ČEZ MOTOR ČESKÉ BUDĚJOVICE 
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
TOMÁŠ NOUZA   

Č. Budějovice  4:1  Benátky n/J 
Ústí n/L  2:3  Č. Budějovice   
Č. Budějovice  6:1  Havířov 

Chomutov  8:3  Č. Budějovice   
Prostějov  3:7  Č. Budějovice  
 Kladno  5:3  Č. Budějovice 

Č. Budějovice  5:2  Litoměřice 
Č. Budějovice  4:0  Jihlava 
Třebíč  1:3  Č. Budějovice   

Č. Budějovice  5:0  Havl. Brod 
Šumperk  1:6  Č. Budějovice   
Č. Budějovice  1:4  Kladno Tomáš Nouza měl v tomto období opravdu 

skvělou formu. Sázel jednu branku za druhou a 
nahlas se přihlásil do bojů o korunu pro krále 
střelců. Vítězslav Bílek má sice také skvělou 
formu, Tomáš Nouza však bude chtít tuto 
cennou statistiku obhájit. Mladá Boleslav může 
litovat, že tomuto forvardovi nedala šanci 
v extralize. Svými kvalitami totiž do nejvyšší 
soutěže patří. Pokud do extraligy postoupí 
s Motorem, Jihočeši rozhodně stejnou chybu 
neudělají a Nouzu s sebou do nejvyšší soutěže 
vezmou.  

Kadaň  4:5sn.  Č. Budějovice   

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Každý motor potřebuje dobré palivo. Ten 
českobudějovický ho má... Je jím útočná formace 
Nouza‐Straka‐Heřman. Josef Straka bodoval v šestnácti 
zápasech v řadě, Nouza pro změnu v tomto období 
hned ve 4 zápasech vsítil po dvou brankách. I Martin 
Heřman odvádí spoustu cenné práce. Hlavně díky 
tomuto triu se Jihočeši drží v popředí tabulky.  

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
MARTIN HEŘMAN SE ZNOVU OBJEVIL V EXTRALIZE 
Předsezónní posila z Kazachstánu se zatím Motoro hodně vyplácí. Martin Heřman hraje v elitní lajně 
po boku Josefa Straky a Tomáše Nouzi, body mu tedy přibývají po hrstech. Jeho výborných výkonů si 
všimla i mateřská Plzeň, jež si Heřmana pojistila na střídavé starty.  
 
RETRO ZÁPAS PROTI KLADNU 
Ve středu 3. prosince se v českobudějovické Budvar Aréně konala velká slavnost. V zápase, které 
mělo nádech retro utkání, se totiž střetly celky Českých Budějovic a Kladna. Tedy týmy, jež se mohou 
pochlubit bohatou historií. Toto klání dvou předních prvoligových celků navíc přenášely kamery 
České televize. Přímo v ochozech pak souboj, v němž uspělo Kladno, které už se mohlo spoléhat na 
služby Tomáše Kaberleho, sledovalo více než 6 000 fanoušků. Příznivci Motoru tak opět přesvědčili 
hokejovou veřejnost o tom, že extraliga do Českých Budějovic prostě patří. Cesta za vysněným cílem 
však bude ještě velmi dlouhá a povede přes ní spoustu překážek. Jak si s nimi Motor poradí? 



OHLÉDNUTÍ

 SK HORÁCKÁ SLAVIA TŘEBÍČ
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
MARTIN FALTER   

Třebíč  4:2  Šumperk 
Třebíč  4:6  Kladno 
Třebíč  2:1  Kadaň 
Most  0:1  Třebíč   

Třebíč  1:2sn.  Benátky n/J 
Ústí n/L  3:0  Třebíč   
Havířov  5:3  Třebíč   

Třebíč  1:3  České Budějovice 
Prostějov  2:0  Třebíč   
Třebíč  3:1  Litoměřice 
Jihlava  0:2  Třebíč   

Chomutov  7:1  Třebíč    Vzhledem k mizerné produktivitě Třebíče 
nemůže být hráčem nikdo jiný než brankář. 
Nebyla to ovšem volba z nutnosti, Martin 
Falter se rozhodně za své výkony stydět 
nemusel. V Horácké Slavii, kde odchytal celou 
loňskou sezónu, se dostal do velmi dobré 
formy, takže, když měl zaskočit za zraněného 
Marka Čiliaka v extralize, nezklamal a podal 
slušný výkon. Zkušený brankář je prostě muž, 
na něhož se mohou spolehnout v Třebíči i 
v Kometě.  

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Na měsíc říjen rozhodně nebude Třebíč vzpomínat 
v dobrém. Horáckou Slavii trápila početná marodka, 
odchody hráčů do extraligy... Důsledkem byla střelecká 
impotence a bídné výkony. V prosinci už se ovšem zase 
začalo svítat na lepší časy. Dokáže Třebíč vybojovat 
výhodu domácího prostředí pro čtvrtfinále play‐off? 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
NA VÝPOMOC ZE ZLÍNA PŘIŠEL LIBOR KAŠÍK 
V duelu s Jihlavou se v bráně Horácké Slavie představil již sedmý gólman. Tentokráte se jednalo o Libora Kašíka, 
jenž loni fantastickými výkony dovedl Zlín k extraligovému titulu. Kdo by to byl řekl, že se letos objeví v 1. lize... 
 
JIŽ TAK POČETNÁ MARODKA OPĚT ROSTE 
Horácká Slavia nezažila zrovna povedené období. Velký vliv na tom měla i marodka. Na ní jsou dlouhodobě 
obětavý obránce Václav Čejka, ze Zlína zapůjčený brankář Luboš Horčička a rychlonohý forvard Michal Vodný. 
Před nedávnem řady marodů rozšířili i Lukáš Havel, nejlepší střelec týmu, a Roman Erat, největší hvězda klubu. 
Havlovo zranění je vážnějšího charakteru, zřejmě si totiž pochroumal páteř. Dokáží se všichni jmenovaní 
připravit na play‐off, v němž by se Třebíč ráda probojovala do semifinále, stejně tak jako v předcházejících dvou 
ročnících? 
 
DAVID OSTŘÍŽEK ZPĚT V KOMETĚ BRNO, DO OLOMOUCE SE VRÁTIL PETER ZUZIN 
Sestava Horácké Slavie v poslední době prošla velkými změnami. Nutno dodat, že negativními. Třebíč totiž 
doplatila na pohyb v kádru Komety, respektive Olomouce. Brno se rozhodlo ušetřit peníze a poslalo na 
hostování do jiných extraligových celků Tomáše Svobodu a jeho jmenovce Jakuba. Tím pádem Kometa povolala 
zpět do svých řad Davida Ostřížka, jenž v Třebíči prokazoval, že je zkrátka někde jinde... I v týmu Mory se 
vytvořilo jedno volné místečko, které pak zaplnil Peter Zuzin. Třinec si totiž do svého kádru stáhl Erika Hrňu, 
jenž v Olomouci střelecky procitnul. Nutno ovšem dodat, že Zuzin dokázal odcházejícího kanonýra nahradit. 
Slovenský forvard totiž chytil šanci za pačesy a zdá se, že už se do první ligy jen tak nevrátí... 
 
PETER KÖNIG DO SLAVIE PRAHA 
Dalším hráčem, s nímž nemůže Třebíč v následujících týdnech počítat, je Peter König. Toho Kometa, stejně jako 
předtím Tomáše Malce, uvolnila na hostování. Königa si vyhlédla Slavia. V současné době tedy Horácká Slavia 
nemůže využívat služeb ani jednoho zadáka Brna, přitom za ní na začátku ročníku nastupovali Tomáš Dujsík a 
Ondřej Dlapa. I to je důvod následné herní krize Třebíče...  



OHLÉDNUTÍ

 RYTÍŘI KLADNO 
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 

JAN HLAVÁČ   
Jihlava  1:2  Kladno 
Třebíč  4:6  Kladno   

Havl. Brod  0:6  Kladno   
Kladno  4:1  Šumperk 
Kladno  3:5  Chomutov 

Kladno  5:3  České Budějovice 
Kladno  3:1  Kadaň  
Kladno  9:3  Most 

Kladno  7:1  Prostějov 
Kladno  1:2sn.  Benátky n/J 

Kladno  3:1  Ústí n/L Skvělé výkony v tomto období předváděl i 
útočník Jan Rudovský, ale nešlo prostě vybrat 
jiného hráče než bývalého reprezentačního 
kanonýra Jana Hlaváče. Ten na ledě předváděl 
neskutečné kousky, ačkoliv před svým 
příchodem do Kladna neodehrál ani jeden 
soutěžní duel. Hráči ze zlaté generace zkrátka i 
v pokročilém věku mladé hokejisty převyšují o 
parník. Pro Rytíře je obrovská škoda, že se 
Hlaváč vrací za rodinou do zámoří. Existuje 
však naděje, že se vrátí na play‐off... 

Kladno  2:4  Havířov 
České Budějovice  1:4  Kladno   

Kladno  5:0  Prostějov 
  
 
  

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Kladno se konečně vrátilo do opravené ČEZ arény a 
hned to bylo znát na jeho herní pohodě. Ještě před 
návratem do zrekonstruovaného stadionu vyhráli 
Středočeši třikrát v řadě na venkovním kluzišti. Rytíři 
tedy strmě vystoupali tabulkou.  

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
MÍSTO NEW YORK RANGERS KLADNO ANEB TOMÁŠ KABERLE ZPĚT V DRESU RYTÍŘŮ 
První liga je velmi podceňovanou soutěží, rozhodně by si zasloužila větší pozornost médií. Druhá 
nejvyšší soutěž rozhodně není prales, ba naopak, rok co rok je kvalitnější. Potvrzuje to i příchod 
Tomáše Kaberleho, jenž se tak stal jednoznačně největší osobností této ligy. Není divu, člen slavné 
hokejové rodiny má mimo jiné na svém kontě bezmála 1 100 utkání v NHL (včetně play‐off), v nichž 
se mu povedlo více než 600x bodovat. Je mistrem světa z roku 2005 a vítězem Stanley Cupu 2011, 
který zvedl nad hlavu jakožto hráč Bostonu Bruins. Letos se pokoušel o comeback do NHL. Nevedl si 
vůbec špatně, ale New Jersey nakonec dalo přednost mladším hráčům. Stejně tak jako posléze 
konkurenční New York Rangers. Kaberle odmítl hrát na farmě v AHL a rozhodl se vrátit do 
mateřského celku. Dodržel tak svůj slib, že v České republice za jiný tým hrát nebude. Pomůže Kladnu 
zpět do nejvyšší soutěže? 
 
RYTÍŘI ZBROJÍ – ONDŘEJ ŠVAŇHAL, JAN JAROMĚŘSKÝ, TOMÁŠ KLOUČEK, JAN LUKÁŠ A MICHAL 
MORAVČÍK 
Kladno prožilo tragický úvod této sezóny. Majitel klubu Jaromír Jágr se tak rozhodl přivést zvučné 
posily. Do defenzivy zavítali Tomáš Klouček (hráč se zkušenostmi z NHL), Michal Moravčík (ten letos 
podával v Plzni velmi dobré výkony) a Jan Jaroměřský (loňská opora Olomouce). Brankářský tandem 
Vladař‐Chábera doplnil Jan Lukáš, který loni chytal v pražském Lvu. Útok pak vyztužil Ondřej Švaňhal, 
jenž se stejně jako Jaroměřský nedokázal prosadit do sestavy extraligové Mory a úvod letošního 
ročníku strávil v trápícím se Havlíčkově Brodě. 
 
JAN HLAVÁČ PŘIŠEL A ZASE ZMIZÍ 
Další zvučnou akvizicí se stal Jan Hlaváč, dvojnásobný mistr světa. Ten ovšem Kladnu vypomohl jen na 
měsíc. Je ovšem reálné, že se v lednu do středočeského celku vrátí. Více v článku na straně 20. 



OHLÉDNUTÍ

 HC STADION LITOMĚŘICE
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
VÍTĚZSLAV BÍLEK   

Litoměřice  3:2  Kadaň 
Most  2:1  Litoměřice   

Litoměřice  5:2  Benátky n/J 
Ústí n/L  2:3  Litoměřice   
Litoměřice  1:0  Havířov 

Č. Budějovice  5:2  Litoměřice   
Prostějov  3:8  Litoměřice   
Chomutov  6:1  Litoměřice 
Litoměřice  4:3sn.  Jihlava 
Třebíč  3:1  Litoměřice   

Litoměřice  4:1  Havl. Brod 
Šumperk  5:2  Litoměřice   Vybrat nejlepšího hráče Litoměřic v tomto 

období byl velmi lehký úkol. Fantastické výkony 
Vítězslava Bílka totiž nešly přehlédnout. 
Zkušeného forvarda, jemuž svědčí spolupráce 
s dalším bývalým hráčem Kladna Jaroslavem 
Kallou, náš magazín dokonce vyhlásil nejlepším 
hráčem soutěže tohoto období. Není divu, 
vždyť se prostřílel k vedení v tabulce nejlepších 
střelců a uhranul prvoligovou veřejnost svými 
galapředstaveními proti Benátkám (5 tref) a 
Prostějovu (4 góly).  

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
V tomto období naleznete u Litoměřic mnoho výsledků 
označených zelenou barvu, což značí jejich vítězství. 
Stadion tedy logicky stoupal tabulkou. V jednu chvíli 
dokonce okupoval senzační třetí příčku! Fanoušky 
Severočechů jistě potěšila výhra v derby nad Ústím nad 
Labem i pětigólové galapředstavení Vítězslava Bílka. 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
VÍTĚZSLAV BÍLEK MÁ VYŘÍZENY STŘÍDAVÉ STARTY DO SPARTY 
Bílek, předsezónní posila Stadionu, má letos opravdu obdivuhodnou formu. Jeho výkonů si nemohli 
nevšimnout ani v extralize. Litoměřickému kanonýrovi tak byla umožněna výpomoc partnerské 
Spartě, kde může působit formou střídavých startů. 
 
MILAN TOMAN LITOMĚŘICE NEPOSÍLÍ 
V minulém čísle jsme se zmiňovali, že by se zkušený bek Milan Toman mohl teoreticky stát posilou 
Stadionu. Jenže důrazný bek do svého mateřského klubu nezamířil, naopak se stal posilou 
konkurenčního Chomutova.  
  
ANGEL KRSTEV ODEŠEL DO ITÁLIE 
Zanedlouho 34letý zadák byl jednou z největších osobností této soutěže. Však se jedná o bývalého 
reprezentanta, který má na svém kontě desítky zápasů strávených v ruské KHL. Jeho letošní výkony 
ovšem nebyly zrovna ideální, na čemž měly vliv Krstevův zvyšující se věk či jeho velká hmotnost (180 
centimetrů vysoký zadák totiž váží přes 100 kilogramů). I tak ovšem může Severočechy jeho odchod 
mrzet. Angel Krstev, jenž působil v Litoměřicích již v úvodu loňského ročníku, načež odešel do tehdy 
ještě extraligového Chomutova, využil klauzule ve smlouvě a upsal se italskému Neumarktu. V týmu, 
kde dělá trenéra Luděk Bukač mladší, se mimo jiné potká s Vojtěchem Kubinčákem, s nímž ještě 
nedávno měřil síly ve vzájemných soubojích s Mostem. 
 
O HRÁČE LITOMĚŘIC JE ZÁJEM, PUSTÍ JE VEDENÍ? 
Vedení Stadionu připustilo, že o některé ze současných hráčů Litoměřic je velký zájem. Odchod 
Angela Krsteva tedy nemusí být poslední. Dokáží Severočeši udržet solidně složený tým pohromadě? 



OHLÉDNUTÍ

 AZ HAVÍŘOV 
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
LUKÁŠ DANEČEK   

Havířov  5:4pr.  Ústí n/L 
Chomutov  4:3pr.  Havířov   
Č. Budějovice  6:1  Havířov   
Havířov  3:4  Prostějov 
Litoměřice  1:0  Havířov   
Havířov  2:4  Jihlava 
Havířov  5:3  Třebíč 

Havl. Brod  2:4  Havířov   
Havířov  6:3  Šumperk 
Kladno  2:4  Havířov   
Havířov  1:2  Kadaň Právě Lukáš Daneček, miláček havířovských 

fanoušků, měl na svědomí překvapivé vítězství 
Havířova na ledě silného Kladna. Proti Rytířům 
v sestavě s Tenkrátem, Kaberlem či Hlaváčem 
doslova čaroval. Kapituloval sice dvakrát, zato 
však několika dalším brankám zamezil. No, 
několika... Spoustě brankám...  Hráčem období 
jsme ho ovšem nevyhlásili pouze kvůli tomuto 
utkání. Daneček si obstojně vedl ve většině 
duelů tohoto období. Nutno ovšem dodat, že 
Havířov neprožil zrovna vyvedený říjen, takže 
vybrat nejlepšího hráče byl tvrdý oříšek... 

Most  1:4  Havířov   
 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Po skvělém říjnu přišlo kruté vystřízlivění a pád 
tabulkou. Havířov totiž nezvládl souboje s týmy, které 
se pohybovaly na podobných příčkách. AZet nestačil na 
Chomutov, České Budějovice, Litoměřice či Jihlavu. Na 
domácím ledě pak laciným způsobem přišel o body 
v zápasech proti Kadani a Prostějovu. No, rozhodně nic 
ke chlubení... 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
KAPITÁN JIŘÍ KRISL DLOUHODOBĚ ZRANĚNÝ, HAVÍŘOV REAGOVAL PŘÍCHODEM TOMÁŠE PASTORA 
A PETRA ŠENKEŘÍKA 
Havířov se nebude v nejbližších týdnech moci spolehnout na svého kapitána a lídra defenzivních řad 
Jiřího Krisla. Ten si na začátku listopadu zlomil lýtkovou kost a rekonvalescence by měla trvat 
v řádech měsíců. Havířov tedy kvůli početné marodce neváhala a domluvil se s extraligovými kluby na 
střídavých startech dvou obránců. Dres AZetu tak v tomto období oblékli Tomáš Pastor a Petr 
Šenkeřík, dva nadějní zadáci z Vítkovic. 
 
HVĚZDNOU POSILOU ONDREJ ŠEDIVÝ, NA HOSTOVÁNÍ I JEHO SPOLUHRÁČ MICHAL HLINKA 
Kádr Slezanů je momentálně neuvěřitelně kvalitní. Už tak zvučnou ofenzivu totiž přišli posílit Ondrej 
Šedivý a Michal Hlinka, kmenoví hráči partnerských Vítkovic. Zejména příchod prvního jmenovaného 
potěšil nejednoho z havířovských příznivců. Šedivý totiž působil v Havířově ještě v sezóně 2009/2010, 
kdy Predátoři zkrachovali a zmíněný ročník nedohráli. Šikovný forvard poté zamířil do Třebíče, kde 
zazářil a vypracoval se i do kádru Vítkovic. Nyní se překvapivě vrací na místo činu, vydrží v Havířově 
do konce sezóny, nebo si ho Ostravané stáhnou zpět do svých řad? AZet doufá, že Šedivý zůstane 
v klubu co nejdéle. Patří totiž k nejlepším hokejistům druhé nejvyšší soutěže. 
 
ROBERT ŘÍČKA ZŮSTANE VE ZLÍNĚ DO KONCE SEZÓNY 
Když získal Zlín na střídavé starty havířovského Roberta Říčku, málokterý extraligový fanoušek této 
zprávě přikládal velkou váhu. Jenže fanoušci AZetu moc dobře věděli, o jaký klenot přichází. Říčka, 
jenž je velmi silný na puku, předčil všechna očekávání a Berani si tohoto 25letého forvarda ponechají 
až do konce sezóny. „Jsem rád. Svými výkony dokazuje, že ho tady potřebujeme,“ řekl pro iDnes.cz 
zlínský trenér Vlach. 
 



OHLÉDNUTÍ

 SPORTOVNÍ KLUB KADAŇ
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 

MIROSLAV HANULJAK    
Litoměřice  3:2  Kadaň   
Kadaň  2:3sn.  Jihlava 
Třebíč  2:1  Kadaň   

Kadaň  3:4sn.  Havl. Brod 
Šumperk  3:1  Kadaň   
Kadaň  5:2  Šumperk 
Kladno  3:1  Kadaň  

Kadaň  2:3  Chomutov 
Kadaň  6:0  Most 

Benátky n/J  1:2  Kadaň   
Kadaň  3:1  Ústí n/L 
Havířov  1:2  Kadaň 

Proti Mostu, kde strávil závěr loňského ročníku, 
se blýskl čistým kontem. V duelu na ledě Benátek 
nad Jizerou za svá záda pustil jediný kotouč, 
stejně tak jako v následujících dvou kolech, kdy 
Kadaň změřila své síly se Slovanem a AZetem. 
Skvělý výkon podal ale i v jiných duelech. Trápil 
střelce Třebíče či Chomutova. Vzhledem ke 
zranění Jana Strmeně si Hanuljaka opět stáhli 
Piráti. Vydrží v Chomutově do konce sezóny, 
nebo se opět bude stěhovat na farmu? 

Kadaň  4:5sn.  České Budějovice 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Vstup do tohoto období se Kadani vůbec nevydařil. 
Prohrála totiž sedm utkání z osmi. Pak ale přišla šňůra 
výher a Sportovní klub začal opět stoupat tabulkou. Díky 
důležitým vítězstvím nad Mostem, Benátkami, Ústím, 
Šumperkem a Havířovem se Severočeši drží na příčkách 
zaručující postup do play‐off.  

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
MAREK RAČUK ZPĚT V KADANI 
Po sestupu Chomutova do první ligy je situace mezi Kadaní a Piráty velmi nepřehledná. I proto je překvapivé, že 
se Sportovní klub letos drží ve středu tabulky, přestože byl před sezónou vzhledem k papírovým předpokladům 
pasován do bojů v play‐out. Jak již bylo zmíněno, přesuny hráčů mezi oběma celky jsou relativně složité. 
Například Marek Račuk zahájil sezónu v Kadani, posléze se vrátil do Chomutova, nyní je ale zpět na soupisce 
farmářského celku. Tam už by měl ročník dokončit, což je pro Kadaň velmi dobrá zpráva. V kterémkoliv jiném 
klubu než v Chomutově by totiž Račuk hrál jednu z klíčových rolí. Jenže v týmu Pirátů je obrovská konkurence, a 
tak se Račuk do základní sestavy Krušnohorců nevměstnal... 
 
Z CHOMUTOVA PŘIŠEL MARTIN ŠAGÁT 
Martin Šagát v Kadani sezónu 2014/2015 začal, nicméně brzy po jejím zahájení se stěhoval zpět do kmenového 
Chomutova. Jenže jeho výkonnost nebyla taková, jak se očekávalo, a proto ho Piráti na konci listopadu odložili 
zpět na svou farmu. Ve Sportovním klubu by měl bývalý tahoun Ústí nad Labem letošní ročník dohrát. Pro 
Kadaň, jež letos patří k nejpříjemnějším překvapením, se pochopitelně jedná o velmi cennou akvizici. Postup do 
čtvrtfinále play‐off je tedy zase o něco reálnější... 
 
KADAŇ POSÍLIL MAREK SIKORA 
Dalším zkušeným forvardem, jehož Chomutov poslal do partnerské Kadaně, je Marek Sikora. Ten se letos 
potýkal s četnými zraněními a ačkoliv byl loni stabilním členem extraligové sestavy, odchod do Kadaně ho 
vzhledem k nepříliš přesvědčivým výkonům neminul. Nicméně u Marka Sikory je stále ve hře jeho případný 
návrat do Chomutova. Kadaň by ho však ráda využívala co nejdéle... 
 
MIROSLAV HANULJAK ZAMÍŘIL ZPĚT DO CHOMUTOVA 
Pirátům se zranil mladík Jan Strmeň. Chomutov tedy neváhal a ze své kadaňské farmy povolal zkušeného 
Miroslava Hanuljaka. Jaké jsou další záměry Krušnohorců? Až se uzdraví fantom úvodní prvoligové čtvrtiny Jan 
Strmeň, bude hájit barvy Kadaně? 



OHLÉDNUTÍ

 HC DUKLA JIHLAVA
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 

MAREK MELENOVSKÝ   
Jihlava  1:2  Kladno 
Kadaň  2:3sn.  Jihlava   
Jihlava  5:4  Most 

Benátky n/J  2:1sn.  Jihlava   
Jihlava  5:2  Ústí n/L 
Havířov  2:4  Jihlava 

České Budějovice  4:0  Jihlava   
Jihlava  9:3  Prostějov 

Litoměřice  4:3sn.  Jihlava   
Chomutov  7:2  Jihlava   
Jihlava  0:2  Třebíč Vybrat nejlepšího hráče Jihlavy v tomto období 

nebyl zrovna lehký úkol. A nebylo to z toho 
důvodu, že by zazářilo více hokejistů, z nichž by 
bylo těžké vybírat. Důvod je totiž přesně 
opačný, málokterý z hráčů Dukly podával 
stabilně dobré výkony. Volba tak padla na 
Marka Melenovského. Ten i přes pokročilý věk 
vyniká ladným bruslením, nebojí se do soubojů 
a dokonce se pere v brankovišti. Ostatní hráči 
by si z tohoto hvězdného forvarda měli vzít 
příklad.  

Havl. Brod  1:5  Jihlava 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Jihlavě s v období mezi vydáním třetího a čtvrtého čísla 
magazínu o 1. lize nedařilo. Na diskuzním fóru dokonce 
sílí hlasy o odvolání trenéra Petra Vlka. Ten si navíc 
nepomohl ostudou během utkání v Chomutově, kdy 
nedokázal svůj tým uklidnit, ba naopak zbytečně přiléval 
olej do ohně. Sáhne Bedřich Ščerban k ráznému řešení? 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
VIKTOR UJČÍK SE VRACÍ DO DUKLY, STAL SE ASISTENTEM TRENÉRA 
Loni měl být klíčovým hráčem Jihlavy, ale zradilo ho tělo. Nyní se však do mateřské Dukle vrací, samozřejmě ne 
v pozici hokejisty, ale asistenta trenéra. Viktor Ujčík má týmu rozhodně co předat...  
 
ZADNÍ ŘADY PŘIŠEL VYZTUŽIT ZKUŠENÝ PETR MOCEK, PŘICHÁZÍ I MATULA A PŮHONÝ 
Jihlavu celou sezónu trápí špatná defenzivní činnost. Moc dobře to vědělo i klubové vedení, které se tedy 
rozhodlo na tomto aspektu zapracovat. Neváhalo tak a nabídlo smlouvu Petru Mockovi, jenž po odchodu 
z ruské Vyšší hokejové ligy hledal nové angažmá. Třiatřicetiletý hráč Pardubic, který v Dukle loni odehrál 57 
zápasů (6+10), se ihned zařadil mezi klíčové postavy týmu a potvrdil, že se jedná o nadprůměrného 
prvoligového beka. Dalšími posilami na střídavé starty se stali zlínský Dominik Matula a pardubický Jiří Půhoný. 
 
OLYMPIONIK MATIČ PODLIPNIK V DUKLE SKONČIL 
Slovinský obránce, jenž reprezentoval svou zemi na ZOH 2014 v Soči, byl fanoušky kritizován delší dobu. 
Smlouva s Podlipnikem však nebyla rozvázána na popud vedení, nýbrž samotného hráče. Podlipnik letos sehrál 
19 zápasů, v nichž bodoval hned devětkrát a v kolonce +/‐ měl solidních sedm plusových bodů.  
 
STŘÍDAVÉ STARTY ZADRAŽILA A ŠTĚPÁNKA DO DRUHÉ LIGY 
Další změny v sestavě se týkaly Vojtěcha Zadražila a Petra Štěpánka. První jmenovaný má nově vyřízeny 
střídavé starty do Pelhřimova, Štěpánek do Žďáru nad Sázavou. U obou je to mírné překvapení. Vždyť Zadražil 
v letní přípravě odehrál několik zápasů za pražskou Spartu a Štěpánek měl letos velmi dobrou formu. U 
statného útočníka jsou ovšem důvody i jiné, než pouze ty hokejové. Tréninková morálka Štěpánka totiž 
rozhodně neodpovídala profesionálním hokejistům. 
 
PETR ŠIDLÍK ODCHÁZÍ NA ZKOUŠKU DO KARLOVÝCH VARŮ 
Když se před sezónou Petr Šidlík upsal mateřské Dukle, měl ve smlouvě klauzuli, že v případě dobré nabídky 
může odejít. Nyní bude mít šanci si vybojovat místo v extralize. Na zkoušku ho totiž pozvala karlovarská Energie. 



OHLÉDNUTÍ

 SALITH ŠUMPERK
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
PATRIK MOSKAL   

Třebíč  4:2  Šumperk   
Šumperk  5:2  Havl. Brod 
Šumperk  2:1  Chomutov 
Kladno  4:1  Šumperk   
Šumperk  3:1  Kadaň 
Kadaň  5:2  Šumperk 
Šumperk  6:1  Most 

Benátky n/J  3:2  Šumperk   
 Šumperk  1:3  Ústí n/L 
Havířov  6:3  Šumperk   

Šumperk  1:6  České Budějovice 
Prostějov  3:2sn.  Šumperk   Zkušený forvard se i přes bídné výsledky 

Šumperka drží na předních příčkách 
kanadského bodování. Krom Moskala podával 
solidní výkony i gólman Koutský, zbytek týmu 
už hrál ovšem průměrně, až podprůměrně. 
Patrik Moskal sice zažívá životní ročník a je 
dirigentem přesilových her, nicméně to, jak na 
sezónu 2014/2015 bude vzpomínat, se 
rozhodne až v následujících týdnech. Neúčast 
Draků v play‐off by totiž individuální úspěchy 
samozřejmě předčila... 

Šumperk  5:2  Litoměřice 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
V minulém čísle jsme psali, že Šumperk skvěle vykročil 
za postupem do předkola play‐off. Nyní nám ale 
nezbývá nic jiného, než napsat, že ho v následujících 
týdnech čeká velmi těžký boj, aby postupovou desítku 
uhájil. Benátky nad Jizerou a Ústí nad Labem totiž 
nejsou o moc horšími celky než Draci. Pokud vůbec... 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
Z HAVÍŘOVA PŘIŠLI RADIM HAAS A MIKULÁŠ RIMMEL 
V Šumperku na začátku prosince ohlásily zajímavé posily z nedalekého Havířova. Zejména Radim Haas může být 
pro Draky vítaným oživením. V jednom týmu se tak potká se svým bratrem Markem.  
 
ŠUMPERK OPUSTILI KAMIL VÁVRA A VLADIMÍR CINK 
Radim Haas a Mikuláš Rimmel, jenž je věkem ještě junior, sice přišli, ale na úkor Vladimíra Cinka s Kamilem 
Vávrou. Ti už se letos v barvách Šumperka neobjeví. 
 
NOVÝMI TVÁŘEMI V ŠUMPERSKÉ DEFENZIVĚ MAREK BAIL A RENÉ PIEGL, ÚTOK ROZŠÍŘIL POPELKA 
Šumperk se drží na hranici postupu do play‐off. Vedení klubu tedy nelenilo a zapracovalo na dalším 
zkvalitněním zadních řad Draků. Na sever Moravy zamířili Marek Bail, jenž je šumperskému fanouškovi velmi 
dobře znám, a René Piegl. Zatímco vítkovický Bail hrál za Draky již v předcházejícím ročníku, hradecký Piegl, jenž 
úvod letošního ročníku strávil v posledním Rebelu, si v Šumperku odbyl svou premiéru. Reného Piegla jsme 
zařadili to žebříčku TOP 15 juniorů první ligy. Na jakém místě tento mladý bek skončil se dočtete na 
následujících stranách. Drakem se stal i zlínský mladíček Michal Popelka. Ten v Šumperku působil již loni. 
 
NA ZKOUŠKU PŘIŠEL LUKÁŠ VÁGNER 
V dresu Šumperku se v období mezi vydáním třetího a čtvrtého čísla magazínu o 1. lize objevil Lukáš Vágner. 
Dvacetiletý hokejista brněnské Komety, který si loni zahrál za Havlíčkův Brod, však za Draky odehrál pouze 
jediný zápas. Není však vyloučeno, že Drakům v dalším průběhu prvoligového ročníku ještě nevypomůže... 
 
STŘÍDAVÉ STARTY MARTINA BLAHUTY A JAKUBA ILLÉŠE 
Draci jsou týmem, který sází zejména na kmenové hráče. Sestava Šumperka se tedy během první poloviny 
takřka vůbec nezměnila. Jenže v posledních kolech se Severomoravané potýkali s potížemi a sáhli po výpomoci 
z juniorské extraligy. Střídavé starty byly vyřízeny produktivním vítkovickým mladíkům Jakubu Illéšovi a Martinu 
Blahutovi. 



OHLÉDNUTÍ

 HC BENÁTKY NAD JIZEROU
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
VÍTEK VANĚČEK   

Č. Budějovice  4:1  Benátky n/J   
Benátky n/J  4:2  Prostějov 
Litoměřice  5:2  Benátky n/J   
Benátky n/J  2:1sn.  Jihlava 
Třebíč  1:2sn.  Benátky n/J   

Benátky n/J  1:2sn.  Havl. Brod 
Benátky n/J  3:2  Šumperk  
Kladno  1:2sn.  Benátky n/J   
Benátky n/J  1:2  Kadaň 
Most  4:2  Benátky n/J   

Benátky n/J  3:2pr.  Chomutov 
Benátky n/J  4:2  Ústí n/L Poté, co se vrátil ze zámoří, kde sbíral zkušenosti 

na kempu Washinghtonu Capitals, neoplýval 
zrovna špičkovou formou. Nyní je ovšem nadějný 
gólman, který byl klíčovým hráčem české 
osmnáctky na letošním úspěšném mistrovství 
světa, pro svůj tým obrovskou oporou. Dokonce 
tak velkou, že v zápasech proti Chomutovu a Ústí 
dělal jedničku i přesto, že z Liberce přijel zkušený 
Schwarz. Gólman se zkušenostmi z NHL tak 
přihlížel vítězstvím Benátek pouze ze střídačky. 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Když se vyhrává v normální hrací době, tak body 
přibývají po hrstech. Ale ani častá vítězství 
v prodloužení, respektive v samostatných nájezdech, 
rozhodně nejsou k zahození. Benátky nad Jizerou 
vynikaly právě ve sbírání dvou bodů. Třikrát vyhrály 
nájezdovou loterii, Piráty pak udolaly v prodloužení. 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
REALIZAČNÍ TÝM POJIZEŘANŮ SE V ZÁPASE PROTI TŘEBÍČI SÁPAL PO BRANKOVÉM ROZHODČÍM 
Asistent trenéra Vladimír Čermák si v utkání s Horáckou Slavii uřízl pořádnou ostudu. Čermák nebyl spokojen 
s rozhodnutím brankového rozhodčího (jak ale ukázal záznam, Čermák se mýlil, puk byl totiž skutečně za čárou 
celým objemem), opustil střídačku a směle si to štrádoval za zmiňovaným sudím. Těžko říci, zda by došlo 
k potyčce, kdyby nezasáhla security, nicméně Čermák byl opravdu rozezlen. Do konfliktu s ochrankou se pak 
dostal i druhý asistent, Antonín Nečas. Video i ohlasy trenéra Čermáka naleznete například v tomto článku: 
http://novy.hokej.cz/napadeni‐rozhodciho‐nezkrivil‐jsem‐mu‐ani‐vlasek‐hlasi‐cermak/5003701 
 
STŘÍDAVÉ STARTY LUKÁŠE DERNERA 
V dresu Benátek nad Jizerou se v předcházejících duelech párkrát objevil Lukáš Derner. Tomuto zadákovi byly 
na farmu vyřízeny střídavé starty. Derner se v Benátkách rozehrával po zranění. Svými kvalitami jinak patří 
k lehce nadprůměrným extraligovým bekům (dokonce sehrál i tři duely v národním týmu). Zdá se ale, že se ve 
středočeském celku delší čas neobjeví, jelikož se vrátil do základní sestavy Liberce. 
 
NA VÝPOMOC BENÁTKÁM NAD JIZEROU MŮŽE PŘIJÍT I LUKÁŠ KRENŽELOK 
Dalším hvězdným hráčem, jenž se objevil na soupisce Benátek nad Jizerou, je Lukáš Krenželok. Tento bývalý 
hokejista Slavie či Vítkovic se letos trápí se zraněním i svou formou, nicméně se nedá očekávat, že by měl na 
farmě strávit delší čas. Zatím za Pojizeřany sehrál pouze jediný duel. Přidá ex‐reprezentační útočník další starty? 
 
SPARŤANSKÝ GÓLMAN JAN LUKÁŠ OPUSTIL BENÁTKY N/J A ZAMÍŘIL DO KLADNA 
Jak Magazín o první lize avizoval, Jan Lukáš skutečně opustil Benátky nad Jizerou a posílil tým Kladna. Zprvu se 
zdálo, že Pojizeřané budou jeho odchodu litovat, jenže Vítek Vaněček v posledních kolech předváděl skvělé 
výkony a na bývalého brankáře Lva Praha dal zapomenout.  
 
ZA BENÁTKY NAD JIZEROU SI OPĚT ZAHRÁL ONDŘEJ VITÁSEK 
V duelu proti Kadani oblékl benátecký dres Ondřej Vitásek, účastník loňského MS. Právě Benátkám nad Jizerou 
může být hodně vděčný za to, jakým směrem se jeho kariéra začíná ubírat.  

http://novy.hokej.cz/napadeni-rozhodciho-nezkrivil-jsem-mu-ani-vlasek-hlasi-cermak/5003701


OHLÉDNUTÍ

 HC SLOVAN ÚSTÍ NAD LABEM 
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
ONDŘEJ HOLOMEK   

Havířov  5:4pr.  Ústí n/L   
Ústí n/L  2:3  Č. Budějovice 
Prostějov  4:5  Ústí n/L   
Ústí n/L  2:3  Litoměřice 
Jihlava  5:2  Ústí n/L   
Ústí n/L  3:0  Třebíč 

Ústí n/L  7:3  Havl. Brod 
Šumperk  1:3  Ústí n/L   
Ústí n/L  3:1  Kladno 
Kadaň  3:1  Ústí n/L   
Ústí n/L  0:1  Most 

Benátky n/J  4:2  Ústí n/L   
  Obránce Ondřej Holomek letos svými výkony 

příjemně překvapuje. Ve statistice +/‐ se drží 
vysoko nad nulou, a to v kladné části! To je 
v týmu, který patří k podprůměrným celkům 
soutěže, opravdu skvělá bilance. Krom toho se 
v tomto období několikrát zapsal do 
kanadského bodování. Jeho formy si dokonce 
všimli i v extralize. Holomek má totiž nově 
vyřízeny střídavé starty do Zlína. Kdo by to byl 
před letošním ročníkem řekl... 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
V létě se Slovan v podstatě znovu narodil. Fanoušci ale 
budou muset skousnout ještě řadu nepříjemných 
porážek, než se Ústí nad Labem vrátí mezi prvoligovou 
smetánku (jestli se tomu ještě někdy vůbec stane). Loni 
se Severočeši do play‐off nepodívali, ani letos nevypadá 
situace Ústí nad Labem zrovna růžově. Benátky nad 
Jizerou i Šumperk totiž hrají v o něco lepší formě. 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
MARTIN HANZL SE Z MOSTU VRACÍ DOMŮ, OPAČNÝM SMĚREM ZAMÍŘIL PETR PŘEUČIL 
K zajímavé výměně na trase Ústí n/L ‐ Most došlo na konci listopadu. Martin Hanzl, jenž je hráčem 
Litvínova, se vrátil na mateřský led. Hanzl, jehož bratr válí v extraligové Vervě, je určitě rád, že opět 
oblékne dres rodného klubu. V Mostě totiž nedostával moc příležitostí a herně se trápil. Baník však 
nadějného forvarda neuvolnil zadarmo, z Ústí nad Labem si vyžádal zkušeného Petra Přeučila. Tento 
31letý forvard už v Mostě v minulosti působil, poslední tři ročníky však strávil ve Slovanu. Zejména 
v tom loňském měl Přeučil skvělou formu. Ziskem devětadvaceti bodů a skórováním čtrnácti branek 
si vytvořil osobní prvoligové rekordy. Letos už měl čísla horší, probere ho přesun do Baníku? 
 
VÁCLAV MEIDL PŘESTOUPIL DO PROSTĚJOVA 
Řady Slovanu krom Přeučila opustil i další zkušený útočník. A to ex‐brodský Václav Meidl. Jeho 
měsíční hostování v mateřském Prostějově se totiž změnilo v trvalý přestup.  
 
SLOVANU MŮŽE FORMOU STŘÍDAVÝCH STARTŮ VYPOMOCI JAN POHL 
Konstruktivní obránce Jan Pohl, který loni působil v Havlíčkově Brodě, se v létě pokoušel prosadit do 
kádru Třebíče. Místo v nabytém kádru Horácké Slavie však nezískal a zamířil do druholigové Kobry 
Praha. Nyní má ale možnost k návratu do druhé nejvyšší soutěže. Na střídavé starty si ho totiž 
pojistilo Ústí nad Labem.  
 
NOVÝM KAPITÁNEM MARTIN VÁGNER 
V první polovině probíhajícího ročníku nosil na dresu kapitánské céčko útočník Jan Kloz. Nyní ovšem 
došlo ke změně. Pozici oficiálního lídra týmu bude zastávat Martin Vágner, hokejista se zkušenostmi 
ze zámoří.  



OHLÉDNUTÍ

 HC MOST 
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
LUKÁŠ HORÁK   

Prostějov  1:2  Most 
Most  2:1  Litoměřice    
Jihlava  5:4  Most   
Most  0:1  Třebíč 

Havl. Brod  4:6  Most   
Šumperk  6:1  Most   
Kladno  9:3  Most 
Kadaň  6:0  Most   

Most  2:4  Chomutov 
Most  4:2  Benátky n/J 
Ústí n/L  0:1  Most   Jedna inkasovaná branka na ledě Prostějova, 

pouze jeden gól proti ofenzivně silným 
Litoměřicím, 43 úspěšných zákroků v souboji 
s Benátkami nad Jizerou a vychytaná nula proti 
Ústí nad Labem. Toť stručné leč výstižné 
shrnutí Horákových výkonů v tomto období. 
Mladičký gólman v extralize kryje záda Pavlu 
Francouzovi, což rozhodně není záviděníhodná 
pozice, proto je velmi rád za zápasovou praxi 
v první lize. Mostu důvěru v něj vloženou zatím 
splácí měrou vrchovatou. 

Most  1:4  Havířov 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Most sice v tomto období prohrál s favority, zato však 
dokázal vítězit v zápasech, v nichž šlo v podstatě o šest 
bodů. Baník, který se v následujících týdnech bude 
muset obejít bez zkušeného dua Kubinčák‐Divíšek, 
vyhrál v Prostějově, Havlíčkově Brodě i v Ústí nad 
Labem. Severočeši tak stále mohou pomýšlet na postup 
do předkola play‐off. 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
TOMÁŠ DIVÍŠEK DOHRAJE SEZÓNU VE SLAVII 
Jeden z nejslavnějších odchovanců mosteckého hokeje nakonec Baníku ve zbytku sezóny 2014/2015 
nevypomůže. Tomáš Divíšek, hokejista s reprezentačními zkušenostmi, se sice vrátil do Mostu zpět z Plzně, ale 
velmi brzy se opět upsal extraligovému celku. Do konce ročníku s ním totiž uzavřela kontrakt pražská Slavia, kde 
zkušený centr v minulosti již působil. Pro Most se pochopitelně jedná o velkou ztrátu, protože Divíšek na ledě 
vyčníval. Dokáže se Baník prokousat do předkola play‐off i bez tohoto veterána? 
 
VOJTĚCH KUBINČÁK ODEŠEL DO ITÁLIE 
Před sezónou jsme uváděli, že klíčovými hráči Mostu budou Divíšek, Kubinčák a Alinč. Na současné soupisce 
Baníku už však nalezneme jen posledně jmenovaného. Bojovník Vojtěch Kubinčák totiž zamířil do italské Serie A. 
 
Z KLADNA PŘIŠEL STARÝ ZNÁMÝ ONDŘEJ HAVLÍČEK 
Zatímco Divíšek odešel, přišel neméně kvalitní Ondřej Havlíček. Tento šikovný útočník, mezi jehož domény patří 
například bekhendové zakončení při samostatných nájezdech, odnesl změny v kladenské sestavě. Ondřej 
Havlíček, který si zahrál mimo jiné za Třebíč či Ústí nad Labem, kdysi v Mostu působil, byl ovšem předčasně 
uvolněn zpět do Plzně. V loňském extraligovém ročníku nasbíral třináct kanadských bodů, což rozhodně není 
špatný výsledek. 
 
MÍSTO MARTINA HANZLA PŘICHÁZÍ PETR PŘEUČIL 
Most uskutečnil výměnu s nedalekým Ústím nad Labem. Za Martina Hanzla zamířil do Baníku starý známý Petr 
Přeučil. Podrobnosti o tomto trejdu naleznete v týmových novinkách Slovanu. 
 
NOVÝMI ASISTENTY TRENÉRA BAĎOUČKA JSOU VYNIKAJÍCÍ HOKEJISTÉ MACHULDA A BEDNAŘÍK  
V minulém vydání magazínu o 1. lize jsme vás informovali, že Radek Mrázek opustil mosteckou střídačku a bude 
se věnovat pouze litvínovské juniorce. Baník nehledal nové asistenty dlouho, na začátku listopadu angažoval dva 
slavné mostecké rodáky – Lukáše Bednaříka a Vladimíra Machuldu. Tito bývalí extraligoví hokejisté rozhodně mají 
svým svěřencům co dát...  



OHLÉDNUTÍ

 LHK JESTŘÁBI PROSTĚJOV
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 
DAVID ROUPEC   

Prostějov  1:2  Most 
Benátky n/J  4:2  Prostějov   
Prostějov  4:5  Ústí n/L 
Havířov  3:4  Prostějov   

Prostějov  3:7  Č. Budějovice 
Chomutov  4:2  Prostějov   
Prostějov  3:8  Litoměřice  
Kladno  7:1  Prostějov   
Jihlava  9:3  Prostěov 
Prostějov  2:0  Třebíč 

 
Havl. Brod  5:2  Prostějov   V Prostějova vyniká pouze jediný hokejista. 

David Roupec! Jedině on se ze současného 
kádru Jestřábů může směle rovnat těm 
nejlepším hráčům druhé nejvyšší soutěže. Sbírá 
spoustu kanadských bodů a i když Hanáci 
dostávali jednu nakládačku za druhou, jeho 
statistika +/‐ výrazně neutrpěla. David Roupec, 
jenž je hráčem Třince a loni působil v Havířově, 
se totiž drží okolo hodnoty nula. Roupec je 
tedy nejen hráčem tohoto období, ale i 
dosavadního průběhu celé sezóny.  

Prostějov  3:2sn.  Šumperk 
Kladno  5:0  Prostějov  

 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Jakmile byla v publiku na prostějovském stadionu Petra 
Kvitová, Jestřábi vítězili. Bohužel slavná tenistka dorazila 
jen na dva duely (předtím totiž její přítel Radek Meidl 
hrál v Polsku). Zbývajících jedenáct duelů v tomto 
období totiž Prostějov prohrál... 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
TOMÁŠ SRŠEŇ ODVOLÁN Z POZICE HLAVNÍHO TRENÉRA 
Prostějov sáhl jako druhý tým ke změně na trenérském postu. Tomáše Sršně, jehož si jistě pamatujete z dob, kdy 
válel v nejvyšší české soutěži, vystřídal Pavel Zachar. Kariéra tohoto muže je velmi zajímavá. Ten byl v minulosti 
hlavním trenérem Jestřábů, pak asistentem, znovu hlavním trenérem... Letošní ročník zahájil jakožto asistent 
Sršně, 3. listopadu ho ovšem v této ostře sledované funkci vystřídal. Tomáš Sršeň si nové angažmá našel velmi 
rychle, vrátil se totiž do Poruby, odkud do Prostějova před sezónou 2014/2015 odešel. 
 
ZA PROSTĚJOV NASTUPUJE DENIS KINDL, LOŇSKÝ NEJPRODUKTIVNĚJŠÍ HRÁČ OLOMOUCE 
V dresu Jestřábů se v posledních kolech proháněl Denis Kindl, bratr Jakuba Kindla, obránce Detroitu Red Wings. 
Denis byl loni klíčovým hráčem Mory, dokonce vyhrál i kanadské bodování Kohoutů (16+31! V baráži už ovšem 
Olomouci nepomohl, pro play‐off si ho totiž do svých řad stáhl Třinec. V něm letos nedostává moc příležitostí a 
byl poslán na rozehrání k nováčkovi první ligy. Výkony Denise Kindla jsou však stejně jako ty prostějovské za 
očekáváním. Alespoň zatím... 
 
VÁCLAV MEIDL NA PŘESTUP, JEHO BRATR RADEK NOVOU POSILOU 
Zkušený forvard a odchovanec místního hokeje Václav Meidl působil v Prostějově formou hostování, nyní je jeho 
působení změněno v přestup. Novou posilou se stal jeho sourozenec Radek (naposledy polská nejvyšší soutěž). 
 
POSILOU ZADNÍCH ŘAD EX‐LITOMĚŘICKÝ PATRIK HUSÁK 
Obrana Jestřábů rozhodně nepatří k těm lepším v první lize. Nutno říci, že na tomto faktu nic nezměnil ani příchod 
Patrika Husáka, byť se bezpochyby jedná o kvalitní a cennou posilu. Husák byl poslední dvě sezóny hráčem 
Litoměřic, letošní ročník však zahájil ve slovenském Trenčíně.  
 
PROSTĚJOVU MOHOU V RÁMCI STŘÍDAVÝCH STARTŮ VYPOMOCI PADĚLEK, CIENCIALA A MATUŠ 
Dalšími dvěma posilami, tentokráte do ofenzivy, se Prostějov pochlubil na začátku listopadu. V dresu Jestřábů se 
mohou nově prohánět David Cienciala (třinecký junior) a zkušený střelec Aleš Padělek. Zajímavou akvizicí se stal i 
Radim Matuš. Toho si jistě pamatujete z dob, kdy exceloval v samostatných nájezdech v barvách Šumperka... 



OHLÉDNUTÍ

 HC REBEL HAVLÍČKŮV BROD
HRÁČ OBDOBÍ  ZÁPASY OBDOBÍ 

JAN HEŘMAN   
Havl. Brod  1:3  Chomutov 
Šumperk  5:2  Havl. Brod   
Havl. Brod  0:6  Kladno 
Kadaň  3:4sn.  Havl. Brod   
Havl. Brod  4:6  Most 

Benátky n/J  1:2sn.  Havl. Brod   
Ústí n/L  7:3  Havl. Brod   
Havl. Brod  2:4  Havířov 

České Budějovice  5:0  Havl. Brod   
Havl. Brod  5:2  Prostějov  
Litoměřice  4:1  Havl. Brod   V prvních sedmi zápasech za Havlíčkův Brod (to 

bylo ale ještě v období před vydáním třetího 
čísla magazínu o 1. lize) měl na svém kontě 
pouze jeden bod. Jan Heřman, který se v létě 
neúspěšně pokoušel prosadit do kádru 
extraligové Slavie, se však nyní začíná Rebelu 
vyplácet. V období mezi 24. kolem a 30. kolem 
nasázel hned šest branek. To se pochopitelně 
žádnému jeho kolegovi nepodařilo. Skvělý 
výkon předvedl proti Prostějovu, tomu nasázel 
v důležitém utkání hned dvě branky! 

Havl. Brod  1:5  Jihlava 
 

SLOVNÍ HODNOCENÍ 
Havlíčkův Brod sice zvládl klíčový duel s Prostějovem, 
přesto toto období rozhodně žádná sláva nebyla. 
Nicméně náskok na Jestřábi se dá velmi rychle stáhnout, 
je ovšem jasné, že dobrá forma z čistého nebe nepřijde. 
Dokáže Rebel najít recept, jak zlepšit své výkony, nebo 
tradiční hokejový celek sestoupí do druhé ligy? 

HLAVNÍ UDÁLOSTI OBDOBÍ 
 
VLADIMÍR JEŘÁBEK NOVÝM TRENÉREM HAVLÍČKOVA BRODU 
Po Ústí nad Labem a Prostějovu sáhli ke změně v realizačním týmu i v Havlíčkově Brodě, posledním týmu tabulky. 
Miroslav Barus opustil pozici hlavního trenéra a nově se bude věnovat pouze náplni sportovního manažera. 
Novým lodivodem havlíčkobrodské střídačky se stal respektovaný kouč Vladimír Jeřábek. To je rozhodně muž na 
svém místě, vždyť v minulosti úspěšně vedl Vrchlabí, Hradec Králové či Kometu Brno. Dokáže Jeřábek pomoci 
Rebelu k záchraně, nebo ani jeho taktická kouzla k vyhnutí se sestupu stačit nebudou? 
 
BRANKOVIŠTĚ PŘIŠLI POSÍLIT FILIP ŠINDELÁŘ A FILIP LANDSMAN, OBRANU PAK JAN PLATIL 
Havlíčkův Brod letos vystřídal hned pět gólmanů! To je opravdu neuvěřitelné číslo. Počet maskovaných mužů 
narostl i v tomto období. Za Rebel si totiž zachytali FIlip Šindelář a jeho jmenovec Landsman. Další posilou, 
tentokráte však do obrany, se stal zkušený Jan Platil. Ten hrál loni za České Budějovice. 
 
LUKÁŠ ENDÁL DO POLSKA 
To, co před sezónou magazín o 1. lize avizoval, se stalo skutečností. Lukáš Endál, dlouhodobě nejlepší hráč týmu, 
obdržel zajímavou nabídku ze zahraničí a dal Kotlině sbohem. Ačkoliv se Endál v letošním ročníku objevoval i na 
soupisce extraligových Pardubic, přijal angažmá v polské nejvyšší soutěži.  
 
JAN JAROMĚŘSKÝ A ONDŘEJ ŠVAŇHAL POSILAMI KLADNA 
Endála brzy následovali další dva špičkoví hokejisté. Do Kladna, které sáhlo po bídném začátku sezóny k několika 
změnám v sestavě, nejprve zamířil olomoucký útočník Ondřej Švaňhal. Toho brzy následoval i produktivní obránce 
Jan Jaroměřský. Havlíčkův Brod je v kritické situaci a odchody tří špičkových hráčů mu rozhodně nepomohli...  
 
REBELU MOHOU VYPOMOCI HYNEK ZOHORNA, PATRIK ZDRÁHAL A PETR ŠTINDL 
Žádná náhrada za trio Endál‐Švaňhal‐Jaroměřský zatím do Kotliny nezavítala. Alespoň na střídavé starty si však 
Havlíčkův Brod pojistil obránce Petra Štindla (hráč druholigové Techniky Brno). Po zranění se v mateřském Rebelu 
rozehrával i útočník Komety Hynek Zohorna (3 zápasy, 0 bodů). Střídavé starty má do první ligy vyřízeny i 
talentovaný Patrik Zdráhal. Ten přitom v úvodu sezóny vypomáhal konkurenčnímu AZetu. 



MILNÍKY OBDOBÍ

           SESTAVA OBDOBÍ

 

  HRÁČ OBDOBÍ TÝM OBDOBÍ 

Pochytal 38 střel v zápase s Litoměřicemi, hokejistům Jihlavy nedovolil 
ani jednou skórovat, v Třebíči zneškodnil 41 ze 42 střel, proti Havlíčkově 
Brodu vychytal další čisté konto a v pátém zápase inkasoval pouze 
jednou (ačkoliv střežil branku proti ofenzivně nebezpečnému 
Šumperku). Zkrátka, skvělý začátek seniorské kariéry... 

RYTÍŘI KLADNO  VÍTĚZSLAV BÍLEK (11+4) VÍTEK VANĚČEK    Osmnáct let... I přes tento nízký věk předvedl 
v tomto období Vítek Vaněček neskutečné 
výkony. I díky jeho zákrokům tedy mohou 
Benátky n/J pomýšlet na postup do play‐off. 

Litoměřický snajpr má opravdu neuvěřitelnou fazónu. Spolupráce s Jaroslavem Kallou se dá srovnat snad jen s tou 
českobudějovickou v podání Nouzi a Straky. Zatímco Jaroslav Kalla, zkušenější z této dvojice, sbírá body především za nahrávky, 
Vítězslav Bílek je lídrem střelecké statistiky druhé nejvyšší soutěže. Do čela tabulky nejlepších kanonýrů ho vynesly právě výkony 
v tomto období. V zápase proti Benátkám nad Jizerou vsítil hned pět branek! Jaroslav Kalla si připsal čtyři asistence. O dvanáct dní 
později pak sestřelil Prostějov čtyřmi trefami! Jeho kolega Kalla pro změnu zaznamenal pět asistencí... Má to vůbec cenu 
komentovat?  

JIŘÍ DRTINA (1+8) 
Podruhé v řadě se v sestavě období objevil 
chomutovský kapitán Jiří Drtina. Ten se dokázal 
vyšvihnout na přední místa kanadského bodování 
obránců. Navíc odvádí spoustu skvělé práce 
v defenzivě. 

 

 
  

JAKUB ŠULC (3+7)  
Když člověk hraje v týmu s Jaroslavem Kallou a 
Vítězslavem Bílkem, tak mu body přibývají 
rychlým tempem. Nicméně Jakub Šulc musel se 
svými hvězdnými spoluhráči držet krok, do 
sestavy období se tedy vměstnal právem. 

 V předchozím čísle jsme Kladno z pochopitelných důvodů 
kritizovali. Však se v jednu chvíli ocitlo mimo příčky 
zaručující postup do předkola play‐off! Jenže varovný prst 
Jaromíra Jágra zapůsobil a Rytíři se vyhrabali z nejhoršího. 
Pomohl nejen zmíněný rozhovor s majitelem klubu 
Jaromírem Jágrem, ale i hráčské trejdy a návrat do nově 
zrekonstruované ČEZ Arény. Ještě před tím, než se 
Středočeši vrátili na domovský led, zvládlo Kladno na 
jedničku vysočinský trojboj. Porazilo jak Jihlavu, tak i Třebíč 
a Havlíčkův Brod. Poté následovalo několik domácích výher. 
Sečteno podtrženo, toto období se Rytířům povedlo. Návrat 
do extraligy tedy nabírá mnohem reálnějších obrysů... 

TOMÁŠ NOUZA (8+17) 
Tomáš Nouza sice nasbíral o hodně bodů více než 
Vítězslav Bílek, přesto se hráčem období nestal. 
Nicméně hned v následujícím měsíci bude mít 
šanci na odplatu.  

JAN HLAVÁČ (6+8) 
Kladnu sice vypomohl jen krátce, ale výpomoc to 
byla nesmírně užitečná. Jan Hlaváč pomohl 
nastartovat Kladno a dotáhl ho do horní poloviny 
prvoligové tabulky. 
 

PŘEKVAPENÍ OBDOBÍ  ZKLAMÁNÍ OBDOBÍ 
DAVID GÁBA  HC DUKLA JIHLAVA 

  
 

Ondřej Bláha byl zraněný, Hynek Kůdela se zase nepotýkal s dobrou 
formou. Trenéři Motoru tedy vsadili na Davida Gábu, brankáře se 
zkušenostmi z mládežnických reprezentací, který úvod letošního 
ročníku strávil v Jindřichově Hradci. Na dvacetiletého Gábu tedy čekala 
velká výzva a zároveň i zkouška ohněm. Jednalo se totiž o jeho první 
zkušenosti s profesionální soutěží. Nadějný muž s maskou důvěru v něj 
vloženou nezklamal, ba naopak se blýskl fenomenálními výkony. 

Přestavba jihlavského týmu trvá až příliš dlouho... Bedřich 
Ščerban stojí v čele klubu od roku 2008, za tu dobu udělal 
hodně práce, ale sen o extralize je pořád vzdálený na míle 
daleko. Zdá se, že i letošní ročník nebude pro Duklu 
úspěšným. Momentálně se nachází ve středu tabulky a bude 
mít velké potíže, aby se vměstnala mezi první šestku a 
zajistila si tím přímý postup do čtvrtfinále. Situace v Jihlavě 
je dokonce tak vypjatá, že s hráči proběhlo několik interních 
rozhovorů. Ti se jednoznačně postavili za trenéra Vlka, o 
jehož odchodu se začalo po bídných výsledcích spekulovat. 
Dokáže se Dukla, jež rozhodně nemá špatný tým, 
v následujících kolech vyhrabat z krize? 



 

JAN HLAVÁČ 



 

Fanoušci Kladna měli v uplynulých kolech možnost shlédnout umění 
Jana Hlaváče, bývalého reprezentanta, střelce zlatého gólu na MS 
1999 a hráče s bohatými zkušenostmi ze zámoří. Hokejista, jenž 
v sezóně 2000/2001 v dresu Rangers nasbíral famózních 64 bodů, 
sice Rytíře posílil pouze na měsíc a po pondělní derniéře v 

nicméně dres Ostrovanů nikdy neoblékl.  Ale nepředbíhejme...  
  U této kapitoly máme uveden nadpis „zlaté začátky“. 
Z jakého důvodu? Toto slovní spojení jsme pochopitelně volili kvůli 
mistrovství světa 1999. Tam už Jan Hlaváč odcestoval jako protřelý 
hokejista, byť mu bylo teprve třiadvacet let. Jenže i v tak mladém 
věku už měl zkušeností na rozdávání. Nejenže se účastnil dalšího 
šampionátu dvacítek, ale hlavně se stal extraligovou hvězdou (v 
ročníku 1998/1999 byl dokonce nejlepším kanonýrem soutěže) a 
oporou národního týmu. MS 1999 pro něho navíc nebylo jeho 
premiérou na světovém šampionátu. Tu si totiž odbyl již 
v předcházejícím roce, kdy Česká republika získala bronzovou 
medaili. Jak jistě každý správný fanoušek ledního hokeje ví, 
Hlaváčova sbírka se rozrostla o další cenný kov již v následujícím 
roce. Na základním stavebním kamenu budoucího zlatého hattricku 
měl rychlonohý forvard opravdu velký podíl. S deseti kanadskými 
body byl nejproduktivnějším hráčem mužstva, navíc vstřelil vítězný 
gól ve finále proti Finsku. Tento okamžik mohl vstoupit do dějin a Jan 
Hlaváč byl blízko hokejové nesmrtelnosti. Jenže celou situaci totálně 
zkazil komentátor Novy Václav Tittelbach. Gól Davida Moravce si 
pamatuje každý, neméně důležitá trefa Hlaváče však díky této 
komerční televizi nikoliv. No, posuďte sami, jak se dá tak nádherný 
okamžik zkazit nevhodnými komentáři. Odkaz na záznam jeho zlaté 
branky naleznete 

Chomutově odletí zpět za rodinou do USA. Hlaváč nicméně 
nevyloučil svůj návrat. Uvidíme ho letos ještě v dresu Kladna, nebo si 
Středočeši budou muset poradit bez něj? V lednu budeme vědět 
více...  
 

ZLATÉ ZAČÁTKY 
  Ač to mnohé překvapí, Jan Hlaváč není kladenským 
odchovancem. Jeho vztah k Rytířům se začal budovat až v roce 2011. 
Do té doby hrál totiž za jiné týmy. 
  Hokejové základy se v současnosti již osmatřicetiletý 
křídelník naučil ve Hvězdě Praha. Brzy však povýšil do movitější 
Sparty, která nemohla jeho talent přehlédnout. Sázka na Hlaváče se 
holešovickému celku vyplatila opravdu nadmíru. Mezi seniory 
slavného týmu debutoval již v ročníku 1993/1994. V téže sezóně se 
účastnil i Mistrovství Evropy hráčů do 18 let, kde český tým obsadil 
třetí příčku. V nadcházejícím ročníku už byl Jan Hlaváč stabilním 
členem kádru pražské Sparty. Podával výborné výkony a nebylo divu, 
že si zahrál i na světovém šampionátu dvacítek. I tento turnaj se 
Hlaváčovi povedl, což nenechalo klidným vedení New York Islanders, 
kteří odchovance Hvězdy draftovali již z 28. pozice! Nutno ovšem 
dodat, že se jednalo o jeden z nejhorších draftů v historii NHL. 
Jedničkou se stal obránce Bryan Berard, trojkou Fin Aki‐Petteri Berg, 
čtyřkou Chad Kilger a šestkou například Steve Kelly. No, upřímně 
řečeno se nejedná o hráče, kteří by svou hrou zrovna oslnili, byť u 
prvního jmenovaného hrály roli zejména výrazné zdravotní potíže. 
Ani New Yorku Islanders se sázka na Hlaváče zrovna nepovedla. Ano, 
183 centimetrů vysoký si sice v NHL počínal poměrně solidně,  

ZDE STATISTIKY .  
   

PĚT LET V NATIONAL HOCKEY LEAGUE 
  Po mistrovských oslavách už pochopitelně Jana Hlaváče nešlo 
v Evropě udržet. Úřadující světový šampión vyslyšel vábení z NHL. 
Nezamířil však k Islanders, kteří ho draftovali, nýbrž k rivalům – 
newyorským Rangers. Tam se potkal s několika dalšími Čechy (více 
na následující straně), což mu usnadnilo aklimatizaci. Hned v sezóně 
1999/2000 totiž pokořil čtyřicetigólovou hranici a vybudoval si 
v klubu velmi slušné renomé. To ještě navýšil během nadcházejícího  

https://www.youtube.com/watch?v=1PW0KjEo7ww


 

ČESKÁ MAFFIE ZA DOB JANA HLAVÁČE  
V NEW YORK RANGERS 

 
 

ročníku, v němž získal úctyhodných 64 kanadských bodů! K tomuto skvělému číslu mu hodně 
pomohla souhra s Petrem Nedvědem a Radkem Dvořákem. Češi prostě v té době válcovali svět. 
Jágr vyhrál bodování NHL, Eliáš skončil třetí, Martin Straka šestý. Přes sedmdesát bodů pak 
získali i Robert Lang, již zmíněný Petr Nedvěd, Robert Lang a Milan Hejduk. Bohužel, tyto zlaté 
časy našeho hokeje už jsou nenávratně pryč. Ale nezoufejme na mysli, rostou další talenty, 

Jan Hlaváč se po oznámení stávky rozhodl vrátit do pražské Sparty, odkud do zámoří odcházel. 
Holešovický celek má každoročně jen ty nejvyšší ambice, v ročníku 2004/2005 se je však Spartě 
nepodařilo naplnit. Titul totiž slavily Pardubice s několika slavnými odchovanci v sestavě. Náplastí 
na předčasné vyřazení v play‐off byla ovšem účast na MS 2005. Na tomto šampionátu se loučila 
slavná generace ve velkém stylu – pro náš národ totiž vybojovala další zlatou medaili.  

PETR NEDVĚD 
Nedvěd toho odehrál za Rangers 
opravdu spoustu. Stanley Cup 
však pro New York nezískal... 
 

TOMÁŠ KLOUČEK  které žezlo národního týmu opět pozvednou! Tedy alespoň v to doufejme...    Na příštím mistrovství světa už byl tým značně obměněný. Nicméně Jan Hlaváč či David 
Výborný v něm opět nechyběli. První jmenovaný, jemuž se přezdívá Bubák, odlétal do Rigy už jako 
hráč švýcarské Ženevy, kde strávil celý ročník 2005/2006. V Lotyšsku se devadesát kilogramů 
vážícímu forvardovi povedlo zkompletovat svou sbírku cenných kovů. Česká reprezentace totiž 
překvapila svými výkony a vybojovala senzační druhé místo. Pro Jana Hlaváče to byla zároveň i jeho 
derniéra v národním mužstvu. Skončil tedy na vrcholu. Když se tedy ohlédne zpět, může být pyšný. 
Účastnil se šesti vrcholných turnajů, na nichž se mu povedlo ve 49 zápasech nasbírat slušných 30 
bodů. Krom toho získal dvě zlaté medaile a zároveň jednu i stříbrnou, respektive bronzovou. I Jan 
Hlaváč se tedy může honosit titulem „člen zlaté generace českého hokeje“.  

Současný spoluhráč Hlaváče 
Tomáš Klouček strávil u Jezdců 
dvě sezóny (00‐02). Pak byl ale 
vytrejdován do Nashvillu.  

  Ačkoliv byl pro Jezdce Hlaváč jednou z klíčových osobností, managament Rangerg ho 
nedokázal ve svém kádru udržet. Hlaváč tedy přestoupil do dalšího slavného celku ‐ 
Philadelphie Flyers. Jenže tam už mu pšenka nekvetla. Po nepovedeném úvodu do sezóny 
2001/2002 byl dokonce vytrejdován do Vancouveru Canucks. Jenže i tato výměna byla pro 
Hlaváčem krokem z bláta do louže. Na začátku ročníku 2002/2003 tak opět měnil dres. Zamířil 
do Caroliny. S ní se mu nepodařilo postoupit do play‐off, Hlaváč tedy neváhal a odjel na MS 
2003. Z něho se tentokráte vrátil bez medaile... 

 
 

MICHAL GROŠEK 
Do New Yorku přicházel jako 
velká posila z Buffala, v druhém 
roce jeho působení u Rangers byl 
ale odeslán na farmu do AHL.  

  Výkony pražského rodáka pomalu ale jistě stagnovaly, Hlaváč se tak rozhodl vsadit na 
působiště, kde se mu v minulosti vedlo opravdu náramně. V roce 2003 se tedy upsal Rangers. 
Jenže se nevedlo jak týmu, tak ani jemu. Jezdci se neprobojovali do play‐off a Hlaváčovi tak 
nezbylo nic jiného, než si prodloužit sezónu další účastí na světovém šampionátu (ten se hrál na 
domácím ledě v Praze, respektive Ostravě). Svou sbírku z předcházejících let ovšem nerozšířil. 

 
  

COMEBACK DO NHL TRVAL JEN JEDEN ROK RADEK DVOŘÁK 
  Jak již bylo zmíněno, sezónu 2005/2006 odehrál ve švýcarské nejvyšší soutěži. Tu ovšem po 
MS v Rize opustil a vrátil se do pražské Sparty. Tentokráte už bylo jeho angažmá ve slavném celku 
mnohem úspěšnější. Klub z Holešovic totiž opanoval play‐off a slavil extraligový titul. Dodnes se  

Do města, které nikdy nespí, 
přišel v roce 1999 a opustil jej až 
o další čtyři roky později. 
V sezóně 2000/2001 si vytvořil 
osobní rekord v počtu bodů (67).  

  To se mu povedlo až v následujícím ročníku, který ovlivnila výluka v zámořské NHL.   
 

 
MILAN HNILIČKA 

Málokterý fanoušek si vzpomene, 
že si za Rangers zachytal i 
legendární reprezentační gólman. 
Většinu času však strávil na 
farmě. Hvězdou se stal až po 
výměně do Atlanty Thrashers.  

 
JAROMÍR JÁGR 

Jaromíra Jágra a jeho účinkování 
v Rangers asi netřeba připomínat. 
Jeho angažmá sice neskončilo 
happy‐endem, ale právem je 
považován za jednu z ikon klubu. 
 

MARTIN RUČINSKÝ 
Forvard, který i ve 43 letech hraje 
na špičkové úrovni, zažil 
v Rangers skvělé časy. Fanoušci 
na něj dodnes vzpomínají. Aby 
také ne...  
 

BOBBY HOLÍK 
Čecho‐američan Bobby Holík se 
zkrátka potatil. Nejenže si 
v zámoří vydobyl pověst 
produktivního hokejisty, ale 
hlavně se stal jedním z nejlepších 
hráčů do defenzivy. Když se však 
do New Yorku v roce 2002 vrátil, 
nevedlo se mu vůbec dobře a byl 
vyplacen ze smlouvy. 
 

KAREL RACHŮNEK 
Zlínský odchovanec odehrál za 
Rangers dvě sezóny, poté oblékal 
dres konkurenčních New Jersey 
Devils.   

HRÁČSKÉ INFO
 

 
20. 9. 1976 

183cm, 90kg 
útočník 
hůl levá 

12Z, 6G, 8A, 
+6 +/‐, 4TM  



 

jedná o jeho jediný titul z jakékoliv ligové soutěže.  
Po bujarých oslavách přišla velmi nečekaná zpráva. O Jana 

Hlaváče totiž znovu projevil zájem klub z NHL! Jednalo se o Tampu 
Bay s hvězdnou dvojicí St.Louis‐Lecavalier v sestavě. V dresu 
„blesků“ ovšem sezónu s datováním 2007/2008 nedokončil. Před 

2012/2013 dokonce vypomohl Středočechům hned ve 37 
kláních. Po neshodách ve Spartě tedy nalezl nový domov... 
Hokej na Kladně si tehdy užíval. Rytíři totiž využívali služeb 
velkých hvězd v čele s Jaromírem Jágrem či Tomášem 
Plekancem. „V klubu i ve městě vládla báječná euforie a já 

Kladno začalo sápat tabulkou vzhůru. „Mám opravdu ohromnou chuť 
do hokeje. Každý trénink i zápas si chci užít,“ říkal před svým 
návratem novinářům. „První liga má svoji kvalitu. Musím přiznat, že 
jsem byl příjemně překvapený,“ dodal po prvních odehraných 
zápasech. 

STŘELCI ZLATÝCH GÓLŮ V HISTORII  
ČESKÉ REPREZENTACE 

 
MS 1996: MARTIN PROCHÁZKA 

jsem hrál vedle skutečně vynikajících hokejistů. A musím 
zároveň přiznat, že se žádným jiným tolik dominantním 
hráčem, jako je Jarda Jágr, jsem nehrál,“ sdělil pro 
kladenskelisty.cz.  

  Jak již Jan Hlaváč naznačil, jeho angažmá na Kladně je pouze 
dočasné. S první ligou se rozloučí již v pondělí na ledě Chomutova. 
Z rodinných důvodů totiž mohl Rytířům vypomoci jen na měsíc. „To 
víte, že mě to tady baví, ale nedá se nic dělat. Vracím se zpátky za 
rodinou, není možné, abych byl půl roku sám. Uvidíme, třeba se sem 
potom ještě na skok dostanu v lednu...“ sdělil pro iSport.cz. Nicméně, 
i kdyby se Hlaváč do Evropy přece jen vrátil, je otázkou, zda by to 
bylo skutečně do Kladna. Zkušený útočník by totiž znovu rád zamířil 
do Skandinávie. „Přiznám se, že pro mě je prioritou chodit do 
Švédska. Bavil jsem se i s některými extraligovými kluby, ale ty jsem 
víceméně odmítl. Ale opakuji, nejdřív se uvidí, zda se do Evropy ještě 
dostanu a pak se všichni dozvědí, kde budu hrát,“ uzavřel pro 
kladenský Deník. Je jasné, že by Rytíři jeho služby velmi rádi využili. 
S Hlaváčem by totiž byla naděje na návrat do extraligy mnohem 
větší. Jak řekl, uvidíme... 

play‐off byl totiž vytrejdován do Nashvillu. S Predátory si zahrál i ve 
vyřazovacích bojích. Comeback do National Hockey League se 
Hlaváčovi podařil, nicméně smlouvu na další ročník si nevybojoval. 
Poprvé v kariéře se tak rozhodl odejít do Švédska, kde 
s přestávkami strávenými v české extralize vydržel až do letošního 
jara. Nejvíce toho odehrál v barvách Linköpingu. V sezóně 
2009/2010 se dokonce stal nejlepším kanonýrem respektované 
Elitserien (30 branek v pouhých osmatřiceti duelech!).Posléze pak 
hájil barvy Vaxjö.   

O tom, jaký vztah si během těchto tří let ke Kladnu 
vytvořil, nejlépe svědčí událost z letošního ročníku. Ačkoliv 
měl rodinu v cizině, rozhodl se vyslyšet vábení Rytířům a 
pomohl jim v nelehké situaci, v níž se Kladno po sestupu 
z extraligy nacházelo. „Jsem v Kladně, protože chci mužstvu 
pomoct. Bohužel i já jsem se svým dílem podepsal na 
sestupu. Cítím, že bych měl Kladnu něco vrátit, tak jsem tady. 
I když jen dočasně,“ uvedl 38letý veterán.  

 
  

ZOH 1998: PETR SVOBODA 
NOVÝ DOMOV NA KLADNĚ 

Ze země tří korunek si však velmi často odskakoval do 
rodné vlasti. Mihl se v Liberci, nakrátko se vrátil do Sparty a v roce 
2011 už se poprvé objevil na ledě Kladna. Rytířům vypomáhal i 
v nadcházejících dvou ročnících, během výlukové sezóny  

Příchod Hlaváče byl impulsem, který Středočeši 
nutně potřebovali. Po návratu dvojnásobného mistra světa 
na nově zrekonstruovaný kladenský stadion už se totiž  
 

 
MS 1999: JAN HLAVÁČ 

 
MS 2000: JAN TOMAJKO 

 
MS 2001: DAVID MORAVEC 

 
MS 2005: VÁCLAV PROSPAL 

 
 

MS 2010: TOMÁŠ ROLINEK 



 MATĚJ   PEKR



 

Horácká Slavia patří k nejpříjemnějším překvapením letošního ročníku. Loňský a 
předloňský semifinalista těží nejen z tradičního jádru týmu okolo Davida Dolníčka, ale i 
ze spolupráce s Kometou Brno a extraligovou Olomoucí. Právě z druhého zmiňovaného 
celku v Horácké Slavii hostuje šestadvacetiletý forvard Matěj Pekr. A nejedná se o 
kdovíjakou posilu. Vždyť šikovný útočník v sezóně 2012/2013 získal korunu pro krále 

  Nebylo tedy divu, že v nadcházejícím ročníku povýšil do druhé nejvyšší 
soutěž. Vrátil se do Šumperku, který se dokázal vrátit do 1. ligy. Draci se v ní ovšem 
stejně jako v ročníku 2007/2008 nedokázali udržet. A to i přes to, že barvy 
Severomoravanů oblékali známé hokejové tváře v čele s Davidem Moravcem, 
Alexandrem Hylákem, Lubomírem Vosátkem, Romanem Meluzínem či Jiřím 
Haškem. Nutno dodat, že i od Matěje Pekra se tehdy očekávalo více. Gól se mu 
podařilo vstřelit pouze v šesti duelech základní části, což bylo od lídra uničovských 
statistik trochu za očekáváním. Každopádně i přes nemastnou neslanou sezónu 
v první lize setrval, ačkoliv Šumperk putoval zpět do třetí nejvyšší soutěže. O Pekra 
totiž projevila zájem Olomouc. Nabídce setrvat v první lize zkrátka nešlo odolat a 
vyhlášený kanonýr po vzoru Jiřího Dopity, slavného odchovance šumperského 
hokeje, přestoupil na Hanou. Jeho odchod však nesly někteří fanoušci Draků velmi 
nelibě, vztah mezi příznivci Šumperka a Pekrem se pak vyhrotil v následných 
soubojích. Uničovský rodák byl obviněn z filmovaných pádů i vulgárním gestům 
vůči kotli. Matěj Pekr nicméně na Šumperk vzpomíná rád a je vděčný, že tam dostal 
šanci v prvoligové soutěži.  

prvoligových střelců! Zahraje si letos potřetí v řadě baráž (i když tu první strávil na 
marodce), nebo cesta Třebíče v blížícím se play‐off skončí dříve?  
 

ZAČÁTKY V UNIČOVĚ A ŠUMPERKU 
Matěj Pekr začínal s nejrychlejší kolektivní hrou v poměrně netypickém 

hokejovém městě. 180 centimetrů vysoký forvard je totiž odchovancem Uničova, což je 
malé město (11 500 obyvatel) nedaleko od Olomouce. Poměrně brzy však Matěj Pekr 
odešel do Šumperka. To byl pochopitelně logický krok, jelikož v Uničově už se drobný 
forvard nemohl adekvátním způsobem rozvíjet. Pekra lze tedy považovat jak za 
odchovance Uničova, tak i Šumperka. Oběma klubům totiž může být vděčný za svůj 
hokejový růst. Nutno dodat, že vděčnost je rozhodně oboustranná. Už coby náctiletý 
totiž splatil druh vůči Drakům. Čtyřiceti brankami totiž přivedl tamější juniorku 
k historickému úspěchu = postupu do extraligy. To byl pro provinční hokejový klub 
obrovský sukces. A s ním bude navždy spojeno jméno Matěje Pekra, bez něhož by 
Severomoravané pravděpodobně na senzační postup nedosáhli... 

  
POZVOLNÝ VZESTUP MATĚJE PEKRA 

  V týmu Mory mu adaptace netrvala vůbec dlouho (hned v prvním 
soutěžním utkání vsítil dvě branky!). Pekrovi se navíc splnil dětský sen. Zahrál si 
totiž po boku ikony českého hokeje Jiřího Dopity. „Hrát s Jirkou Dopitou pro mě 
bylo za odměnu. Jsem rád, že jsem si s ním vůbec mohl někdy zahrát. To se jen tak 
někomu nepoštěstí,“ uvedl pro olomoucký Deník.  

  První kontakt se seniorským hokejem navázal již v sezóně 2007/2008. 
Nastupoval jak v druholigovém Uničově, tak v Šumperku. Drakům se ovšem nevedlo a 
prvoligovou příslušnost neuhájili. Nicméně pro Pekra, jenž v devíti zápasech play‐out 
vstřelil hned čtyři branky, to byly velmi cenné zkušenosti.   Již v ročníku 2010/2011 pokořil hranici deseti vstřelených branek. Na tuto 

metu dosáhl i v nadcházející sezóně. V ní už dokonce přišel i týmový úspěch. 
Kohouti totiž v semifinále play‐off zle potrápili ambiciózní Chomutov. Napínavou 
sérii dotáhli až do sedmého utkání... 

  V nadcházejícím ročníku, tedy v tom s datováním 2008/2009, nastupovaly jak 
Šumperk, tak i Uničov ve druhé lize. Matěj Pekr tak hájil barvy pouze jednoho týmu, a 
to Uničova, kde dodnes bydlí. Se 44 kanadskými body byl nejproduktivnějším hráčem 
klubu, přestože mu tehdy bylo teprve dvacet let!    Průlomovou sezóny, po níž se začala jméno Matěje Pekra skloňovat ve  

STATISTIKY 
 
Sezóna   Klub                               Z  G  A  B  TM 
2007-08  HOKEJ ŠUMPERK 2003 (1.liga)       13  0  0  0   4 
  HOKEJ ŠUMPERK 2003 (1.liga,p-out)  9  4  2  6   8 
  HC Uničov (2.liga)                12  2  6  8   4 
2008-09  HC Uničov (2.liga)                42 23 21 44  47 
         HC Uničov (2.liga,p-o)             5  1  1  2  32 
2009-10  Salith Šumperk (1.liga)           35  6  8 14  26 
         Salith Šumperk (1.liga,p-out)      4  2  0  2   4 
  HC Uničov (2.liga)                 4  4  5  9   0 
2010-11  HC Olomouc (1.liga)               44 11  7 18  14 
         HC Olomouc (1.liga,p-o)            5  0  0  0   2 
2011-12  HC Olomouc (1.liga)               41 10 11 21  14 
         HC Olomouc (1.liga,p-o)           14  3  4  7   8 
2012-13  HC Olomouc (1.liga)               47 31 21 52  51 
2013-14  HC Olomouc (1.liga)               40  9 16 25  65 
         HC Olomouc (1.liga,p-o)           11  3  1  4   2 
         HC Olomouc (baráž o E)            12  2  2  4   4 

 

HRÁČSKÉ INFO 
27. 3. 1988 
180cm, 75kg 
útočník 
hůl pravá 
25Z, 11G, 5A, 
‐5 +/‐, 12TM 
 



 

všech hokejových kuloárech, byla ta s datováním 2012/2013. 
Nejenže Mora překvapila a postoupila do baráže, ale hlavně se pro 
Pekra jednalo o životní ročník z pohledu jeho samotného. Byl totiž 
klíčovým hráčem Kohoutům, o čemž nejlépe svědčí jeho třicet 
jedna branek, díky nimž se stal nejlepším kanonýrem základní části. 

oslavy (směje se). Samozřejmě jsem plný nadšení, euforie. Myslím, že 
jsme si to zasloužili. Celou baráž jsme hráli tak, že jsme sbírali body 
i venku,“ uvedl pro Miroslava Mazala. „Já můžu říct, že se mi splnil sen. 
Postoupil jsem do extraligy a možná ji budu hrát,“ pokračoval. „My 
jsme se o tom v průběhu sezony bavili se spoluhráči, že už taky nejsme 

 HRÁČI OLOMOUCE V PRVNÍ LIZE

z pohledu těch extraligových tabulek nejmladší a že nás do extraligy asi 
nikdo nekoupí. A že pro nás bude jednodušší, když si to vybojujeme,“ 
dodal útočník, jehož vyznačují žluté tkaničky na bruslích.  

Těžil zejména ze spolupráce s Jiřím Řípou, tedy s hokejistou, s nímž 
letos působí v Třebíči (ale nepředbíhejme...). Co stálo za jeho 
enormním zlepšením? „Ptá se mě na to hodně lidí, ale sám si tu 
otázku nedokážu zodpovědět. Možná je to nějaká zkušenost, první 
ligu hraju už čtyři roky. Možná už mám lepší rozhodování, když 
jsem na puku. Nevím, co zásadního se změnilo," říkal tehdy pro 
iDnes.cz. „Myslím, že vzhledem k dalším ročníkům jsem si na sebe 
upletl trochu bič,“ dodal pro hokej.cz. 

 
DOČKÁ SE DLOUHODOBĚJŠÍ EXTRALIGOVÉ ŠANCE? 

  Když Olomouc postoupila, Matěj Pekr moc dobře věděl, že ho 
nečeká lehká práce vměstnat se do extraligového kádru. Ačkoliv si stále 
ještě mladý ostrostřelec přál, aby v kádru vydrželo co nejvíce hráčů 
z postupové sezóny, soupisky Mory se nakonec obměnila opravdu 
výrazně. Jedním z hráčů, kteří se zatím nevešli do základní sestavy 
Kohoutů je i Pekr. Nejlepší střelec prvoligové sezóny 2012/2013 
nakonec zakotvil v Třebíči, kam byli posláni i jeho parťáci Jiří Řípa či 
Jakub Bartoň. Tedy hráči, s nimiž figuroval v jedné pětce během 
životního ročníku, v němž nasázel 31 branek a obdržel korunu pro krále 
střelců.  

Vzhledem k disciplinárnímu 
trestu Radka Dlouhého se Jiří 
Řípa začal objevovat 
v Olomouci. Po příchodu 
Rachůnka však zřejmě zbytek 
sezóny stráví v Třebíči. 

Když dostal Richard Diviš 
příležitost v extralize, 
rozhodně nezklamal. Bylo 
tedy překvapením, že ho 
Olomouc poslala do Jihlavy. V 
ní se stal jedním z lídrů... 

   Stínem této sezóny ovšem bylo zranění, kvůli němuž 
vynechal celé play‐off i následnou baráž. Vše si ovšem napravil 
hned v příštím ročníku. Z osobního hlediska se však sezónou 
2013/2014 tak trochu protrápil. „Připadal jsem si, že jsem nejhorší. 
Fanoušci, spoluhráči i já sám jsem od sebe očekával víc. Na ledě 
jsem si nevěřil,“ komentoval ročník, v níž nedokázal navázat na 
předchozí tři sezóny a pokořit milník deseti vstřelených branek. 

RICHARD DIVIŠ JIŘÍ ŘÍPA 

Jakub Herman utrpěl před 
startem sezóny vážnější 
zranění. Do dobré formy mu 
pomáhala Třebíč. Herman za 
ní však odehrál pouze dva 
duely, načež se stal stabilním 
členem extraligového celku. 

To, že se Martin Janáček 
nevejde na extraligovou 
soupisku se dalo očekávat, i 
když byl loni platným členem 
olomoucké sestavy. Po 
loňském postupu však může 
zažít pád do druhé ligy... 

Co se týče individuálních výkonů sice nedokázal navázat na 
předchozí ročník, nicméně týmový úspěch vše přebil. Mora nejenže 
zopakovala účast v baráži, ale hlavně slavila postup do extraligy! 
Bylo to jedno z největších překvapení v moderní éře českého 
hokeje. Olomouc totiž před sezónou žádné postupové ambice 
nevyhlašovala. „Já jsem před startem baráže říkal, že si to chci užít, 
ale nečekal jsem, že to bude s takovou tečkou. Teď si chci užít ty  

  Na výraznější šanci v kádru Olomouce zatím čeká. V Třebíči se 
ovšem udržuje ve velmi dobré formě a je jisté, že pokud si ho Mora 
stáhne zpět do hlavního týmu, tak rozhodně ostudu neudělá. Matěj 
Pekr si však nemusí příliš stěžovat, že se zatím do kádru Hanáků 
nevešel. V Horácké Slavii se totiž hokejem baví ‐ Třebíč je na čele první 
ligy a je klidně možné, že si opět zahraje baráž o nejvyšší soutěž. Bylo 
by to snad ještě větší překvapení než loňský postup Olomouce... 

MARTIN JANÁČEK JAKUB HERMAN

Mladý obránce loni nebyl 
členem Mory, nicméně 
zůstává jejím hráčem. 
V Dukle si vede obstojně, 
nepřišel totiž jako hvězda, 
nýbrž jako hráč z nižší 
rakouské soutěže. 

Švaňhal byl loni jednou 
z klíčových postav 
postoupivšího celku. Extraliga 
je pro něj ale zatím tabu. 
Sezónu sice zahájil v Rebelu, 
brzy ho odtud ovšem získalo 
Kladno (na hostování). 

 
JAKUB SCHEJBAL ONDŘEJ ŠVAŇHAL

Zkušený obránce zazářil 
v baráži 2013, loni už to 
ovšem nebylo ono. I proto 
zatím na stabilní příležitost 
v extralize čeká... 

Slovenský reprezentační 
útočník v Třebíči vynikal, 
nebylo tedy divu, že po 
odchodu Erika Hrni zamířil 
zpět do extraligy.  

JAKUB BARTOŇ PETER ZUZIN

Poté, co bylo Kadelovi 
oznámeno, že se nevešel do 
základní sestavy, zamířil 
třebíčský odchovanec na 
Slovensko. Tam se mu ovšem 
nevedlo a vrátil se do Čech. 

Mnozí předpokládali, že pro 
Jana Jaroměřského nebude 
problém se adaptovat 
v extralize. Jenže nakonec 
dostali přednost jiní. Pomůže 
do extraligy i Kladnu? ROMAN KADELA JAN JAROMĚŘSKÝ

Michal Vodný je opravdu 
velkým smolařem. Zranil se 
jak před sezónou, tak i 
během ní. Extraligový sen se 
tedy odkládá na dobu 
neurčitou.  

Statný obránce splňuje limit 
pro mladší hráče, takže ho 
poměrně často naleznete na 
olomoucké soupisce. 
V Rebelu je však jeho herní 
vytížení daleko větší. DAVID ŠKŮREK MICHAL VODNÝ

Mladý forvard se 
zkušenostmi ze zámoří byl 
loni členem čtvrté pětky. 
Stejnou pozici zatím zastává i 
na hostování v Třebíči. Třeba 
se ale časem v týmové 
hierarchii posune výše.  

Přicházel jako velká posila, 
očekávání však nenaplnil a 
dokonce byl poslán do první 
ligy. Momentálně je sice zpět 
v Olomouci, ale dokáže si 
místo v kádru udržet? 

 
LUKÁŠ KRÁLÍK JAKUB MATAI

Úvod sezóny sice strávil 
v dresu Kohoutů, později 
však vypadl ze sestavy a byl 

O Matěji Pekrovi se netřeba 
příliš zmiňovat. Vždyť právě o 
něm je tento článek. 

poslán do prvoligového 
Rebelu. Oproti loňskému 
ročníku je to tedy pro něj 
obrovský kontrast. Pomůže 
Brodu k záchraně? 

Fanoušci by tohoto 
šikovného střelce rádi viděli 
zpět v hlavním týmu, vloží do 
něj trenéři Fiala s Dopitou 
svou důvěru? ROBIN STANĚK MATĚJ PEKR



PAJIČ  

ROK 



 

ZAČÁTKY V RODNÉM SLOVINSKU 
Ryzí kanonýr hokejově vyrůstal na Jesenicách, tedy v místě, kde přišel na svět. „Můj první klub byl 

z města Kranjska Gora. Bylo mi myslím tři a půl a mé začátky byly takové normální. Jako u každého.“ 
Začátky jako u každého? Ale kdeže! Vždyť málokterý hokejista se může pochlubit tím, že vyrůstal s Anže 
Kopitarem, držitelem dvou Stanley Cupů. „S Kopym jsme dobří kamarádi už od dětství, jsme ze stejného 

TTřešničkou na dortu mu pak byla účast v elitní 
divizi Mistrovství světa 2008. Se Slovinskem sice 
sestoupil, ale například zápas Ts domácí Kanadou se 
jistě stal velmi vítanou zkušeností. „Tempo Mistrovství 
světa určitě bylo rychlé, to jo, ale nemyslím si, že bych 

prosákly problémy Slovanu s financemi, následovala 
v létě roku 2012 velká vlna odchodů. Odešel i Rok 
Pajić. Nepředbíhejme ale. Na slovinského sympaťáka 
ještě čekaly mezi Lvy dva prvoligové ročníky.  
 

nestíhal. Asi i to bylo důvodem, proč jsem turnaj začal 
ve 4. pětce a nakonec jsem se dostal do první,“ uvedl 
útočník, jemuž se ovšem na šampionátu nepodařilo 
bodovat. „Zážitek to ale ovšem skutečně nepopsatelný. 
Nicméně když jsem byl na ledě, tak jsem se snažil hrát 
svoji hru, nekoukal jsem na to, jak hraje Doan, Heatley, 
Nash a další. Byli to protihráči jako všichni ostatní. Se 
St. Louisem jsem si ale zvednul sebevědomí, je ještě o 
pár cm menší než já, a to už je co říct,“ směje se Pajić.  

města, od mladých kategorií jsme spolu i hráli. Je to stejně dobrý člověk jako hráč, je úžasně skromný a 
přátelský kluk. Teď s ním už ovšem moc často ve spojení nejsem. V Americe je časový posun a navíc tam 
často hrají.“ 
       V 16 letech už byla pro Pajiče slovinská liga příliš malá. Zručný forvard neváhal a rozhodl se pro 
angažmá v České republice. „Ve Slovinsku je sice hodně talentovaných kluků ‐ do dorostu to ještě jde ‐ ale 
pak hrajete tak 25 zápasů za sezonu a to se už nemůžete zlepšovat tak rychle. V Česku sehraje dorost 
nebo juniorka přes 50 zápasů a to hráče samozřejmě zvedne. Tak jsem si řekl, že půjdu někam ven. Tehdy 
mi pomohl Václav Červený z Českých Budějovic, který ve Slovinsku trénoval. Pomohl mi do Písku, pak do 
Liberce a pak už jsem v Čechách zůstal," uvedl Pajić důvody svého jistě nelehkého, leč zásadního 
rozhodnutí.         I v sezóně 2008/2009 hájil barvy Vrchlabí, odkud si 

na čtyři zápasy odskočil i do extraligové Mladé 
Boleslavi. Také tento ročník může hodnotit sympatický 
Slovinec, jenž za manželku pojal rodilou Češku, jako 
zdařilý. Vrchlabí se totiž podruhé v řadě dostalo do 
čtvrtfinále play‐off a navíc i jemu samotnému se dařilo 
na jedničku – o tom mimo jiné svědčí třináct 
vstřelených branek. Po této sezóně už ale dal 
východočeskému celku definitivní sbohem. Pajič snil o 
extralize, a tak vyměnil Elektromont za ambiciózní Ústí 
nad Labem. „Na Vrchlabí si ovšem rád vzpomenu, byla 
tam dobrá parta. Myslím si ovšem, že jsem odešel v 
pravý čas,“ sdělil s odstupem času.  

UNL: 2Z, 0G, 1A), ale hlavně se dařilo i samotnému Vrchlabí. To se coby nováček dostalo až 
do čtvrtfinále. V osmifinále totiž nečekaně vyřadilo jihlavskou Duklu. „Měl jsem výbornou sezónu. Na 
rozdíl od Berouna nebo Liberce jsem dostával hodně prostoru na ledě.“   
 
 

STATISTIKY 
Sezóna  Klub                                  Z   G   A   B  TM +/-  U 

  2000-01 HK Hit Casino Kranjska Gora (SLO1)    3   1   1   2   0   .  4 
TŘI ROKY ÚSTECKÝM LVEM  2001-02 HK Hit Casino Kranjska Gora (SLO1)   10   5   6  11   4   .  7 

2002-03 IHC Písek (CZE1-U20)                 26   7   1   8  31   . 20        Hned ve své první sezóně na severu Čech zazářil ‐ 
nastřílel 16 branek (po Pavlovi Janků nejlepší výsledek 
v týmu) a připsal si třináct asistencí. To nejlepší si ale 
nechal pro play‐off, v němž v 17 utkáních hned 
devětkrát rozvlnil síť za brankou soupeře a navíc na 11 
tref svým spoluhráčům asistoval. Stal se tak nejlepším 
střelcem vyřazovacích bojů a vůbec jejich druhým 
nejproduktivnějším hráčem.  

        Bílí Tygři Liberec (CZE1-U20)         4   2   0   2   2   .  2 
        Bílí Tygři Liberec (CZE1-U20,p-o)     3   1   0   1  25   .  4 
2003-04 Bílí Tygři Liberec (CZE1-U20)        45  17  14  31  60 -14  6 
        Bílí Tygři Liberec (CZE1-U20,p-o)     2   0   1   1  29   0  7 
2004-05 Bílí Tygři Liberec (CZE1)             1   0   0   0   0   0  5 
        TJ HC Vlci Jablonec (CZE3)            4   1   1   2   2   .  1 
        Bílí Tygři Liberec (CZE1-U20)        37  19  22  41  22  22  3 
        Bílí Tygři Liberec (CZE1-U20)         5   2   2   4  18  -2  3 
2005-06 Bílí Tygři Liberec (CZE1)            11   0   1   1   6  -1  1 

Díky svým skvělým výkonům a vstřícnému 
chování k fanouškům a médiím zvítězil v tradiční 
anketě oficiálního webu Ústí nad Labem, která 
vyhlašuje nejlepšího hráče sezóny v dresu Slovanu. 
V průběhu sezóny si ho na jeden zápas vytáhla i Mladá 
Boleslav, ale další starty za středočeský celek Pajić z 
vlastní vůle už nepřidal. „Střídavé starty už pro mě 
nejsou. Moc se mi to nelíbí. Je s tím spojeno mnoho 
cestování. Odehrál jsem pouhých šest střídání. Možná v 
osmnácti letech bych byl za ně vděčný. Řekl bych si, že 
každá zkušenost dobrá. Spíš mě to ale pokaždé unaví a 
pak neodevzdávám patřičné výkony v klubu, ve kterém 
mám smlouvu. Ale vím z předchozího působení v 
Liberci, že když jsem dostal více prostoru, jsem svoji 
úlohu splnil a na extraligu v pohodě stačil.“ 

        HC Berounští Medvědi (CZE2)          27   7   1   8  10  -2 10 
        HC Vrchlabí (CZE3)                    3   3   0   3   0   .  2 
        HC Vrchlabí (CZE3,p-o)                7   3   0   3   6   .  5 
        Bílí Tygři Liberec (CZE1-U20,p-o)     1   2   1   3   4   1 10 
2006-07 Bílí Tygři Liberec (CZE1)            13   2   0   2  35   0  1 
        HC Berounští Medvědi (CZE2)          30   2   7   9   4  -9 12 
        HC Vrchlabí (CZE3)                    6   3   6   9   2   .  1 
        HC Vrchlabí (CZE3,p-o)               11   8   5  13  18   .  1 
2007-08 HC Slovan Ústečtí Lvi (CZE1)          2   0   1   1   2   1 14 
        HC Vrchlabí (CZE2)                   31  11  16  27   8   7  7 
        HC Vrchlabí (CZE2-p-o)                8   2   6   8  37  -2  6 
2008-09 BK Mladá Boleslav (CZE1)              4   0   1   1   0  -1 14 
        HC Vrchlabí (CZE2)                   37  13  13  26  18  -4  4 
        HC Vrchlabí (CZE2,p-o)                6   1   2   3   4  -3  5 
2009-10 BK Mladá Boleslav (CZE1)              1   0   0   0   0   0 14 
        HC Slovan Ústečtí Lvi (CZE2)         40  16  13  29  28  12  1 
        HC Slovan Ústečtí Lvi (CZE2,p-o)     17  10  10  20  10   8  2 
2010-11 HC Slovan Ústečtí Lvi (CZE2)         33  17   7  24   8  19  1 Po parádním debutovém ročníku nebylo 

pochyb, že v Ústí nad Labem setrvá ještě nějaký ten 
rok. Podepsal kontrakt s platností až do konce sezóny 
2013/2014. Tuto smlouvu ovšem nedodržel. 
Pochopitelně ne z vlastní vůle. Poté, co na veřejnost 

        HC Slovan Ústečtí Lvi (CZE2,p-o)     14   6   2   8  10   5  1 
        HC Slovan Ústečtí Lvi (CZE1,b)        7   0   2   2   6   2  2 
2011-12 HC Slovan Ústečtí Lvi (CZE2)         35   5  12  17  10  14  1 
        HC Slovan Ústečtí Lvi (CZE2,p-o)     16   6   5  11  12   5  2 
2012-13 SG Generali Aquile Pontebba (ITA1)   36  19  19  38  32   . 10 
        Val Pusteria Lupi Brunico (ITA1,p-o)  8   3   3   6   6   .  3 
2013-14 Fife Flyers (GBR1)                   15   5   4   9   8   .  7 
        HC Bolzano Foxes 2000 (AUT1)          7   0   6   6   4   4  2 
        ČEZ Motor České Budějovice (CZE2)    12   4   4   8   6   2  9 
        ČEZ Motor České Budějovice (CZE2,u)  10   5   3   8   6   3 11 

 



 ovlivnil i některé hráče Slovanu, kteří si například obarvili vlasy. Pajić 
se ale tohoto rituálu nezúčastnil. „Už nejsem takový, že bych něco 
vymyslel nebo něco podobného absolvoval. Navíc myslím, že mi 
obarvené vlasy ani nesluší. Kdyby přišel ještě nějaký nápad ohledně 
vousů, tak jsem se pro jistotu oholil (smích)."  Po povedené základní 
části však přišla na slovinského centra menší krize, již způsobilo 
převážně to, že musel uvolnit post centra nové posile Jaroslavu 
Roubíkovi a Pajić se musel stěhovat na křídlo. I z tohoto důvodu si v 
21 zápasech připsal na jeho poměry slabých šest branek a čtyři 
asistence. Slovan sice v play‐off pro mnohé překvapivě sebral titul 
bohatému Chomutovu, ale v nešťastné baráži proti Bruslařskému 
klubu nakonec Lvi neuspěli. „Zklamání bylo velké. Už od letní přípravy 
jsme dřeli, abychom se nakonec dostali do baráže a postoupili do 
extraligy. Potom se nepovede sedmý zápas a všechno se zase vrátí na 
začátek. Život jde dál, ale je to obrovská škoda.“ 

I kvůli zranění ovšem stihl odehrát v tom s datováním 
2010/2011 jen 33 zápasů, přesto dokázal vsítit úctyhodných 17 
branek, což byl nakonec i nejlepší výsledek v interním hodnocení Lvů. 
Do vyřazovacích bojů pak šlo Ústí nad Labem z nejvýhodnější první 
pozice. V play‐off Severočeši představili projekt Lions at War, jenž 

S Brunicem v play‐off sice neuspěl, ale přesto bude na ročník 
2012/2013 vzpomínat v dobrém. Dařilo se mu totiž na reprezentační 
scéně. Nejprve se Slovinskem šokoval postupem na olympiádu do 
Soči, a následně si za rodnou zem zahrál i na MS 2013, kde se Rok 
Pajić blýskl  

třemi kanadskými body. Slovinci sice na tomto šampionátu neuspěli a elitní skupinu na rok opustili, 
nicméně i tak vzbudili ve své vlasti hokejovou horečku, jež ještě vzrostla po úspěšném olympijském 
turnaji v Soči. „S Českem se to ale pořád nedá srovnávat, tam jsou lidi od čtvrtfinále na náměstí. V Česku 
je hokej stoprocentně víc,“ přiznal v rozhovoru pro iDnes.cz. „Vím, že když je mistrovství světa nebo 
kvalifikace ve fotbale, tak lidi přijdou ven, koukají se a fandí. Potom to skončí, začne hokej, tak zase 

UDOTAZNÍK ROKA PAJIČE 
zdroj: hcmotor.cz 

Hokejový okamžik, na který nezapomenete?  
Když jsem dal první gól na mistrovství světa proti Rusku.  fandí hokeji. Aby měli pořád zábavu,“ dodal.  

U největšího úspěchu slovinského hokeje, tedy čtvrtfinálové účasti na ZOH 2014, ovšem Rok 
Pajić nebyl. Ročník 2013/2014 totiž nezačal podle jeho představ. Sezónu zahájil v britské nejvyšší 
soutěži, kde oblékal barvy Fife Flyers. V EIHL nakonec odehrál pouze patnáct duelů (s bilancí 5+4), 
načež se stěhoval zpět do Itálie. Ne však do tamější ligy, nýbrž do Bolzana, týmu z mezinárodní soutěže 
EBEL. Ani v tomto klubu ovšem štěstí nenašel. V sedmi zápasech sice nasbíral hned šest bodů, ale pak 
nastaly problémy (administrativní průtahy, vypadnutí ze sestavy), které vyústily v další změnu angažmá. 
Nebylo tedy divu, že se jméno tohoto šikovného útočníka neobjevilo v nominaci Slovinska na ZOH. 
Nikdo totiž pořádně nevěděl, jak na tom tento hbitý forvard je. Nakonec ovšem přišlo vysvobození... 

Jaké je vaše oblíbené jídlo a pití?  
Miluji italskou kuchyni. Tu bych mohl jíst nonstop. K pití mám rád vodu nebo pivo.  

Jaký je váš nejoblíbenější film nebo seriál?  
Nejraději mám film Rocky. Z herců pak Sylvestera Stallona a z hereček Sharon 
Stoneovou.  

Jaké jsou vaše záliby?  
Nejraději jsem s dětmi. Jezdit s nimi po tobogánech v aquaparku je nejvíc. :‐)   

MILÁČKEM ČESKOBUDĚJOVICKÉHO PUBLIKA 
Jakou posloucháte muziku?  
Dino Merlin, Mile Kitic. 

... s nabídkou kontraktu totiž přispěchaly České Budějovice, které hledaly prověřeného kanonýra a 
tvůrce akcí, jenž by Motoru pomohl (nejen) při přesilových hrách. S odstupem času nutno dodat, že se 
jim sázka na ex‐ústeckou oporu vyplatila. I přes problémový začátek sezóny se totiž Rok Pajić dokázal 
prosadit a výrazně pomohl Motoru k záchraně druhé nejvyšší soutěže. „Já jsem si zamiloval jak město, 
tak hokejový klub a samozřejmě i fanoušky, kteří nás celou sezónu výborně podporovali," uvedl 
technicky zručný hokejista, kterého musí mít rád každý hokejový fanoušek. Moc šikovnějších hráčů totiž 
v 1. lize není. 

Jakého sportovce nejvíce obdivujete?  
Našlo by se jich spousta. Například můj kamarád Marcel Rodman, který skoro nevidí na 
jedno oko a přitom už dlouhodobě hraje na dost vysoké úrovni. To samé Švéd Mattias 
Weinhandl. 

        Náladu si zlepšil alespoň účastí na Mistrovství světa, ale ani to 
nemělo pro Pajiče moc dobrý konec. Sám se sebou ovšem spokojený 
být mohl. V šesti zápasech za národní mužstvo totiž vsítil dvě branky 
(jedna z nich byla do sítě Jevgenije Nabokova, brankáře ruské 
Sborné) a jednou svým reprezentačním kolegům asistoval. V Česku 
na sebe tehdy upozornil i zajímavým rozhovorem, kde porovnával 1. 
ligu s mistrovstvím světa. „

  Rok Pajić splatil důvěru do něj vloženou podpisem nového kontraktu. České Budějovice si určitě 
oddechly, že o tohoto skvělého hokejistu nepřišly. S Pajičem v sestavě je vysněný návrat do extraligy 
mnohem blíž. Letošní ročník je totiž oproti tomu předešlému daleko povedenější. Jihočeši spoléhají 
zejména na souhru Tomáše Nouzi s Josefem Strakou, ale spolehnout se mohou i na bodovou potenci 
slovinského štírka. Pajić má dokonce nakročeno k tomu, aby překonal svoje osobní prvoligové rekordy. 
Zatím nasbíral 25 bodů, jeho maximum ze sezóny 2009/2010 (16+13) je tedy velmi blízko.  

Co čtete?  
Různé články na internetu, které mě zaujmou. Knížky moc nečtu. Když už, tak biografii o 
nějakém sportovci. 

V první lize se člověk dostane snadněji do 
šance, jiná je samozřejmě i rychlost hokeje. Ale jinak? Nic hrozného. 
Ani mi to nepřijde. Člověk měl možná na všechno méně času, ale jak 
kdy. Když jsme ve čtvrtfinále play‐off 2011 hráli s Vrchlabím, tam 
nebyl čas vůbec na nic. Někdy mi připadalo, že jich je na ledě sedm, 
na jednom hráči viseli tři soupeři, bylo to fakt náročné. Všude lítali, 
dali jste nahrávku a najednou tam byli další dva jejich hráči. Hrozné,“ 
vychvaloval kvality svého bývalého zaměstnavatele.  

Jakou zemi byste chtěl navštívit a proč?  
Jakoukoliv. Hlavně aby bylo teplo, hezká pláž a pohoda. 

 

HRÁČSKÉ INFO 
26. 9. 1985 

178cm, 76kg 
hůl levá   V Ústí nad Labem setrval Rok Pajić ještě celou následující 

sezónu (2011/2012). Tou se ovšem vyloženě protrápil. Opět ho 
trápila četná zranění, ve 35 zápasech tak dal pouze pět branek. 
Přestože se v play‐off 178 centimetrů vysoký útočník vrátil do 
výborné formy, Lvům to nestačilo ani k postupu do baráže (ve finále 
1. ligy nestačili na sousední Chomutov). Pro Roka Pajiče, který si 
ročník prodloužil účastní v Divizi 1 (tam Slovincům pomohl k návratu 
mezi elitu), tak jeho tříletá etapa v Ústí nad Labem skončila hodně 
nešťastně. Gólem Jakuba Grofa v prodloužení rozhodujícího 
sedmého utkání finálové série...  

útočník 
30Z, 11G, 14A, 
+6 +/‐, 12TM 

 
ITALSKÝ AZYL 

  Po odchodu ze Slovanu se Rok Pajić překvapivě dohodl na 
podmínkách smlouvy s italskou Pontebbou. Mnozí tehdy 
předpokládali, že díky tomuto kroku si Pajič svou kariéru pokazil, a že 
se v nepříliš hokejové zemi, jak se říká, zakope. Podobné předpovědi 
určitě byly na místě, nicméně se ukázalo, že naštěstí nebyly pravdivé. 
Ale nepředbíhejme... 
   Sezónu 2012/2013 zahájil v Pontebbě, jak již bylo zmíněno. 
Dohrál ji ovšem v jiném italském celku – v Brunicu. To získalo 
slovinského štírka těsně před play‐off. Pajičovi se v italské nejvyšší 
soutěži pochopitelně dařilo, sbíral průměrně bod na zápas, ale mezi 
absolutní hvězdy se překvapivě nezařadil.  



 

 

RYTÍŘI KLADNO foto: Josef Poláček



 řečeno. Mně se to moc nelíbilo," uvedl k tomuto tématu svůj 
poznatek Martin Procházka, symbol zlaté éry českého hokeje.  

Loňská krize Kladna, jak samozřejmě moc dobře víte, 
nakonec dospěla až k tomu nejhoršímu možnému konci – 
k překvapivému sestupu. Takovýto průběh sezóny rozhodně 

sportovní cestou. „Přemýšlet můžete, ale nikdo mi takovou věc 
nenabídl. Na druhou stranu já věřím tomu, že když uděláte nějaký 
průšvih a někdo to za vás zaplatí, zalepí a vyřeší, tak si toho pak 
nevážíš. Je to smutné, spadli jsme, snad to bude trvat jenom rok. 
Ale každý si to musí sám uvědomit, sám se z toho vylízat, dostat se 

 nečeká lehké období. Jak dlouho bude 
Kladnu trvat cesta do extraligy? Pouze jednu 
sezónu, jako v ročníku 2002/2003, nebo 
stejně jako u Dukly Jihlava mnohem déle?  

Místo smělého útoku na titul muselo Kladno 
v sezóně 2013/2014 bojovat o záchranu. A 
neúspěšně! Tradiční hokejová bašta, na 
kterou z pozice majitele klubu dohlíží slavný 
Jaromír Jágr, sestoupila a rozhodně na ní 

všemožní škarohlídi Rytířům předhazovat, 
čemuž se logicky nelze divit. „Já jsem byl na 
tahle slova vždycky trochu opatrný. Je to 
majitel oddílu a může si říkat, co chce. Ale 
nejsem si jistý, že to od něj bylo dobře 

 
OKÉNKO DO BOHATÉ  
KLUBOVÉ HISTORIE 

V českém, ale i evropském, ba 
dokonce světovém hokeji, má Kladno 
opravdu velký zvuk. Vždyť je to klub, který 
odchoval několik hvězd včetně vůbec té 
největší – Jaromíra Jágra. Pojďme si nyní 
připomenout některé významné události 
v historii tohoto středočeského týmu. 

Začněme v roce 1924, v němž tento 
slavný klub vznikl. O pětatřicet let později 
pak Kladno slavilo svůj první titul. Zlatá éra 
však měla teprve přijít... A to již v 70. letech, 
kdy Středočeši vytvořili hokejovou dynastii a 
v rozmezí let 1974‐1980 brali hned pět 
vítězství v československé nejvyšší soutěži. 
Titul z roku 1980 byl šestý v pořadí, bohužel 
pro Kladno ale dosud i poslední.  

Nejblíže k dalšímu triumfu byl 
tradiční hokejový celek v ročníku 1993/1994. 
Tehdy Kladno vyhrálo základní část, jenže 
v play‐off Středočeši roli favorita nenaplnili a 
skončili už v semifinále. Od té doby to šlo 
s kladenským hokejem s kopce... Dlouholeté 
problémy klubu nakonec vyústily až v pád do 
první ligy (rok 2001). Naštěstí pro 
středočeský tým nebyla zastávka ve druhé 
nejvyšší soutěži v zemi vůbec dlouhá. 
Dokonce byla vůbec nejkratší možná – tedy 
pouze jednoroční. Ani po návratu do nejvyšší 
soutěže se však na Kladně nezačalo blýskat 
na lepší časy. Bašta ledního hokeje převážně 
bojovala o holé přežití. V play‐off pak nikdy 
nepřekročila bránu čtvrtfinále.  

Loni však Jaromír Jágr, většinový 
majitel klubu (zbylé akcie drží město), chtěl 
svůj tým nabudit a vyhlásil smělý útok na 
titul. Pochopitelně ve sportu by se měly 
dávat jen ty nejvyšší cíle, ale takovýmito 
prohlášeními, byť jsou pochopitelné (sport 
se přece hraje kvůli vítězstvím, že?), 
rozhodně svému celku nepomohl. Kladno 
totiž i přes posílení o Tomáše Kaberleho či 
Petra Tenkráta rozhodně nemělo kádr, 
s nímž by se daly dělat zázraky, jakým by zisk 
sedmého zlata rozhodně byl. A když se 
Středočeši začali trápit, tento výrok začali 

SOUPISKA 
 

BRANKÁŘI: 
Jan Chábera 
Jan Lukáš 

Daniel Vladař 
Jiří Švihálek 

 
OBRÁNCI: 

Tomáš Kaberle 
Tomáš Klouček 
Jan Jaroměřský 
David Růžička 
Jakub Kania 

Michal Moravčík 
Václav Kolářik 
Lukáš Kužel 
Jan Látal 
Josef Zajíc 

Martin Kehar 
David Bunda 

Michal Gutwald 
Lukáš Chalupa 

 
ÚTOČNÍCI: 
Jan Dalecký 
Jan Eberle 

Michal Dragoun 
Jan Hlaváč 

Tomáš Horna 
Miloslav Hořava 
Michal Lukáč 
Antonín Melka 
Tomáš Pitule 
Tomáš Redlich 
Jan Rudovský 
David Stach 
Jakub Strnad 
Vojtěch Šilhavý 
Ondřej Švaňhal 
Petr Tenkrát 

UNEJVĚTŠÍ OFENZIVNÍ HVĚZDY 

MILOSLAV HOŘAVA
Možná vás překvapí, že Miloslavu Hořavovi je jen 
dvaatřicet let. Na evropských kluzištích se totiž 
pohybuje dlouhou dobu a zanechal za sebou 
nesmazatelnou stopu. Hrál v KHL, za reprezentaci a 
stal se vítězem švédské Elitserien. 

zpátky tam, kde byl, aby si toho daleko víc vážil. Kdyby se to 
koupilo, zůstali stejní hráči, tak bychom příští rok řešili stejný 
problém jako teď," je si vědom Jaromír Jágr. 

nikdo nečekal... „Sestup je samozřejmě hrozný, je to odraz celé 
sezony, která se prostě nevydařila. Bohužel," uvedl pro lidovky.cz 
smutný kapitán Pavel Patera. „Pro mě je to samozřejmě nejhorší 
okamžik hokejové kariéry,“ dodal olympijský vítěz z Nagana. 
„Myslel jsem si, že to zvládnou. Tohle nikdo nečekal," řekl Milan 
Nový, legendární kanonýr Kladna a československé reprezentace. 
„Ostatní celky byly lepší. Hrály s větším nasazením a srdcem," 
uzavřel pro aktualne.cz.  

Pádem do 1. ligy však rozhodně nenastává začátek konce 
kladenského hokeje. „To si opravdu nemyslím, že by to měl být 
začátek konce kladenského hokeje, i když Rytíři k něčemu 
takovému v posledních letech směřovali, jen si to třeba ani nechtěli 
připustit. Když sestoupilo Kladno naposledy, taky nepřišel konec. 
Klub i město se musí zamyslet, co dělat jinak a hlavně líp, aby se 
zase tým mohl vrátit mezi elitu a hrát důstojnější roli,“ uvedl 
uznávaný hokejový expert Pavel Bárta.  

PETR TENKRÁT
To Petr Tenkrát je o pět let starší než kanonýr 
Hořava. Nicméně ani on ještě neřekl poslední 
slovo. Vždyť ještě v letech 2012 a 2013 
reprezentoval Českou republiku na mistrovství 
světa! Tenkrát má zkušenosti z prestižní NHL, 
dvakrát vyhrál finskou SM‐ligu, na triumf v české 
extraligy však čeká marně. Dočká se ještě? 

 
OBRODA RYTÍŘŮ 

  Ihned po sestupu se začalo spekulovat, že Kladno do 1. 
ligy nakonec nezamíří a odkoupí licenci od Karlových Varů, Slavie 
či Olomouce. Jenže ani jeden z těchto tří celků se nakonec 
extraligy nevzdal. Rytířům tedy nezbývá nic jiného, než si pomoci 

  „Hlavním cílem by měl být okamžitý návrat, protože pak by 
to bylo ještě těžší. Podívejme se na třeba na Jihlavu," řekl pro 
Tomáše Kubánka Martin Procházka, jemuž pochopitelně není osud  

MICHAL DRAGOUN  
Michal Dragoun sice za sebou nemá tak hvězdná 
angažmá jako výše uvedení forvardi, rozhodně ale 
patří k největším hvězdám týmu. Chlubit se může 
dvěma extraligovými tituly se Spartou Praha. 

 

 



 

 

NEJVĚTŠÍ DEFENZIVNÍ HVĚZDY 

mateřského celku lhostejný. To známý trenér a 
bývalý reprezentant Miloslav Hořava má opačný 
názor. „Nevěřím, že by se podařilo vrátit se hned 
za rok, protože to je strašně náročné.“ Jeho slova 
potvrzuje je i Milan Nový. „Cesta zpátky je 

zenitem. Rytíři tak v říjnu vystrčili růžky. 
Rozhodně se s nimi musí počítat! 
 

MAJITEL KLUBU – JÁGR 68 
  Na vše i nadále bedlivě dohlíží 

ve správných rukou a nemusí se bát existenčních problémů. Krom toho se 
Kladnu jistě shání sponzoři o něco snáze (přesto vůbec ne lehce) než jiným 
klubům, když je řídí takový marketingový tahák, jakým Jaromír Jágr 
bezesporu je.  
 

vždycky těžká. Viděl jsem několik zápasů 1. ligy a 
jsou tam dobré týmy," sdělil pro aktualne.cz.  

JAKÁ JE VLASTNĚ BUDOUCNOST KLUBU? Jaromír Jágr, jenž je po celý rok v zámoří se 
svým týmem New Jersey Devils. „Je to 
velká zodpovědnost. I v Americe mám 
Kladno neustále v hlavě,“ uvedl slavný 
forvard pro iSport.cz. „Situace tady totiž 
není vůbec příjemná. To se nedá vyřešit ze 
dne na den. Ono totiž dělat hokej u nás na 
Kladně, to je hrozně těžký oříšek. Hlavně z 
finančního hlediska. Existuje spousta 
kritiků, každý ví, jak se to má dělat, ale je 
třeba říct, že my tady nemáme žádnou 
velkou firmu, která by nám více pomohla. 
Když se podíváš na jiné extraligové týmy, 
tak většinou mají v okolí nějakou silnou 
společnost, která dokáže pokrýt minimálně 
polovinu rozpočtu. No a diváci jsou 
samostatnou kapitolou,“ pokračoval 
v rozhovoru pro deník Sport. „Takže ať si 
to někdo chce nebo nechce připustit, my 
prostě nemůžeme konkurovat jiným 
klubům, které se pohybují v jiných 
podmínkách. A jestli někdo říká, že to 
neděláme pořádně, tak ať se probudí a jde 
si to vyzkoušet! Já mu to tady rád 
předám,“ dodal ostře.  

Jubilejní devadesáté výročí od založení místního klubu se tak nese 
v trochu smutném duchu. Kladno nehraje derby proti pražské Spartě, ale 
cestuje na ledy soupeřů, s nimiž se nikdy potkat nechtělo. Ale takový je 
prostě hokejový život. Středočechům nezbývá nic jiného, než máknout a 
loňskou ostudu odčinit urychleným návratem mezi elitu. Jenže je to 
v kladenských možnostech? Nedopadnou jako Dukla Jihlava, jež se v první 
lize souží od roku 2005 a vidina nejvyšší soutěže je stále v nedohlednu? 

  Zprvu se zdálo, že nakonec zvítězila 
druhá varianta. Tedy ta, že se Rytíři nejprve 
stabilizují v 1. lize a postupem času vytvoří kádr, 
který by mohl zaútočit na postup. Během letní 
přestávky totiž z kádru zmizela zkušená jména, a 
to včetně dvou olympijských vítězů – Libora 
Procházky a Pavla Patery. Žádné zkušené akvizice 
za odcházející ikony nepřišly, takže příležitost 
dostali mladíci (Stach, Kania a další).  

Po úvodních dvaceti kolech se zdálo, že si Rytíři v první lize nějaký 
čas pobudou. Jenže v posledních kolech Kladno poráželo jednoho soupeře 
za druhým a vměstnalo se do horní poloviny tabulky. „Že se daří? Pamatuji 
jiné doby, kdy se dařilo. Porazit Šumperk a Most, to je povinnost, to 
neznamená, že se daří. To jsou mužstva, která by s Kladnem samozřejmě 
ani hrát neměla a je to pro ně vyznamenání, že s nimi hrají. Souboj s 
Benátkami 1:1, to je další soupeř, který by měl od Kladna dostat osm gólů,“ 
mírnil nadšení v rozhovoru pro kladenskelisty.cz Otakar Černý. „Velká 
chyba je, že odešel Patera. Teď bychom měli sehnat útočníka, který by 
dával góly a který by si tady té hry vážil. Promeškali jsme dobu, kdy jsme 
mohli sehnat nějaké hráče, dneska je to přebrané a neumím si představit, 
koho bychom sehnali. Patera se nevrátí, Jágr se nevrátí a ani Plekanec a ti 
všichni ostatní nemůžou být lepší než hráči, které tady máme. Bohužel, v 
tomto směru jsem skeptik,“ dodal velký sportovní nadšenec pro Alenu 
Spilkovou. 

V říjnu se však na Kladně začaly dít velké 
věci. Managament konečně investoval do 
zkušených posil. A ne ledajakých veteránů za 

STADION 

 
 

Kladenský ČEZ stadion byl dlouhá léta ve velmi 
špatné kondici. Až letos se s jeho 
katastrofickým stavem začalo něco dělat ‐
proběhla rozsáhlá rekonstrukce. Kvůli ní sice 
Rytíři odstartovali sezónu 2014/2015 několika 
venkovními zápasy v řadě, ale výsledek určitě 
stál za to. Komfort pro fanoušky a vůbec celé 
zázemí se s tím loňským vůbec nedá srovnávat. 
Kladno má konečně odpovídající stadion... 

Nicméně oproti úvodu sezóny je současná forma jako nebe a dudy. 
Pomohl nejen zvýšený hlas majitele Jaromíra Jágra, ale hlavně zvučné 
posily. Z Olomouce přišli Švaňhal a Jaroměřský, čerstvými akvizicemi se pak 
staly i Tomáš Kaberle, Jan Lukáš, Jan Hlaváč či Tomáš Klouček. Zkrátka, 
Kladno má oproti úvodu sezóny mnohem lepší defenzivu, s níž už 
Středočeši mohou pomýšlet na návrat do nejvyšší soutěže. Po postupu do 
extraligy ovšem touží několik dalších klubů v čele s Chomutovem. Čeká nás 
tedy vypjaté play‐off, jaké v první lize velmi dlouho nebylo... 

  Sečteno podtrženo, i přes to, že 
Jaromír Jágr řídí klub z dalekých Spojených 
států amerických a v minulosti udělal 
několik chybných rozhodnutí, je právě post 
majitele klubu nejsilnější stránkou Rytířů. 
Středočeši totiž ví, že jejich budoucnost je  
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 DAVID RŮŽIČKA 
Kladno je bez přehánění největší líhní hokejových talentů u nás. Do tohoto 
přehledu tak nemůžeme zařadit všechny, kteří by si zasloužili zmínit. 
Jmenujme alespoň Milana Nového, Eduarda Nováka, Františka Pospíšila, 
Otakara Vejvodu ml., Františka Kaberleho staršího a jeho dva syny 
Františka a Tomáše, Jaromíra Jágra, Ondřeje Pavelce a olympijské vítěze 
Pavla Pateru, Martina Procházku (foto) a jeho jmenovce Libora.  

David Růžička byl obrovským talentem. Hrál za 
mládežnické výběry, patřil k nejproduktivnějším 
obráncům juniorské extraligy... Svůj potenciál ale 
začal mezi seniory naplno uplatňovat až loni. 
V základní části sice ještě tolik nevyčníval, ale 
v baráži byl jednoznačně nejlepším hráčem 
mužstva. Ve 12 zápasech nasbíral deset bodů!   

TOMÁŠ KABERLE 
Původně zde měl být krátký medailonek Jakuba 
Kanii, jenže ačkoliv tento třinecký obránce hrál ve 
velmi dobré formě (nyní je na marodce), tak 
v přehledu tří hvězd musí pochopitelně dostat 
přednost Tomáš Kaberle. Tato legenda Toronta 
Maple Leafs je totiž největší hvězdou nejen 
kladenské defenzivy, ale rovněž i celé soutěže. 

 

Kladno je statutární město ve středních 
Čechách, s téměř 70 tisíci obyvateli je 
největším městem Středočeského kraje. 
Kladno je třinácté největší město České 
republiky. Z osobností, které jsou různým 
způsobem spojeny s Kladnem (vyjma 

Upřímně řečeno, fanoušci Kladna do 1. ligy 
svým způsobem patří. V extralize měli Rytíři 
bídné návštěvy, navíc ani hlasitost kotle nebyla 
zrovna ohromující. Do jisté míry v tom hrálo TOMÁŠ KLOUČEK 

hokejistů o kterých bude řeč na jiném 
místě), jmenujme aspoň animátora Zdeňka 
Milera, Otu Pavla, Jana Suchopárka, Wabi 
Ryvolu, Jiřího Dientsbiera či Janu Bouškovou. 

Obránce se zkušenostmi z NHL se sice ještě nějaký 
čas bude muset dostávat do dobré formy, nicméně 
v play‐off by měl být jeho přínos značný. Zbrzdil ho 
sice distanc, nyní už je ovšem zpět v sestavě. 
 

roli i nevyhovující zázemí kladenského zimáku. 
Nyní sice zápasy Rytířů navštěvuje poměrně 
dost fanoušků, k ideálu ovšem mají návštěvy 
stále dost daleko.  



 

LADISLAV  

Foto: Petr Kraus, Josef Poláček

 

GENGEL 
 



 

Hokejista, o němž je tento článek, je jednoznačně 
největším prvoligovým provokatérem. Gengel pro ránu nechodí 
daleko, provokuje nevybíravými poznámkami a vůbec 
znepříjemňuje protihráčům život. Krom toho ovšem nesmíme 
holohlavému forvardovi upřít hokejové kvality. Pojďme si nyní 

Jareš či Jiří Veber. Pravidelně do týmové produktivity pak 
přispívali Eiselt, Slížek, Frolík, Horčička, Šinágl, Křesťan, Víšek či 
v současnosti kladenská opora Miloslav Hořava. I Ladislav Gengel 
byl důležitou součástí historicky nejúspěšnějšího berounského 
celku. Vydatnou měrou se tak podílel k vítězství v základní části 

S ním zažil opravdu fantastickou sezónu 2007/2008. 
S Krakonošovem, jak se tomuto klubu přezdívá, se totiž 
vyhnul bojům o záchranu a dokonce postoupil do play‐off. 
V osmifinále vyřazovacích bojů si navíc Vrchlabí vyšláplo na 
Duklu Jihlava a postoupila do čtvrtfinále, kde odehrálo 

Hradce Králové skleněnou lahev, jež zasáhla jednoho z hráčů, 
konkrétně Tomáše Buriana. Ten byl pro jistotu odvezen do 
nemocnice. „To jsem ještě nezažil a bylo to něco nechutného,“ 
uvedl trenér Východočechů Pavel Pazourek. „Nepřál bych 
vrchlabským funkcionářům vidět, jak jim v šatně ztrácí vědomí 
jejich hráč a záchranka nikde,“ dodal.  popsat kariéru tohoto velkého hokejového blázna    vyrovnanou partii s favorizovaným Chomutovem. Nedařilo se 

ovšem pouze Elektromontu, ale i samotnému Gengelovi. Ten 
se totiž blýskl šestadvaceti kanadskými body ze 40 
odehraných duelů. Do té doby neustále stěhovavý Gengel 
tak konečně našel nový domov.  

1. ligy a k postupu do prvoligového finále.  
    Další ročník už ovšem tak úspěšný nebyl. Tedy zejména 

pro Ladislava Gengela. Ten sice nakouknul do nejvyšší soutěže, 
kde v šesti zápasech vypomohl slábnoucímu Vsetínu, ale do 
kádru prvoligového Berouna se prosadit nedokázal. Závěr sezóny 
tak strávil v Kobře Praha. Ze tento klub odehrál několik utkání i 
v nadcházejícím ročníku, ale převážnou část sezóny strávil v 1. 
lize. A to jak v Berounu, tak v Mladé Boleslavi, kam přišel před 
uzávěrkou přestupů. Pro Gengela tak tímto přestupem skončila 
úspěšná éra v dresu Medvědů. „Prožil jsem tam krásné roky, 
vlastně nejlepší,“ zavzpomínal pro Deník.  

Napětí z tohoto okamžiku se bohužel přeneslo i na led, 
kde se viditelně přiostřilo. Po jedné ze strkanic pak emoce vzplály 
naplno. Obě mužstva se do sebe pustila pěstmi, nutno dodat, že 
spousta bitek rozhodně nebyla férových, ba dokonce byly 
zákeřné. Z některých z nich byla doslova cítit nenávist (viz odkaz: 

SENIORSKÉ ZAČÁTKY 
  Ladislav Gengel, hráč narozený v roce 1981, začínal svou 
kariéru doma na Kladně, v jedné z bašt českého hokeje. 
K nejrychlejšímu kolektivnímu sportu ho přivedl otec, jenž sám 
hokej aktivně hrával. Dnes již 33letý Gengel patřil k nejlepším 
hráčům svého ročníku. dával hodně branek a slibně tak 
nastartoval svou profesionální kariéru. 

  V ročníku 2008/2009 však nesmlouvavý forvard 
ukázal svou druhou tvář. Tu temnější. V základní části sice 
opět pomohl Vrchlabí do vyřazovacích bojů, jenže v nich 
neudržel nervy a postaral se o jeden z největších skandálů 
v prvoligové historii. Popišme si nyní situaci z pátého zápasu 
čtvrtfinálového souboje mezi Vrchlabím a jeho velkým 
rivalem Hradcem Králové podrobněji... 

http://www.youtube.com/watch?v=K_ULYS_‐wtg). Jednu z 
hlavních rolí hrál právě Ladislav Gengel. „Pan Gengel vyloženě 
napadal naše klíčové hráče. Navíc když někdo napadne ležícího 
hráče jako on to udělal dvakrát, tak je to pod úroveň člověka. 
Otázkou je, jestli se v jeho případě vůbec dá o člověku mluvit," 
řekl Pazourek, kouč Hradce Králové. Ladislav Gengel 
pochopitelně hodnotil celý incident jinak. „Vyplynulo to ze 
situace. Dojížděli jsme puk před naší brankou a vznikl tam souboj. 

  Mezi seniory poprvé nakouknul v ročníku 2001/2002, kdy 
byl poslán na výpomoc do prvoligové Kadaně. Se severočeským 
celkem zažil velmi povedenou sezónu, Sportovní klub totiž 
postoupil do čtvrtfinále play‐off. V nadcházejícím ročníku pak 
oblékal barvy Hradce Králové.  

V Bruslařském klubu tedy strávil celý zbytek sezóny 
2005/2006 včetně play‐off, v němž to Středočeši dotáhli až do 
finále (Gengel si ho tak zahrál podruhé v kariéře). Nadcházející 
ročník zahájil velký bouřlivák opět v Mladé Boleslavi, ale tu po 
šesti odehraných duelech opustil a zamířil do Prostějova. 
S Jestřáby zažil nadprůměrný rok, bez problémů se totiž 
Hanákům podařilo 1. ligu udržet. To ovšem neplatilo o 
nadcházející sezóně. To už byl ovšem Ladislav Gengel zase o dům 
dál...   

  Celý incident odstartoval velmi nešťastný moment, 
kdy jeden z fanoušků domácího celku hodil na střídačku  

STATISTIKY 

     
 ÚSPĚCHY S BEROUNEM 

Důležitý zlom v Gengelově kariéře přišel roku 
2003.Tehdy totiž důrazný útočník zahájil natolik úspěšnou 
berounskou kapitolu.Největšího úspěchu docílil s Medvědy hned 
v ročníku s datováním 2003/2004. V Berouně se tehdy sešel 
opravdu neskutečně silný mančaft. Klíčovým hráčem byl brankář 
Kopřiva, obranu dirigovali Martin Ševc, Ctirad Ovčačík, Richard  

POVEDENÉ ANGAŽMÁ VE VRCHLABÍ 
... kladenský rodák se totiž upsal nováčkovi 1. ligy – Vrchlabí. 

  
 
 

http://www.youtube.com/watch?v=K_ULYS_-wtg


 

Přijel jsem bránit našeho hráče a dostal jsem od Koudelky první ránu. 
Přijel na mě druhý, i tomu jsem se ubránil a pak přijel třetí. Tohle je 
ovšem play‐off. Je to vyhrocené,“ uvedl pro hcvrchlabi.cz. „Já nikoho 
nenapadl, nejezdím po ledě s tím, abych někoho napadal,“ dodal. 
Nebylo divu, že u fanoušků dnes již extraligového celku upadl 

ŠÍLENEC, CO DĚLÁ STOJKU NA LEDĚ 
  Ladislav Gengel je opravdu hokejista, který se jen tak 
nevidí. Na ledě dělá opravdu psí kusy. Některé důležité branky 
dokonce slaví stojkou na hlavě. „Dělám na ledě různé blbiny, tak 
proč nezkusit stojku nahlavě,“ uvedl. „Vzniklo to už v mládí, kdy 

UDALŠÍ PRVOLIGOVÍ PROVOKATÉŘIUDOTAZNÍK LADISLAVA GENGELA 
zdroj: hcvrchlabi.cz 

Oblíbené jídlo: Čína. 

 
JÁN NIKO 

Ladislav Gengel v nemilost a stal se jedním z nejnenáviděnějších 
hráčů 1. ligy.              
  Svou pověsti si 186 centimetrů vysoký útočník alespoň 
částečně spravil v nadcházejícím ročníku (2009/2010). Ve 45 
zápasech základní části totiž nasbíral skvělých jednatřicet kanadských 
bodů a dokázal tak, že pěstní souboje rozhodně nejsou to jediné, co 
ovládá. Ladislav Gengel, který v téže sezóně dokonce nakouknul do 
extraligy, v barvách rodného Kladna, byl navíc jakožto správný 
kapitán Elektromontu u klíčového okamžiku celé sezóny. V zápase o 
všechno, respektive o postup do play‐off, proti jeho bývalému 
Berounu, se totiž Gengel blýskl vyrovnávací brankou, která 
znamenala postup do osmifinále vyřazovacích bojů. Gengelův gól, 
jenž padl typicky díky jeho důrazu u brankoviště, přitom přišel až 
patnáct vteřin před koncem (viz: 

jsme po tréninku poslouchali ve středovém kruhu kouče a mě 
napadlo si stoupnout na hlavu,“ pokračoval pro hokej.cz. „Musí 
se udělat trochu show, aby se nalákali lidi. Jednou ve Vrchlabí 
jsem dokonce i s bruslemi na nohou vyběhl do hlediště mezi 
diváky,“ dodal. „Navíc jsem musel stojku dělat i z jinýho důvodu. 
Měl jsem nějaké problémy s růstem a jeden léčitel mi poradil, že 
stoj na hlavě by to mohl vyřešit. Tihle lidé vědí o lidském těle 
opravdu hodně a já jim věřím. Nakonec to opravdu zabralo,“ 
prozradil v interview s Liborem Kultem.  

Oblíbený nápoj: Multivitamín, Pivo. 

Oblíbený film: Dědictví aneb Kurvahošigutentag. 

Jaký byl ve škole Váš nejoblíbenější předmět? Hudební výchova. 

Koho považujete za nejlepšího hokejistu na světě? Jaromíra Jágra. 

Vysněné auto: Ferrari. 
Krom efektní stojky se Ladislav Gengel v 1. lize proslavil i 

jako vyhlášený provokatér. Opravdu hodně fanouškovských 
táborů tento hráč rozezlil. „No tak, jsem takový trochu nerváček, 
nenechám si nic líbit a hájím i spoluhráče. Asi mi to dělá 
problémy i v osobním životě, že jsem nervák a řeknu všem 
všechno na rovinu.“ Velmi dobře vystihl Ladislava Gengela 
redaktor Deníku Rudolf Muzika. „Gengel je zárukou rozčeření 
stojatých vod. A marná sláva, tohle fanoušci milují,“ uvedl ve 
svém sloupku. „Když jsem proti němu před lety hrál pralesní ligu 
v hokejbalu, žil tím neskutečně. Před začátkem si objednal 
v hospodě panáka vodky, ale nevypil ho. Namočil prst a podmázl 
pod nosem. A pak dával gól za gólem. Kromě toho se i popral.  

 
Životní cíl: Mít spokojenou a zdravou rodinu!  MARTIN MAZANEC 

Nejhorší vlastnost: Bordelář. 
ZDE)!       

  I v play‐off se Gengelovi dařilo, v pěti zápasech dal dvě 
branky a na další dvě přihrál. Nebyl by to ale on, kdyby se nedopustil 
několika sporných zákroků. Takže rovněž v Třebíči, což byl soupeř 
Vrchlabí ve zmiňovaném osmifinále, rozhodně fanoušky tohoto hráče 
nenajdete. Gengela buď milujete, když hraje za vás klub, nebo ho 
nemusíte, a to pochopitelně v případě, že stojí na straně soupeře. To 
je zkrátka on...  

Co byste dělal, kdybyste nehrál hokej? Byl bych milionářem.  

Co budete dělat, až skončíte s hokejem? Stanu se milionářem. 

Největší životní úspěch: Vlastnictví rodinného domu. 

  
  

HRÁČSKÉ INFO ONDŘEJ MALEC  
25. 6. 1981 
186cm, 80kg 
hůl levá 
útočník 
31Z, 5G, 3A, 
+1 +/‐, 51TM 

 
 

MILAN PŘIBYL 

 
 

MARTIN KUŘÍTKO 

http://www.youtube.com/watch?v=PvPa3dynvqo


 

Ano, i tohle umí,“ pokračoval. „Zrovna v hokejbalu napadl rozhodčího a 
dostal roční distanc. A v hokeji nezůstal pozadu. Proslulá je jeho bitka 
v dresu Vrchlabí proti Hradci Králové. Protivníky rubal, ať už se s ním 
pasovat chtěli nebo ne. Na druhou stranu se ve Vrchlabí stal kapitánem 
mužstva, v sezóně 2009/2010 nasbíral 31 bodů. Ničeho se nebojí, jde 

prémiemi. Oni věřili, že tam jsou mladí kluci, kteří mají sami motivaci 
dostat se výš do extraligy. Přesto se ale hráči musí nějak motivovat. 
Před zápasem se v kabinách říká: ,Pojďme se rvát o ty peníze, ty stojí na 
modrý, jsou na brankové čáře, pojďme si je sebrat.´ Někteří hráči si ale 
mohou říct, já k tomu mantinelu nejedu, proč bych se tam měl zranit, 

ovšem Gengelovi na stole přistála nabídka 
z Havlíčkova Brodu. Nebylo nad čím váhat... 
Zkušený forvard tak Rebelu vypomáhal po celou 
sezónu 2013/2014 včetně prvoligového play‐off. 
V něm se opět připomněl. A to rozhovorem, kde 

ODKAZY NA NĚKTERÉ MOMENTY  
A ZAJÍMAVÉ FOTKY Z GENGELOVY KARIÉRY  

 
FAULOVÁN MARTINEM FILIPEM 

https://www.youtube.com/watch?v=waAsOhWzNLAdůrazně do brány i do boje s protivníkem. Neuhne nikdy. Je to zkrátka 
srdcař,“ uzavřel Rudolf Muzika.  

 
Z JEDNOHO KLUBU DO DRUHÉHO 

  Pojďme ale zpátky ke chronologii jeho kariéry. Ladislav Gengel 
sice ročník 2010/2011 zahájil ve Vrchlabí, ale dohrál ho v dresu jiného 
týmu – nováčka soutěže Stadionu Litoměřice. V dresu severočeského 
celku se opět dostal do adekvátní formy, kterou na startu sezóny 
postrádal (v dresu Krakonošova a extraligového Kladna totiž 
v devatenácti zápasech ani jednou nebodoval). Litoměřické angažmá si 
Gengel pochvaloval natolik, že v klubu s kalichem na dresu setrval i pro 
nadcházející ročník, v němž podruhé v kariéře zaznamenal v jedné 
sezóně více než deset branek. Severočeši se ovšem ani na druhý pokus 
neprobojovali do play‐off a nastaly změny v kádru. Ty se dotkly i 
Gengela, jenž si tak musel hledat nové angažmá. 
  Zprvu to vypadalo, že se vrátí do Berouna, kde zažil nejlepší 
roky kariéry. Jenže klub nakonec z dohody s vyhlášeným bijcem 
vycouval. Rozhodly rozdílné finanční požadavky. „To, co mi nabídli, byla 
částka, která by mi nepokryla náklady na život, proto jsem to nemohl 
vzít,“ uvedl pro Jana Vildmona. „V 1. lize tehdy byli snad Medvědi, kteří 
hráli bez prémií. Říkal jsem vedení, že je nutné hráče motivovat 
 

ale takhle si chci vyhrát další peníze, cítí se víc nasazený,“ dodal.  
Angažmá se sice těsně před startem sezóny nikomu neshání lehce, 
Gengelovi se to ovšem podařilo. Ozval se mu totiž další outsider 1. ligy 
– HC Most. A právě v Baníku zažil zatím individuálně nejpovedenější 
rok v kariéře. Dal sedmnáct branek a na dalších čtrnáct přihrál. A 
rozhodně mohl nasbírat ještě více, vždyť na samotném začátku 
základní části patřil k nejproduktivnějším hráčům soutěže. Jenže pak se 
zranil Zdeněk Tauš, Gengelův parťák z elitní mostecké lajny, a výkony 
výbušného útočníka šly dolů. I tak byl ovšem jednou z klíčových postav 
týmu, který se zachránil již v play‐out a nemusel hájit prvoligovou 
příslušnost až v ošidné baráži. „Měl jsem tehdy i štěstí. Kdo mě zná, ví, 
že chodím hodně před branku, kde se nebojím, že občas dostanu 
nějakou ránu. V Mostě se ode mě puky odrážely a občas se mi povedla i 
nějaká ta teč,“ zavzpomínal pro hokej.cz forvard, jenž se netají, že by 
se v budoucnu strašně rád vrátil do kladenského A‐týmu, i kdyby měl 
výrazně slevit ze svých finančních požadavků. Kdo ví, třeba se mu jeho 
sen ještě vyplní, přestože by na to v roce 2013 vsadil opravdu 
málokdo... 
  Ladislav Gengel se i přes povedenou sezónu s Baníkem ocitl 
bez angažmá. Situace začala být natolik kritická, že se nebojácný 
útočník vrátil do Vrchlabí, tentokráte už ovšem druholigového. Poté 

 
 

si pustil pusu na špacír. Zkritizoval totiž 
třebíčského gólmana Martina Faltera, o němž 
prohlásil, že to není dobrý brankář. Zkušený 
Falter se ovšem rozhodit nenechal a skvělými 
zákroky poslal Havlíčkův Brod na dovolenou. 
Pochopitelně ke vzteku Ladislava Gengela. 

 
 

JIŽ ZMÍNĚNÁ BITKA V ZÁPASE S HRADCEM KRÁLOVÉ 
https://www.youtube.com/watch?v=K_ULYS_‐wtg 

 
BITKA Z LETOŠNÍ SEZÓNY (PROTI GUTWALDOVI Z KLADNA) 

https://www.youtube.com/watch?v=K_ULYS_‐wtg
  I v sezóně 2014/2015 mohou prvoligoví 
fanoušci vidět tohoto nesmlouvavého hokejistu 
v akci. Už ne v  Rebelu, ale v dresu Ústí nad 
Labem. I ve Slovanu už se Ladislav Gengel stihl 
poprat. Ani ve třiatřiceti letech tedy  svůj styl hry 
nezměnil. Vedení Severočechů si ovšem od 
obětavého forvarda slibovalo i solidní 
produktivitu. V tomto aspektu je zatím Gengel za 
očekáváním. Momentálně má na svém kontě 
pouze 8 kanadských bodů, které vznikly součtem 
pěti branek a tří asistencí. Dokáže se ve zbytku 
soutěže prosazovat častěji? Pomůže svému týmu 
k postupu do play‐off? Jedno je jisté, Gengel se 
rozhodně nevzdá a požene svůj celek k postupu 
seč ho budou síly stačit.  

 
 

ŠARVÁTKA ZE ZÁPASU S OLOMOUCÍ 
https://www.youtube.com/watch?v=bx27dO9oJAk 

 
 

 
 

 

https://www.youtube.com/watch?v=waAsOhWzNLA
https://www.youtube.com/watch?v=K_ULYS_-wtg
https://www.youtube.com/watch?v=K_ULYS_-wtg
https://www.youtube.com/watch?v=bx27dO9oJAk


U13. JIŘÍ ČERNOCH

 

12. RENÉ PIEGL
O, ('95), ŠUMPERK 
 
René Piegl loni nastupoval v juniorce 
Českých Budějovic, nyní už je ovšem 
hráčem Hradce Králové. Ten čas od 
času jeho služby využije, jinak ale 
vysoký obránce vypomáhal 
poslednímu Rebelu. A nevedl si vůbec 
špatně. Například ve statistice +/‐ 
rozhodně nepropadl, což se rozhodně 
nedá říci o jeho ostatních 
spoluhráčích. Nyní už ovšem hájí barvy 
lépe postaveného Šumperka. 

11. DOMINIK MÁLEK
O, ('95),  LITOMĚŘICE 
 
Litoměřice si mohou dovolit luxus 
používat kompletní čtyři obranné páry. 
Dvěma zadákům totiž ještě nebylo 
dvacet let. Jedná se o Ondřeje Mikliše 
(více na následující straně) a právě 
Dominika Málka. Možnost využívat 
osm obránců je rozhodně nespornou 
výhodou. Odchovanec litoměřického 
hokeje Dominik Málek už dokonce 
dokázal vsítit premiérovou branku. 
Přidá letos ještě další? 

10. RADEK PROKEŠ 
Ú, ('95), ČESKÉ BUDĚJOVICE 
 
Hradec Králové si sice přivlastnil 
některé českobudějovické talenty, 
Radek Prokeš však zůstal hráčem 
Motoru a rozhodně nelituje. Jakožto 
junior totiž dostává poměrně dost 
příležitostí. A rozhodně ukazuje 
potenciál! Však se také jedná o hráče, 
který loni stabilně nastupoval za 
reprezentační devatenáctku. Nicméně 
na juniorské mistrovství světa se zcela 
určitě neprobojuje... 

 
Ú, T('96), T  LITOMĚŘICE 
 
Osmnáctiletý rodák z Klatov byl 
členem národního týmu, který letos na 
jaře vybojoval stříbrné medaile na MS 
U‐18. Sparťanský hokejista sice nehrál 
v mužstvu zrovna zásadní roli (získal 
pouze jeden bod za asistenci), 
nicméně i tak bude pod tímto velkým 
úspěchem navždy podepsán. Jeho 
první kontakt se seniorským hokejem 
zatím probíhá na jedničku. Pokud 
neusne na vavřínech, angažmá ve 
Spartě  ho nemine. 

14. FILIP DUNDÁČEK
15. DAVID SKLENIČKA

O, ('95),  JIHLAVA 
Ú, ('96), HAVLÍČKŮV BROD   
 Byl to jeden z klenotů 

havlíčkobrodského hokeje (v dresu 
Rebelu debutoval v rekordních 
šestnácti letech). V pravý čas se však 
do jednání vložila Dukla, která 
nadějného obránce získala do svého 
kádru. Zadák se zkušenostmi 
z mládežnických reprezentací zatím 
není v A‐mužstvu vytěžován tak, jak by 
si představoval. V juniorském týmu 
Jihlavy však hraje klíčovou roli. 

Mladý obránce sbíral zkušenosti se 
seniorským hokejem již loni, kdy 
nastupoval za Beroun. Nyní vypomáhá  
kmenový hráč Plzně Havlíčkově Brodu, 
který se ocitl v podobné situaci jako loni 
Medvědi. I takového neblahé zkušenosti 
však můžou Skleničkovi pomoci rozjet 
kariéru. Nicméně je jasné, že mnohem 
raději by sbíral ostruhy v play‐off než 
baráži. Vyřazovacích bojů se ovšem 
nedočká. Tedy alespoň ne v Rebelu... 

 

 TOP 15: JUNIOŘI (ročník 1995 a mladší) 



 

U7. DAVID KÄMPF 
Ú, T('95), T CHOMUTOV 
 
Na přelomu jara a léta letošního roku 
netrpělivě vyčkával zprávy z draftu 
NHL. Chomutovský odchovanec měl 
totiž naději, že by si ho mohl vybrat 
některý ze zámořských klubů. Zatímco 
jméno jeho hokejového dvojčete 
Kašeho zaznělo v sedmém kole, na 
účastníka loňského mistrovství světa 
juniorů se nedostalo. Každopádně 
cesta do NHL nemusí vést pouze přes 
draft. Svého snu by se tedy rozhodně 
neměl vzdávat...  

4. ONDŘEJ KAŠE 
Ú, ('95), CHOMUTOV 
 
Dočkáme se další slavné bratrské 
dvojice v národním týmu dospělých? 
Vše nasvědčuje tomu, že ano. Jak 
Ondřej Kaše, tak i jeho mladší bratr 
David, jsou totiž hokejisté, kteří již 
v juniorském věku patří k nejlepším 
hráčům druhé nejvyšší soutěže. Klidně 
je možné, že se za několik let budou 
potkávat v severoamerické NHL. 
Vystřídají na piedestalu světového 
hokeje dvojčata Sedinovi? 

6. LUBOŠ ROB 
Ú, ('95), ČESKÉ BUDĚJOVICE 
 
Syn slavného otce Luboše, který se stal 
jednou z ikon Motoru, byl loni naším 
magazínem vyhlášen nejlepším juniorem 
sezóny. Ještě ani ne dvacet kol před 
koncem soutěže však můžeme 
odhadovat, že letos tuto trofej neobhájí. 
Oproti loňskému ročníku už totiž 
v Českých Budějovicích nehraje klíčovou 
roli, ba naopak nastupuje ve třetí či 
čtvrté formaci. Navíc mu letos v 1. lize 
vyrostla opravdu velká konkurence.  

5. KAREL VEJMELKA
B, ('97), TŘEBÍČ 
 
Karel Vejmelka je zřejmě největším 
brankářským talentem, který se 
hokejovému řemeslu vyučil v Horácké 
Slavii. Svůj mateřský klub 
v dorosteneckém věku opustil a vydal se 
do Pardubic, kterým nyní smluvně patří. 
Gólman, jenž dělal na MS osmnáctek 
náhradníka Vítu Vaněčkovi, si v letošním 
ročníku připsal nejen premiéru v A‐týmu 
Pardubic, ale rovněž se uchýlil na 
výpomoc do mateřského týmu. Zatím si 
vede opravdu obstojně! 

8. RENÉ SVOBODA
B, ('95), HAVLÍČKŮV BROD 
 
René Svoboda je sice věkem ještě junior, 
nicméně i tak dostává v Rebelu hodně 
příležitostí. V Havlíčkově Brodě, kde tvoří 
gólmanský tandem s Janem Dlouhým, se 
spoléhá právě na výkony brankářů. René 
Svoboda však není čaroděj, takže ani on 
nedokázal zabránit současnému 
postavení v tabulce. Každopádně 
vítkovický brankář ukazuje, že se s ním 
musí do budoucna počítat i v hlavním 
týmu. 

9. ONDŘEJ MIKLIŠ 
O, ('96), LITOMĚŘICE 
 
Dalším hráčem Litoměřic, který má ve 
své sbírce medaili z MS hráčů do 18 let 
z roku 2014, je obránce Ondřej Mikliš. 
Jedná se o odchovance šumperského 
hokeje, který podobně jako Lukáš Žalčík 
v dorosteneckém věku zamířil do 
pražské Sparty. V té zatím na výraznější 
příležitost čeká, a tak je rád, že 
zkušenosti se seniorským hokejem může 
sbírat alespoň na farmě v Litoměřicích. 
Vybojuje si místo v extralize? 

3. VÍTEK VANĚČEK
B, ('96), BENÁTKY N/J 
 
Šampionát osmnáctek změnil Vítku Vaněčkovi život. Ano, 
již před tímto turnajem si mohl dělat naděje na draft do 
NHL, nicméně to co po mistrovství světa následovalo by 
nečekal ani v tom nejdivočejším snu. Vítek Vaněček, 
odchovanec havlíčkobrodského hokeje, totiž zazářil 
natolik, že jeho jméno zaznělo již ve druhém kole! Ze 39. 
pozice si ho na draftu zamluvil Washinghton Capitals. 
Ještě větší překvapení následovalo o několik dní později. 
Tým z hlavního města Spojených států totiž s Vaněčkem 
okamžitě uzavřel nováčkovský kontrakt! Naděje českého 
hokeje si tak v létě mohla zatrénovat po boku Alexandra 
Ovečkina a spol. Nyní je ovšem zpět na farmě Benátek... 

2. DANIEL VLADAŘ
B, ('97), KLADNO 
 
Skvělá budoucnost se předpovídá i Danielu Vladařovi. 
Nicméně by bylo překvapením, kdyby přišel na řadu ještě 
dříve, než se to loni povedlo Vaněčkovi. Letošní draft do 
NHL by měl totiž patřit k těm nejlepším v historii. 
Vladařovi pochopitelně neprospívá ani to, že chytá 
v Evropě, natož pak ve druhé nejvyšší soutěži v České 
republice. Nicméně na různých mezinárodních turnajích 
bude mít dostatek příležitostí, aby o svých kvalitách 
přesvědčil zámořské skauty, kteří jinak bývají 
k evropským hráčům poměrně skeptičtí. Draft je ovšem 
ještě daleko, nyní je pro Vladaře důležitější, aby pomohl 
Kladnu k úspěšnému završení letošní sezóny. 

U1. DAVID KAŠE
Ú,  T('97),T CHOMUTOV 

 
 
 
 
 
 

Také Davida Kašeho bude velmi zajímat 
nadcházející draft do NHL. Momentálně ho sportovní 
weby, zaměřující se na mladé talenty, řadí mimo první tři 
kola. To je celkem překvapení, protože David Kaše je letos 
jedním z nejlepších hráčů Chomutova. Kadaňskému 
odchovanci zřejmě „škodí“ jeho postava. Měří totiž pouze 
175 centimetrů, váží pak dvaasedmdesát kilogramů. To je 
zkrátka na National Hockey League málo. Nicméně moc 
šikovnějších hráčů rozhodně nebude na výběr, takže by 
nebylo zas tak velkým překvapením, kdyby si Kašeho 
některý z týmů vybral již kolem padesáté pozice. Bude 
pochopitelně záležet i na tom, jak se mu povede 
mistrovství světa juniorů, kam velmi pravděpodobně 
odjede i se svým sourozencem Ondřejem.  

Jak již ale bylo zmíněno u kladenského Daniela 
Vladaře, draft bude až za sedm měsíců, takže na Davida 
Kašeho ještě čeká spousta jiných úkolů. Mimo jiné zisk 
medaile z juniorského mistrovství světa či návrat 
extraligového hokeje do Chomutova. Dokáže 
sedmnáctiletý supertalent naplnit očekávání a stane se 
hvězdou světového hokeje? 

 



 

JAKUB MATAI  



 

STATISTIKY 
Sezóna   Klub                                        Z  G  A  B TM 
2007-08  HC Litvínov - sdo. (E)                     15  1  3  4  4 
         HC Litvínov - sdo. (baráž o E)              7  0  1  1  0 
2008-09  HC Litvínov - sdo. (E)                     44 15 17 32 38 
2009-10  HC Litvínov - sdo. (E)                     10  2  6  8 14 
         HC Litvínov - jun. (E)                     32  3  6  9  4 
         HC Litvínov - jun. (E,p-o)                  8  2  5  7  4 
2010-11  HC Litvínov - jun. (E)                     45 20 19 39 14 
         HC Litvínov - jun. (E,p-o)                  2  0  0  0  0 
         HC Litvínov - sdo. (E)                      2  1  3  4  4 
         HC Litvínov - sdo. (E,p-o)                  4  2  3  5  2    
2011-12  Tatranski Vlci - jun. (MHL)                34  7  9 16 20 
         Lev Poprad (KHL)                           19  0  1  1  8 
2012-13  HC Slovan Ústečtí Lvi - jun. (E)            9  5  4  9 16 
         HC Slovan Ústečtí Lvi - jun. (barážo E)     4  2  3  5 32 
         HC Slovan Ústečtí Lvi (1.liga)             38  3 12 15 14 
         HC Slovan Ústečtí Lvi (1.liga,p-o)          7  1  0  1  0 
2013-14  HC Lev Praha (KHL)                         19  1  2  3  6 
         HC Lev Praha (KHL,p-o)                     21  2  1  3  4 
         HC Stadion Litoměřice (1.liga)             18  3  4  7 22 

Měl být klíčovým hráčem Olomouce, kam přicházel jako Vicemistr ruské KHL. 
Jenže úvod letošního ročníku ho nezastihl v nejlepší formě a dokonce vypadl ze 
základní sestavy. Trenéři Mory se tak rozhodli tohoto hokejisty poslat do první 
ligy. Ne do Havlíčkova Brodu či Třebíče, nýbrž do Jihlavy, kde se potkal s Jakubem 
Schejbalem a Richardem Divišem, dalšími kmenovými hráči Kohoutů. Popišme si 

na silnici nemůže být řeč. Je to spíš na pohodové vyjížďky, které pro mě znamenají 
velký relax,“ prozradil pro hokej.cz. „Někomu to možná přijde nebezpečné, ale 
rodina se snad tolik nebojí. Určitě větší strach by měli, kdybych na tom seděl 
poprvé. Ale za ty roky už jsem něco najezdil, navíc na motorce určitě neblázním." 

Jednou z nejlepších sezón v žitově pro něj byla ta s datováním 2010/2011. 

 

V Litvínově se tehdy sešel opravdu skvělý tým, o čemž svědčí mimo jiné to, že řada 
hráčů z tehdejšího kádru má to štěstí a dodnes se hokejem živí. Jmenujme Pavla 
Smolku, Kryštofa Kafana, Ondřeje Jurčíka, Jakuba Šrámka, Marka Račuka, Daniela 
Horu, Marka Zavřela, Václava Čejky, Jakuba Havelky, Petra Kousalíka, Patrika 
Nechvátala, Jana Bittnera či Marka Kasala. Jakub Matai podával tak dobré výkony, 
že si vybojoval nominaci na světový šampionát hráčů do osmnácti let. Dodnes na 
tento turnaj vzpomíná jako na velkou životní zkušenost, byť se reprezentační tým 
medailové odměny nedočkal. Jen pro zajímavost, v týmu české osmnáctky se 
potkal například s Dmitrijem Jaškinem, Tomášem Hertlem, Martinem Frkem či 
Radkem Faksou. Z hráčů, kteří letos působí v první lize, pak jmenujme Petra Šidlíka, 
Štěpána Jeníka, Michala Švihálka nebo Tomáše Rouska. „Je to vzpomínka na celý 
život, byla to velká zkušenost. Byly to dobré časy,“ uvedl pro hcusti.cz. 

nyní dosavadní průběh jeho kariéry. 
 

KADAŇSKÉ A LITVÍNOVSKÉ ZAČÁTKY 
  Dnes to zní možná bláznivě, ale za pár let bude Kadaň možná hlavním 
dodavatelem svých odchovanců pro reprezentační tým. Vždyť v tomto klubu 
začínali nejen bratři Kašovi, ale právě i Jakub Matai. Dočkáme se této trojice 
v národním mužstvu? Talent rozhodně mají, jenže je potřeba i píle a to pověstné 
hokejové štěstíčko. Ale nepředbíhejme, momentálně jsou všichni tři v první lize, z 
níž bude cesta na výsluní lemována dalšími překážkami.   

Jakub Matai setrval v Kadani až do sedmé třídy. „K hokeji jsem se dostal 
ve čtyřech letech. V Kadani jsem šel s dědou na fotbalový trénink a trošku 
náhodou jsme zabloudili na zimní stadion. V dětství jsem hrával fotbal i hokej, 
jemuž jsem dal posléze přednost,“ uvedl pro hokej.cz. V dorosteneckém věku se 
v současnosti jednadvacetiletý útočník rozhodl pro přesun do Litvínova, 
vyhlášené hokejové bašty. V severočeském klubu si hráč, který je velmi silný na 
puku a na ledě působí tak trochu drzým dojmem, mohl zahrát dorosteneckou, 
respektive juniorskou extraligu. I díky tomu byl více na očích trenérům 
mládežnických reprezentací. V Litvínově navíc poprvé nakouknul ke své vášni – 
jízdě na motorce (stejně tak jako Vojtěch Kubinčák, o jehož kariéře naleznete 
článek již v tomto vydání magazínu). „Na motorce jsem začal jezdit asi v šestnácti 
letech. V juniorech to byla u nás v Litvínově velká móda. V patnácti jsem jel 
společně s Ondrou Jurčíkem, který dneska hraje za litvínovské áčko, a měli jsme 
nehodu. Mně při ní vypadly všechny přední zuby. (smích) Do nemocnice v Mostu 
nás odvezla záchranka, ale po pár dnech už z toho byla veselá historka,“ 
zavzpomínal pro hokej.cz. „Mám Ducati, ale je to naháč, takže o žádném bláznění  

 
KONTROVERZNÍ ODCHOD Z LITVÍNOVA  

  Jenže po skončení sezóny 2010/2011 začaly mezi Mataiem a vedením 
Litvínova spory. Severočeši otáleli s nabídkou nové smlouvy a kadaňský 
odchovanec bez svolení klubu zamířil do Popradu, nově vzniklého klubu KHL. Jeho 
útěk se Litvínovu pochopitelně nelíbil. „Když se vrátil z mistrovství světa 
osmnáctek, tak jsme mu nabídli smlouvu. On ale hodil hokejky do kouta a odešel do 
Popradu," uvedl pro iDnes.cz tehdejší trenér litvínovské juniorky Ondřej 
Weismann. „Jenže mně tu smlouvu předložili až v den, kdy jsem řekl, že odcházím. 
Předtím jsem žádnou neměl. Nikdo se o mě z vedení nezajímal,“ bránil se Matai. 
„Nikdo z Popradu se s námi nebavil. Přitom my jsme Mataie vyměnili z Kadaně za 
hráče v hodnotě 250 000 korun. Teď nemáme nic,“ kontroval v rozhovoru pro 
Tomáše Pavlíčka Weismann. „Pokud si bude hráč platit hotely, autobusy, trenéry,  
 



 

DALŠÍ ODCHOVANCI KADANĚ 
 

tak ať si pak odejde, kam chce. My ale ročně utratíme za 
mládež 12,5 milionu korun. To jsou pak vyhozené 
peníze?“ dodal současný asistent Vladimíra Růžičky u 
národního týmu.  

Vedení Vervy bylo dokonce na Mataie rozezleno 

zkušenosti i v nejlepší evropské hokejové 
soutěži. V barvách Lva zasáhl do devatenácti duelů 
KHL, v nichž se mu povedlo získat jednu asistenci. 
Pochopitelně byl členem čtvrté formace a do zápasů 
zasahoval jen na pár střídání, nicméně to byly 

FRANTIŠEK LUKEŠ 
Nejslavnějším odchovancem 

možná že se jednou objeví na 
MS U‐20. Zkrátka, i 17letý 
útočník František Wágner 
dělá mateřské Kadani čest. 

zkušenosti k nezaplacení.  „Získal jsem zkušenosti, 
otrkal se mezi chlapy. Jsem psychicky silnější. Spoustu 
zápasů jsem i proseděl, čekal na šanci, hrál čtyři 
střídání za zápas. Nikdy jsem na to nebyl zvyklý. Takže 
teď, když nebudu tolik nasazovaný, už vím, jaké to je,“ 
uvedl pro idnes.cz. „Naskočil jsem za Poprad do zápasu 
vždy jen na pár střídání. Bylo znát, že je to jiný svět, 
hráči jsou výkonnostně jinde. Neřekl bych však, že to 
bylo nějak o hodně těžší, páč tam ty hráči strašně 
dodržují to, co mají. Člověk tak může předvídat, co se 
stane. A nestává se tam tolik chyb. Kvůli tomu je ten 
hokej jednodušší. Ale samozřejmě ti hráči jsou tam na 
jiné úrovni,“ sdělil šikovný útočník. „Bylo příjemné, jak 
se tam o hráče starají, všichni se měli jako v peříčku. 
Stihl jsem i pár tripů. Nejdále jsem byl v Chabarovsku, 
kam jsme z Moskvy letěli osm až deset hodin. Kluci mi 
museli dát do letadla prášky na spaní, protože se 
docela bojím létání a v letadle neumím spát. Bylo to 
hodně daleko, časový posun byl znát,“ pokračoval pro 
Zdeňka Kamínka mladšího. „To, jak Slováci KHL žili, 
bylo úžasné. Ještě jsem nezažil, aby každý zápas bylo 
vyprodáno. I ve městě mě lidi poznávali. Podobně, když 
jsem hrál za juniorku ve Spišské Nové Vsi. Juniorský 
hokej v Česku a na Slovensku není vůbec navštěvovaný, 
ale na Tatranské Vlky chodilo tisíc až patnáct set lidí. A 
v Rusku na juniorku tři až pět tisíc pravidelně. Už jsem 

natolik, že využilo možnosti v pravidlech a zakázalo mu 
reprezentovat. I kvůli tomu už se Matai na žádné 
reprezentační akci neobjevil. V podobné situaci se dříve 
ocitli i Martin Frk či gólman Petr Mrázek. I oni bez svolení 
zamířili do zahraničí. Narozdíl od Mataie však na západ. 
„Chováme s k němu tak, jak se zachoval on k nám," sdělil 
Weismann. „Ať si teď reprezentuje třeba Poprad,“ dodal. 
Naopak tehdejší hlavní trenér Litvínova Vladimír Kýhos 
z odchodu Mataie obvinil klubové vedení. To už si totiž 
v minulosti nechalo utéct například Vladimíra Emingera, 
jenž si v letošním ročníku odbyl premiéru v národním 
týmu. Je jasné, že Matai se vůči pravidlům neprovinil. 
Otázkou ovšem je, zda porušil morální hodnoty či ne. To 
už je ale věcí mezi ním a Vervou. Nicméně je jasné, že se 
Jakub Matai do Litvínova jen tak nevrátí. Tento šrám na 
duši totiž nepůjde jen tak lehce vyléčit. „Už k němu 
nemám takový vztah jako dřív. Kdybych měl na výběr, asi 
bych do Litvínova nešel,“ přiznal pro iDnes.cz. 

kadaňského hokeje je 
bezesporu František Lukeš. 
32letý útočník je už několik 
sezón oporou Litvínova. 
Extraligová hvězda si navíc 
několikrát zahrála i za 
národní tým. Zkrátka je 
chloubou tohoto klubu.  

 

ONDŘEJ KAŠE 
Starší z bratrů Kašových už 
má za sebou draft v NHL. 
Z 205. pozice si ho vybral 
Anaheim. Kaše ovšem zůstal 
v Čechách. Nutno dodat, že 
udělal dobře, protože v jeho 
případě je rozhodně 
rozumnější se o NHL pokusit 
skrze evropská angažmá. 

DOTAZNÍK JAKUBA MATAIE 
  zdroj: hokej.cz (Václav Jáchim) 

    DAVID KAŠE 
Čeho se nejvíc bojíte? "Nikdo nechce být zraněný, nejsem výjimkou. Jinak se 
nebojím ničeho." 

KHL → ÚSTÍ → KHL To na jeho sourozence 
Davida draft teprve čeká. Dá 
se očekávat, že přijde na řadu 
o několik kol dříve než loni 
Ondřej. Otázkou tedy je, zda 
se vzhledem k očekávanému 
vysokému postavení na 
draftu nerozhodne odejít do 
zámoří.  

  Jakub Matai rozhodně svého odchodu z Litvínova 
litovat nemusí. Ba naopak svým přestupem do Popradu 
hodně získal. Jen málokterý junior si totiž mohl říci, že 
hraje KHL. Mezi touto smetánkou byl i osmdesát 
kilogramů vážící Matai. Ten nejenže nastupoval za 
Tatranské Vlky v juniorské MHL, ale zároveň sbíral  

 
Co vás dokáže naštvat? "Na ledě křivdy, výroky rozhodčích. Když je člověk 
napumpovaný, nese to dost těžce. A v soukromí? Obecně nesnáším falešné lidi." 
 
Sledujete politiku? "Docela ano. Tahle oblast ‐ to není žádná sláva, někdy z toho 
kvetu. Kdybych měl říci stranu, která je mi sympatická, byla by to TOP 09."   

   
 

Oblíbení herci, herečky? "Mám rád klasické české filmy a komedie. Bolka 
Polívku, Miroslava Donutila, Lábuse s Kaiserem a tak." ROBERT ČERNÝ 

Devatenáctiletý obránce má 
zkušenosti z mládežnických 
reprezentací. Kadaňský 
odchovanec letos sbírá 
zkušenosti i v A‐týmu 
mateřského celku. Nicméně 
více času tráví 
v chomutovské juniorce. 

 
Jakou posloucháte muziku? "Všechno od rocku po hip hop. Většinou mi stačí 
puštěné rádio, nejvíc se mi líbí starší české písničky." 
 
Zamilované zvíře? "Mám psa, jmenuje se Jim. Je to stafordšírský bulteliér." 
 
Co vám chutná? "Třeba kachna se zelím a knedlíkem od babičky nebo od 
mamky. Není to zdravé, ale moc dobré. Z pití bych k tom asi zvolil bílé víno." 

 
 

 JAN HAMMERBAUER 
To Jan Hammerbauer je 
oproti Robertu Černému 
stabilním členem základní 
sestavy Kadaně. V té působil i 
loni. V jednadvaceti letech už 
má tedy s prvoligovým 
hokejem poměrně bohaté 
zkušenosti. Dotáhne to někdy 
až do extraligy? 

Jaké čtete noviny a časopisy, sledujete internet? "Noviny máme v kabině, tam si 
je pročtu. Pravidelně sleduju internet, bez toho se dneska člověk neobejde. 
Naopak Facebook nemám ‐ připadá mi to jako ztráta času." 
 
Záliby? Hlavně motorky. Rád se svezu, zajímá mě i všechno kolem. Časopisy, 
dokumenty, stránky na internetu. Jinak mám pár přátel, s nimiž se vídám, během 
sezony se ve volném času věnuju také svému psovi." 
 

   "Michal Sivek z Eurohockey Services."  Kdo je vaším hokejovým agentem? 
 FRANTIŠEK WÁGNER 

Zahrál si za reprezentační 
šestnáctku ,sedmnáctku i 
osmnáctku. Pokud bude jeho 
hokejový růst pokračovat, 

Jste pověrčivý? "Jsou tam určité rituály, které mám před zápasem. Ale ty se 
nesmí prozradit." 



 

 si na to zvyknul a lidi by mi chyběli,“ dodal v interview s Petrem Bílkem.  
Poté, co se Lev přesunul z Popradu do Lva, se Jakub Matai rozhodl posílit 

prvoligové Ústí nad Labem. To dokonce upřednostnil před zámořskou juniorkou i 
Finskem. Nicméně sezóna 2012/2013 nebyla z Mataiova pohledu zrovna 
povedená. Ve 38 zápasech dal pouze tři branky a Slovan se nedokázal probojovat 

tam začal sezonu a podle toho, jak by se to vyvíjelo, bych ve Lvu hrál. Ale to už 
nemá cenu řešit.“ 

Bohužel, konec jediného českého klubu v ruské nejvyšší soutěži nastal 
zrovna v době, kdy si díky úchvatnému tažení vyřazovacími boji získal tisíce 
nových fanoušků. „Je to hodně divné, že zrovna po účasti ve finále dojde  

k odstoupení ze soutěže. Takový paradox. Kdyby sezona byla špatná, tolik lidí by se tomu nedivilo, ale po takovéhle sezoně je to divné,“ uvedl Matai pro iDnes.cz. „Těch klubů, 
které mají finanční potíže, je víc. Všichni ví, že je to nafouklé, že tam proniká strašná spousta peněz. Je to uměle dotovaný. Asi dokud tam bude ropa a plyn, tak to bude fungovat. 
Pak se stadiony zavřou a bude konec,“ dodal v rozhovoru s Janem Dočkalem.  
  Mnoho hráčů z úspěšného finalisty si tak muselo narychlo hledat nového zaměstnavatele. Jakub Matai se nakonec dohodl na podmínkách smlouvy s extraligovým 
nováčkem z Olomouce. „Hned po sezóně jsem se musel rozhodnout mezi dvěma kluby. Následně ale bylo stále nějaké čekání, vyvíjelo se to tak nějak zdlouhavě. Sám jsem si však 

do baráže (utrpěl totiž drtivou porážku 0:4 v semifinále s Olomoucí). „S osobními 
statistikami spokojený rozhodně nejsem. Obrovsky se trápím.Ruce mám totálně 
svázané, to si ani člověk nedokáže představit, jaké to je. Je to o hlavě, mám na 
sobě deku,“ říkal tehdy. 

posléze uvědomil, že je v Olomouci velká šance. Je to nováček extraligy, je zde cítit velká euforie, bude chodit hodně lidí. Myslím, že je tu obrovská šance na dobrou sezónu,“ 
odůvodnil svůj krok upsat se Moře. „Abych řekl pravdu, tak nakonec ani nejsem zklamaný z toho, že už jsem ve Lvu nemohl pokračovat. Upřímně to moc to neřeším. Myslím si, že 
mně to nějak nepoškodilo, ba naopak jsem možná získal,“ sdělil pro čtenáře hc‐olomouc.cz.  

   
ROZPAČITÝ ZAČÁTEK V OLOMOUCI Ačkoliv ho ročník 2012/2013 nezastihl v dobré formě, po jeho skončení 

mu na stůl přilétla překvapivá nabídka z KHL. Vábení pražského Lva pochopitelně 
nešlo odolat a přestože se chtěl Matai v Ústí nad Labem usadit a vypracovat se 
v lídra týmu, podepsal s českým klubem hrajícím zahraniční soutěž kontrakt. 
Angažmá ve Lvu tak pro Mataie byla další ohromná zkušenost. „Každý trénink s 
hráči, kteří tady hráli, byl pro mě posun výš a výš. Každé střídání zde mě posunulo 
nahoru,“ hodnotil. „Obavy jsem z tohoto angažmá neměl, ale v hlavě jsem určitě 
měl, že v tomto týmu je co hráč, to reprezentant,“ dodal.  

Zahrál si KHL ve dvou klubech, přesto se mu jeden z dětských snů splnil až v Olomouci. Tam se totiž potkal s Jiřím Dopitou (asistent trenéra a majitel klubu), svým vzorem 
z mladí. „Už odmala jsem Jiřímu Dopitovi fandil, mám i jeho dres s podpisem, když hrál za Znojmo. Těšil jsem se sem i kvůli tomu,“ netajil se Matai. „Je to můj hrdina z Nagana. 
Vždycky jsem hrál s dvacítkou kvůli němu. Už před loni, když jsem si proti němu zahrál za Ústí, to bylo pro mě hezké. A teď, když mi ten člověk může poradit na střídačce, je to 
úplně skvělý. Zkušeností má na rozdávání,“ dodal pro Jana Dočkala.  
  Kohouti si od posily z KHL slibovali hodně. Trenéři ho dokonce zařadili do formace s největší hvězdou týmu – Pavlem Paterou. Jenomže Matai nedokázal navázat na 
výkony z play‐off 2014 a záhy vypadl ze sestavy. Vedení Olomouce se nakonec rozhodlo, že svou předsezónní akvizici uvolní na střídavé starty do prvoligové Jihlavy. „Když jsem 
vypadl ze sestavy, bylo jasné, že přijde podobné vyústění. Je to pro mě lepší, než jen trénovat,“ řekl pro hokej.cz. Nicméně je samozřejmé, že to Jakub Matai v sobě má a je jen 
otázkou času, kdy se v extralize, v níž paradoxně do tohoto ročníku ani jednou nenastoupil, usadí natrvalo a stane se očekávanou oporou Kohoutů. V poslední době, po odchodu 
Erika Hrni do Třince, se začal Matai objevovat v dresu Olomouce častěji. To ovšem neznamená, že ho v Dukle už neuvidíme. Zvláště poté, co se novou posilou Mory stal Tomáš 
Rachůnek. Jak příchod bývalého hráče Lva ovlivní pozici Mataie v extraligovém celku?  

Jakub Matai odehrál v základní části KHL celkem devatenáct duelů, 
v nichž vsítil jednu branku a na dalších dvou se podílel asistencí. Krom toho 
vypomáhal i partnerským Litoměřicím. V dresu Stadionu sehrál 18 utkání s bilancí 
3+4. „Pendlování mezi oběma kluby bylo dost náročné. V Litoměřicích jsem se 
vždy dostal do nějakého zápasového tempa a pak jsem odjel na týden do Ruska, 
kde se trénovalo dvakrát denně na suchu a na ledě. Nebylo to vůbec lehké, hlavně 
to cestování. Zase zázemí, hotely a strava v KHL byli na vysoké úrovní, takže se to 
kompenzovalo, chyběl mi však hlavně zápasový rytmus. Věděl jsem, že to tak 
bude, takže jsem s tím počítal a nemohl se na to vymlouvat,“ sdělil pro 
hclitomerice.cz silově hrající univerzál. „Na druhou stranu každý říká, že cestování 
v KHL je náročné, ale já jsem opačného názoru. Celou sezonu jsme se řídili 
pražským časem, takže bylo jedno, kde se nacházíme. Navíc jsme do města, kde 
se hrálo, přijeli den předem. Je to rozhodně méně náročné, než cestovat pět hodin 
do Litvínova a jít hned na zápas,“ dodal v interview s Janem Šimkem.  

Zatímco v základní části neměl v kádru Lva stabilní pozici (takřka celou 
první polovinu proseděl na tribuně), v play‐off (a že to byly opravdu dlouhé 
vyřazovací boje) už ovšem hrával pravidelně. Sice jen ve čtvrté formaci po boku 
Lukáše Cingeľa (toho si fanoušci Stadionu rovněž velmi dobře pamatují) a Calle 
Ridderwalla, nicméně jeho ice‐time se pohyboval okolo deseti minut, což už je 
poměrně slušná porce na tehdy ještě dvacetiletého mladíčka (tehdy byl 
nejmladším hráčem týmu a jeho benjamínkem). Kadaňský odchovanec se 
odvděčil trenérům za důvěru v něj vloženou dvěma brankami a jednou gólovou 
přihrávkou.  

Jak si jistě všichni vzpomenete, Lev došel až do finále KHL! Nejprve si 
poradil s „exotickým“ Záhřebem, později s ukrajinským Donbassem a v semifinále 
vyřadili tradiční ruský celek z Jaroslavle. Ve finále pak na Lva čekal ambiciózní 
Magnitogorsk, jenž se spoléhal zejména na elitní formaci ve složení Mozjakin‐
Kovář‐Zaripov. Lev byl Metallurgu více než vyrovnaným soupeřem, dokonce 
dokázal dovést sérii až do sedmého rozhodujícího zápasu. V něm sice 
Magnitogorsk zvítězil, přesto se pražský celek nesmazatelně zapsal do hokejové 
historie. 

 
KRACH HC LEV PRAHA 

  Jenže ihned po oslavách senzačního druhého místa nastalo kruté 
vystřízlivění. Vedení HC Lev Praha totiž nedokázalo sehnat adekvátní finanční 
podporu od sponzorů a raději se do nového ročníku KHL nepřihlásilo. „Po sezoně 
jsme měli mítink, na kterém byl, myslím, jeden majitel klubu ‐ já se v tom 
nevyznám ‐ a ten nám řekl, že jsme klubu udělali obrovskou reklamu a že nás 
může ujistit, že to bude pokračovat. Pak se to táhlo, táhlo a dopadlo to tak, jak to 
dopadlo,“ prozradil pro čtenáře hokej.idnes.cz. „Byly signály, že bych eventuálně  HRÁČSKÉ INFO 
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KÁDR 

Čím silnější kádr, tím větší záruka úspěchu. Ale ne vždy tento faktor zaručí i konečný úspěch. I letos jsme svědky toho, že se 
některé týmy vzepřely svému osudu a hrají nad očekávání dobře. 

1. Chomutov 9,00 bodů 
Chomutov chce pochopitelně postoupit zpět do nejvyšší soutěže. Proto i nadále do svého kádru vábí známé hokejové tváře. 
Klíčovým hráčem mužstva je Miroslav Kopřiva, jedna z největších hvězd 1. ligy. Tento zkušený gólman loni chytal KHL, bylo 
tedy překvapivé, že na nabídku Pirátů kývl. Dalšími hráči se zvučným jménem, kteří oblékají dres Chomutova, jsou například 
Brett Skinner, Mario Scalzo, Jiří Drtina, Marek Hovorka, Štěpán Hřebejk, David a Lukáš Květoňovi či syn reprezentačního 
trenéra Vladimír Růžička. Kádr je navíc kvalitní i díky ojedinělým talentům – bratrům Kašovým či Davidu Kämpfovi.  
2. Kladno 8,50 
Kladenský útok se například s tím chomutovským v ničem nezadá. Původně bylo Kladno v tomto žebříčku mnohem níže, 
jenže před nedávnem zavítaly k Rytířům hvězdné posily. Branku nově střeží Jan Lukáš, loňský gólman Lva Praha, obranu pak 
vyztužili Jan Jaroměřský, Tomáš Klouček a především legendární Tomáš Kaberle.  
3. Třebíč 7,75 
Horácká Slavia těží ze spolupráce s extraligisty z Olomouce a Komety. I díky hráčské podpoře od těchto klubů se jí finančně 
ulevilo a do svých řad před sezónou získala Lukáše Havla. Příchod takovéto hvězdy by byl před pár lety pouhou utopií. 
Dalším hráčem s reprezentačními zkušenostmi je navrátilec do mateřského celku Roman Erat. Díky spolupráci s Morou 
figurují na soupisce i ofenzivně laděný zadák Jakub Bartoň či elitní prvoligoví forvardi Michal Vodný, Matěj Pekr či Jiří Řípa. 
Kometa pak do Třebíče posílá útočníky Holce a Dočekala. V poslední době sice sestava Horáků kvůli marodce i přesunům do 
extraligy prořídla, i tak je ale v jejích možnostech potřetí v řadě postoupit do semifinále play‐off.  
4. Jihlava 7,75 
To Jihlava se vydala jinou cestou než její rival z Třebíče. Také jí to ovšem stojí mnohem více peněz a výsledky klubu zatím 
neodpovídají extraligovým ambicím. Dukla se může pochlubit dvěma útoky, které dokážou rozhodovat zápasy. V tom 
prvním nalezneme loňského nejproduktivnějšího hráče 1. ligy Tomáše Čachotského a jeho dvorního centra Adama Zemana. 
V druhé formaci pak nastupují odchovanci Michal Důras s Markem Melenovským, které doplňuje kanonýr Filip Seman. Kde 
by Jihlava potřebovala posílit je obrana. Z beků totiž vyčnívají pouze mladý Zdeněk Čáp a ex‐pardubický Petr Mocek.  
5. České Budějovice 7,75 
Motor se loni střelecky trápil, nedařilo se ani hvězdnému Aleši Kotalíkovi. Letos už jsou to ovšem jiné České Budějovice. A 
to hlavně díky dvěma předsezónním posilám – Tomáši Nouzovi a Josefu Strakovi. Spolupráce těchto dvou zkušených akvizic 
totiž probíhá na jedničku. Oba dva dokonce mohou pomýšlet na vítězství v kanadském bodování druhé nejvyšší soutěže! 
Dalšími hráči, které lze považovat za elitní hokejisty v první lize, jsou Rok Pajić, Michal Švihálek či David Kuchejda. Slabinu 
týmu však hledejme v obraně.  
 
6. Havířov 7,50 
7. Litoměřice 7,50 
8. Šumperk 6,50 
9. Ústí nad Labem 6,00 
10. Kadaň 5,50 
11. Most 5,25 
12. Benátky n/J 5,25 
13. Havlíčkův Brod 5,25 
14. Prostějov 4,50 
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Má‐li klub v síni trofejí vyskládané nějaké to ocenění, je to samozřejmě plus. V 1. lize se sešla hned trojice týmů, které 
mají velmi bohatou historii. Ale i ostatní týmy se nenechají zahanbit. 

 

1. Kladno 9,75 bodů 
Společně s Litvínovem se jedná o zřejmě největší baštu ledního hokeje. Na Kladně vyrostly desítky skvělých hokejistů. Rytíři 
jsou stejně jako Dukla ve velké krizi, poslední titul (v pořadí celkově šestý!) se v tomto středočeském městě slavil před 34 
lety... Nyní kladenská hokejová organizace musí začít od začátku. Postupnými kroky se nejprve vrátit mezi elitu a pak třeba 
přidat do sbírky ještě nějakou tu trofej. 
 
2. Jihlava 9,50  
Jihlava je stále nejúspěšnějším klubem naší hokejové historie. Na Duklu sice v posledních letech zle dotírá brněnská 
Kometa, i nadále se však tým z Vysočiny může chlubit ojedinělou bilancí – dvanácti tituly z nejvyšší soutěže. Poslední triumf 
přišel v roce 1991, od té doby se Jihlava marně snaží vrátit na výsluní. Extraligu hrála naposledy ve výlukovém ročníku 
2004/2005. Opráší Dukla slavnou minulost? 
 
3. České Budějovice 8,75 
Také České Budějovice v minulosti vyhrály naší nejvyšší soutěž. Oproti Jihlavě a Kladnu se sice na jihu Čech slavilo pouze 
jednou (v sezóně 1950/1951), na druhou stranu je to právě Motor, který má nejlépe nakročeno k tomu, aby se do nejvyšší 
soutěže v budoucnu vrátil v perfektní kondici.  
 
4. Chomutov 7,25 
Za dob Miroslava Kluce, legendárního střelce, byl Chomutov velmi blízko titulu. V roce 1955 dokonce skončil druhý! O 
padesát sedm let později se začalo v severočeském klubu svítat na lepší časy. Piráti totiž slavili velkolepý návrat do ligy. 
Jenže jejich působení mezi elitou trvalo pouze dva roky. Chomutov však dělá vše pro to, aby se brzy vrátil zpět... 
 
5. Třebíč 7,00 
I když to v současné době zní možná zvláštně, ale také Třebíč byla kdysi elitním týmem československé nejvyšší soutěže. 
Pochopitelně za dob Vladimíra Bouzka, největšího velikána třebíčského hokeje. Hokej má tedy v Třebíči opravdu velkou 
tradici, po sestupu Berouna se dokonce jedná o nejdéle působící klub v druhé nejvyšší soutěži (tu hraje Horácká Slavia 
nepřetržitě od roku 1997.  
 
6. Prostějov 6,75 
7. Havlíčkův Brod 6,75 
8. Ústí nad Labem 6,50 
9. Litoměřice 6,50 
10. Havířov 6,50 
11. Most 5,25 
12. Šumperk 5,25 
13. Kadaň 4,75 
14. Benátky nad Jizerou 4,00 
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PRÁCE S MLÁDEŽÍ  

 
Zajímavé porovnání, do kterého se dají zahrnout úspěchy dávno minulé či jak se pracuje s mladíky v současnosti. Důležitější je 

pochopitelně současnost, ale druhý faktor (počet slavných odchovanců) hraje také důležitou roli. 
 

1. Chomutov 9,50 bodů 
Tento ukazatel je jakoby přímo dělaný právě pro Chomutov. Piráti mají špičkově zorganizovanou mládež. S nadějnými 
hokejisty se zde pracuje možná vůbec nejlépe v celé republice. A nejen to! Mladí hokejisté dostávají i adekvátní příležitost 
v A‐týmu, respektive jsou vysláni na zkušenou do partnerské Kadaně. Zkrátka a dobře, Chomutov se může pyšnit skvělou 
mládeží.  
 
2. Kladno 8,50 
Na předcházející straně již bylo uvedeno, že společně s Litvínovem se jedná o tradiční hokejovou baštu. Důležité však je, zda 
Kladno neustrnulo ve vývoji. Ne, neustrnulo! I v současnosti se v mládežnických reprezentacích objevuje spoustu 
kladenských hráčů. I nadále se do tohoto města stěhují nejlepší hokejisté z okolních měst. Pochopitelně k výchově talentů 
je potřeba i adekvátní zázemí. Na jeho zlepšení se sice vydatně pracuje, ale rozhodně to ještě není ideální stav.  
 
3. České Budějovice 8,25 
My jsme sice mluvili jen o Kladnu a Litvínovu, ale s čistým svědomím bychom mohli k tomuto duu přidat i České Budějovice. 
I tato jihočeská metropole dotuje reprezentační tým spoustou odchovanců. Po přesunu licence do Hradce Králové sice 
nastaly s mládežnickým hokejem problémy (chyběla návaznost na seniorský tým), ale ty už jsou zdárně vyřešeny, takže nic 
nebrání tomu, aby Motor do světa vysílal další a další talenty 
 
4. Jihlava 7,75  
Dukla se může pyšnit titulem hokejové akademie. V poslední době se Jihlava opravdu v práci s mládeží viditelně polepšila a 
dlouhodobá práce začíná nést sladké plody. Každý rok se k A‐týmu připojí nějaký ten talent. Právě kvalitní mládež je 
základním pilířem k tomu, aby se jednou Dukla mohla vrátit do nejvyšší soutěže.  
 
5. Havířov 6,50 
Nejčerstvějším úspěchem havířovské mládeže je úspěch Davida Pastrňáka na draftu. I on je tak jedním z důkazů toho, že se 
v Havířově s mladíky pracuje velmi kvalitně.  
 
6. Třebíč 6,50 
7. Prostějov 6,50 
8. Kadaň 6,50 
9. Benátky nad Jizerou 6,00 
10. Ústí nad Labem 6,00 
11. Havlíčkův Brod 6,00 
12. Litoměřice 6,00 
13. Šumperk 5,50 
14. Most 5,50 
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FINANCE  

 
Jen výjimečně se do čelních pater tabulky dostane nemajetný klub. Peníze = ambice. Ale finance nejsou zdaleka vše, 
protože někdy i hůře placení hráči strčí do kapsy hokejisty s milionovými smlouvami. Ekonomická situace jednotlivých 

týmů se velmi těžko odhaduje, protože jen málokdo svůj rozpočet zveřejní. 
 

1. Chomutov 9,25 bodů 
Nechybělo moc a Chomutov mohl být v této tabulce o dost níže. Všichni si jistě vzpomínáte, jak moc bolel sestup Pirátů 
hlavního mecenáše a majitele klubu pana Veverku. Ten uvažoval o konci v této organizaci, jeho hokejové srdce ovšem 
zvítězilo a Severočeši se i nadále mohou spoléhat na velmi dobré finanční zajištění. Pochopitelně i Chomutov nemá peníze 
nazbyt, v 1. lize se však jedná o jasně nejbohatší celek, což je vidět i na hvězdných posilách v čele s bývalým gólmanem 
Slovanu Bratislava Miroslavem Kopřivou.  
 
2. České Budějovice 8,50 
České Budějovice měly už loni druhý nejvyšší rozpočet soutěže, letos Motor může operovat s ještě větším objemem peněz. 
Klub podporuje přes 140 sponzorů, tím nejvýznamnějším je pochopitelně ČEZ, což je poznat i z klubového názvu. Zkrátka a 
dobře, na to, že se jedná o celek, jenž vznikl teprve před rokem a půl, je marketingová stránka největší předností Motoru.  
 
3. Kladno 7,75 
Jaromír Jágr je sice velmi bohatý muž, ale peníze rozhodně nechce vyhazovat oknem a tak se Kladno musí po sponzorech 
poohlédnout jinde. Majitel klubu je ovšem obrovským marketingovým tahákem, právě jeho osobnost táhne na Kladno 
spoustu partnerů. Přesto v 1. lize najdeme dva movitější celky.   
 
4. Jihlava 7,25 
Není to poprvé, co se v magazínu o 1. lize zmiňujeme o tom, že Dukle chybí generální sponzor. Nejlépe takový, který by klub 
koupil a investoval prostředky určené na návrat do nejvyšší soutěže. Jihlava se loni potýkala s finančními problémy a je 
jasné, že pokud nedojde ke změnám ve strukturách klubu, extraliga na Horáckém zimním stadionu je utopií...  
 
5. Prostějov 7,00  
Vedení hanáckého celku má smělé plány do budoucna. Prostějov se totiž netají tím, že jeho dlouhodobým cílem je postup 
do extraligy. Je to krásná myšlenka, nutno však dodat, že je to běh na dlouhou trať. Jestřábi se ovšem mohou spolehnout na 
špičkové manažery, kteří pro klub sehnali několik zajímavých sponzorů.  
  
6. Havířov 6,75 
7. Třebíč 6,75 
8. Litoměřice 6,25 
9. Šumperk 6,25 
10. Ústí nad Labem 6,00 
11. Most 5,50 
12. Kadaň 4,75 
13. Benátky nad Jizerou 4,75 
14. Havlíčkův Brod 4,25 
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MANAGAMENT  

 
Se špatnými manažery a trenéry dosáhnete dobrých výsledků jen stěží... 

 

1. Chomutov 8,00 bodů 
Ano, jsme si vědomi toho, že pirátský managament v uplynulých dvou ročnících fatálně selhal, jenže příchod Vladimíra 
Růžičky na post konzultanta je obrovským krokem kupředu, který nelze podceňovat. Současný chomutovský kádr vznikal 
pod jeho vedením, a nutno dodat, že právě tento kapitán zlatých hochů z Nagana je mužem na svém místě. Trenér Břetislav 
Kopřiva sice není zrovna hvězdným trenérem, zato má ovšem velmi blízko k Vladimíru Růžičkovi. Navíc je to i velmi 
pracovitý kouč. 
 
2. České Budějovice 7,75 
Ve vedení Motoru nalezneme spoustu jihočeských patriotů a bývalých vynikajících hokejistů. Prezidentem klubu je věhlasný 
brankář Roman Turek, provozním ředitelem Petr Sailer, sportovním ředitelem mistr světa Radek Bělohlav a trenérem je pan 
Rosol, legenda československého hokeje. Mnoho z nich sice nemá s vedením klubu mnoho zkušeností, na druhou stranu 
mají to pověstné hokejové srdíčko.  
 
3. Třebíč 7,75 
Ve vedení Horácké Slavie nalezneme dva muže, které jsme v předcházejících ročnících vyhlásili trenéry sezóny. V ročníku 
2012/2013 nadchla magazín o 1. lize jízda Třebíče pod vedením Kamila Pokorného, o rok později jsme zase ocenili výkony 
Havlíčkova Brodu, kterému koučoval Jiří Mička. Tito dva muži nyní působí v jednom klubu. Zatímco Pokorný přerušil 
trenérskou kariéru a naplno se začal věnovat své pozici sportovního manažera, Jiří Mička po nečekaném konci v Rebelu 
převzal otěže nad kabinou A‐týmu.  
 
4. Jihlava 7,00 
Jednatel klubu Bedřich Ščerban je velmi cílevědomý a ambiciózní muž. Hýří nápady (viz Zlaté utkání z konce srpna či 
Regionální pohár) a dýchá pro Duklu. Zkrátka obrovský workholik... V poslední době se ale spekuje o vyhazovu trenéra Vlka. 
 
5. Prostějov 6,75 
Jaroslava Luňáka, generálního manažera Jestřábů, mohou mnozí považovat za blázna, protože má hodně smělé plány, 
přesto mu nelze upřít to, jak pozvedl prostějovský hokej. Umí jednat se sponzory, kteří určitě slyší i na velké ambice týmu. 
Další obrovskou výhodou Prostějova je obsazení postu sportovního manažera. V této pozici totiž úřaduje Jiří Vykoukal. 
Tento bývalý vynikající bek má opravdu hodně zkušeností, jež mají pro Jestřáby cenu zlata. Letošní sezóna však Prostějovu 
vůbec nevychází a možná ve vedení začnou padat hlavy. Alespoň to požadují protestující fanoušci.  
 
 
6. Kladno 6,75 
7. Havířov 6,75 
8. Šumperk 6,50 
9. Benátky nad Jizerou 6,50 
10. Litoměřice 6,50 
11. Ústí nad Labem 6,50 
12. Kadaň 6,50 
13. Most 5,25 
14. Havlíčkův Brod 4,00 
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POPULARITA  

 
Žijí obyvatelé měst hokejem, nebo o existenci klubu ani nevědí? Tento faktor je v hodnocení rovněž nesmírně důležitý. 

 

1. České Budějovice 9,75 bodů 
Rok 2013 se do českobudějovické hokejové historie zapsal hodně výrazným písmem. Otázkou stále je, zda přesun licence do 
Hradce Králové přinesl více užitku nebo škody. Jihočeské město sice ztratilo extraligu, zato vznikl nový klub – Motor. Navíc 
se České Budějovice zbavily plevelu ve vedení klubu, řekneme‐li to ještě relativně slušně. Ve fanoušcích se navíc probudila 
obrovská hrdost. Motor tak není pouze hokejový klub. ale také obrovská vášeň pro tisíce fanoušků...  
 
2. Havířov 8,75 
AZet to je tak trochu extrém. Když jsme o příznivcích Českých Budějovic psali, že k Motoru cítí velkou vášeň, o fanoušcích 
Havířova ani nemluvě. Jenže tato vášeň se projevuje i negativně. Problémy s příznivci AZetu jsou na denním pořádku. O 
popularitě ledního hokeje v Havířově však netřeba pochybovat.  
 
3. Chomutov 8,25 
Chomutovští příznivci sice nejsou kdovíjak vášniví, zato jich na zápasy Pirátů chodí hodně. Tomu pochopitelně nahrává i 
nádherná aréna. Klub je ve městě hodně populární, a to i díky skvěle zvládnutému marketingu. 
 
4. Kladno 8,25  
Kladenský hokej. To je ve světě ledního hokeje velký pojem. A to i přes to, že se dlouhá léta jednalo o velmi málo 
navštěvovaný extraligový celek. Je to opravdu zvláštní, že se Rytíři nemohou opřít o početné publikum. Svou roli v tom sice 
sehrává stařičký stadion, ale to diváky rozhodně neomlouvá. Přesto jsou Rytíři na Kladně nesmírně populární. 
 
5. Prostějov 8,00 
1. liga sice na jaře ztratila jejího nejstaršího účastníka (Beroun), zato ale získala klub s parádním diváckým zázemím. Chorea 
prostějovských fanoušků z loňské sezóny obletěly internet. Jestřábi jsou hojně navštěvování i letos, byť Prostějov přišel o 
několik tradičních derby utkání.  
 
 
6. Třebíč 8,00 
7. Jihlava 8,00 
8. Šumperk 7,50 
9. Litoměřice 7,25 
10. Ústí nad Labem 7,00 
11. Havlíčkův Brod 6,00 
12. Benátky nad Jizerou 5,50 
13. Kadaň 5,25 
14. Most 5,25 

 

 

foto: budějckádrbna.cz (Pavel Kacerovský)
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ZÁZEMÍ  

 
Další nedílná součást hodnocení klubů. Tréninkové podmínky pro mladé hokejisty i členy A‐mužstva jsou neméně  

důležité než jiné faktory. 
 

1. Chomutov 9,75 bodů 
Chomutovská SD Aréna je bezkonkurenčně nejhezčím prvoligovým stadionem. Důležité však je, že nenabízí dokonalý 
komfort pouze pro diváka, ale také pro hráče. V areálu je nejen tréninková hala, ale také dvě tělocvičny, simulátor bruslení 
Skatemill, sauna s vířivkou či špičkově vybavená posilovna. Co víc si mohou hráči Pirátů přát... 
 
2. Benátky nad Jizerou 9,25 
Zbláznili jsme se? Ptáte se, co dělají Benátky nad Jizerou s chatrným stadionem na druhém místě? Odpověď je jednoduchá. 
Spolupráce mezi Pojizeřany a extraligovým Libercem se v létě ještě prohloubila. Hráči Středočechů už totiž stadion 
v Benátkách nad Jizerou využívají jen k odehrání zápasů. Tréninkové jednotky pak probíhají v moderní liberecké Tipsport 
areně.  
 
3. České Budějovice 8,75  
Budvar aréna je vůbec nejdéle kontinuálně fungujícím stadionem v zemi‐ postaven byl již v roce 1946 (jako třetí stadion 
v Československu). Od té doby pochopitelně došlo k několika velkým rekonstrukcím, které z Budvar arény udělaly moderní 
budovu. Motor má tedy adekvátní zázemí k tomu, aby se pokusil o návrat do nejvyšší soutěže, která byla Českým 
Budějovicím odcizena v roce 2013.  
 
4. Litoměřice 8,00 
Kalich arena sice nemá moc velkou kapacitu (pro potřeby Litoměřic ale bohatě postačuje), zato ale nabízí ojedinělý komfort 
pro své hokejisty. Součástí areálu jsou dvě tělocvičny, rehabilitační linka (sauny, vířivky atd.) či posilovna.  
 
5. Kladno, 7,75 
Zimní stadion na Kladně letos prošel velkou rekonstrukcí. Sice kvůli ní museli Rytíři odstartovat letošní sezónu šňůrou 
venkovních zápasů, ale výsledek stál rozhodně za to. Opravená aréna už je konečně důstojným zázemím pro tak slavný klub, 
jakým Kladno bezesporu je. 
  

 
6. Jihlava 7,00 
7. Prostějov 6,50 
8. Třebíč 6,50 
9. Havířov 6,50 
10. Ústí nad Labem 6,50 
11. Havlíčkův Brod 6,50 
12. Most 5,75 
13. Kadaň 5,75 
14. Šumperk 5,75 
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FORMA  

 
Do žebříčku se pochopitelně musí zařadit i letošní (tedy nejen momentální) výkony jednotlivých 

mužstev. Je to jeden ze zásadních faktorů, ale pozor, je pomíjivý! 
 

1. Chomutov 8,50 bodů 
Prvním sedmnáct kol se Chomutovu příliš nepovedlo. Hned v sedmi zápasech této části soutěže totiž prohrály sedmkrát, 
což je pro  takto ambiciózní celek zkrátka průšvih. Piráti pak museli dohánět ztrátu na Horáckou Slavii, tu ovšem v tomto 
období smáznuli a momentálně jsou na prvním místě tabulky. K ideální formě mají však výkony Krušnohorců daleko. 
Potenciál však nováček soutěže rozhodně ukázal. 
 
2. České Budějovice 8,00 
Skvělou formu mají zejména Tomáš Nouza a Josef Straka. Právě díky nim je letos Motor mnohem nebezpečnější než 
v loňském ročníku. Oba dva můžou pomýšlet na vítězství v kanadském bodování soutěže, navíc se klidně může stát, že 
jeden z nich (hlavně ex‐boleslavský Nouza) zabojuje o korunu pro krále střelce. Zkrátka forma těchto dvou je pro České 
Budějovice klíčová. Pokud jim vydrží dosavadní elán, tak je klidně možné, že se Jihočeši probojují do baráže. A tam už se 
může stát cokoliv, zvláště s tak obrovskou podporou fanoušků, o jakou se můžou České Budějovice opřít. 
 
3. Kladno 7,75 
V první třetině základní části bylo Kladno obrovským zklamáním. V jednu chvíli se dokonce ocitlo mimo pozice zaručující 
postup do play‐off! Jenže pak se Jaromír Jágr rozzlobil a začaly změny. Přišly velké posily včetně Tomáše Kaberleho či Jana 
Hlaváče. A hlavně přišly lepší výsledky! Kladno navíc bude v závěru sezóny těžit z toho, že většinu duelů odehraje na 
vlastním ledě. Kam se až Rytíři prokoušou v tabulce?  
 
4. Třebíč 7,75 
Horácká Slavia měla fenomenální start. Dlouho dokonce vévodila prvoligové tabulce! V současnosti sice Třebíč prožívá 
menší herní krizi, i tak se ale jedná o jednu z nejlepších sezón v novodobé klubové historii. Vrátí se Horáci do formy z úvodu 
ročníku, nebo bude její propad pokračovat? 
 
5. Litoměřice 7,75 
Zatímco České Budějovice se spoléhají na údernou dvojici Nouza‐Straka, pro Stadion jsou klíčovými muži ex‐kladenští Bílek 
a Kalla. První jmenovaný může pomýšlet na vítězství v tabulce střelců, Jaroslav Kalla je zase nejčastějším nahrávačem 
dosavadního průběhu letošního ročníku. Mají Litoměřice kvalitu na to, aby postoupily do semifinále? To ukážou následující 
týdny...  
 
6. Havířov 7,50 
7. Jihlava 7,25 
8. Kadaň 6,75 
9. Šumperk 6,50 
10. Ústí nad Labem 6,00 
11. Benátky n/J 5,75 
12. Most 5,50 
13. Prostějov 3,75 
14. Havlíčkův Brod 2,50 
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TREND  

 
Jaké má klub vyhlídky do budoucna? Chce se protlačit do extraligy, nebo mu stačí pouhá 

záchrana v soutěži? 
 

1. Chomutov 9,25 bodů 
Piráti udělají pro návrat do nejvyšší soutěže takřka cokoliv včetně angažování Miroslava Kopřivy, ne‐li nejlépe placeného 
hráče soutěže. Majitel klubu pan Veverka opět investoval do svého týmu obrovský balík peněz. Bude to stačit?  
 
2. České Budějovice 8,75 
České Budějovice se se ztrátou nejvyšší soutěže nesmířily. Místní patrioti a odchovanci se rozhodli vybudovat novou zdravě 
fungující organizaci s tradičním názvem Motor. Pochopitelně není tajemstvím, že se Jihočeši snaží o návrat do nejvyšší 
soutěže. Už letos by se mohli dočkat. Klíčové bude dojít do baráže, kde už se může stát cokoliv.  
 
3. Kladno 8,50 
Rytíři jsou tradičním extraligovým klubem. Je tedy logické, že ambicí Kladna je a bude návrat do nejvyšší soutěže. Jenže 
reálná může být i taková varianta, že Středočeši napodobí Jihlavu a v 1. lize stráví spoustu let. V poslední době se však na 
Kladně začal formovat velmi zajímavě složený celek. Bude to stačit k návratu? 
 
4. Jihlava 7,25 
Také Dukla už roky pomýšlí na návrat do nejvyšší soutěže. Bedřich Ščerban, hlavní tvář klubu, věděl, že to bude běh na 
dlouhou trať, ale možná ani on sám netušil, že to bude až tak těžké. Nicméně Jihlava i nadále patří ke špičce druhé nejvyšší 
soutěže, takže proč by nemohla napodobit olomoucký zázrak z loňského ročníku? 
 
5. Prostějov 6,75 
Jestřábi v blízké budoucnosti v extralize? Utopie? Ale kdeže! To jsou oficiálně oznámené klubové ambice Hanáků. Prostějov 
je veden hodně profesionálním způsobem, na 1. ligu až nezvyklým. I to láká do tohoto moravského celku spoustu 
zajímavých sponzorů.  
 
 
6. Havířov 6,75 
7. Třebíč 6,25 
8. Šumperk 5,75 
9. Litoměřice 5,75 
10. Ústí nad Labem 5,75 
11. Most 4,75 
12. Benátky nad Jizerou 4,50 
13. Havlíčkův Brod 4,50 
14. Kadaň 4,50 

 
 

 



NEJLEPŠÍ KLUBY 2015

KONEČNÉ POŘADÍ 

 

Vsadím se, že každý z vás bude jednotlivými žebříčky znepokojen. Můžeme o tom diskutovat, můžeme s tím i nesouhlasit, ale to je asi tak vše, co se s tím dá dělat. Tato moudrá slova českého génia Járy da Cimrmana se dají použít vždy a 
všude, a to i zde. Zkrátka, co jedna osobnost, to jeden názor. Výsledky jsou však opravdu těsné. 

 

 
1. Chomutov        78,75 bodů 
 

2. České Budějovice    76,25 
 

3. Kladno           73,50 
 
 
4. Jihlava        68,75 
5. Třebíč        64,25  
6. Havířov        63,50 
7. Litoměřice      61,50 
8. Prostějov       56,50 
 
9. Ústí n/L         56,25 
10. Šumperk      55,50 
11. Benátky n/J      51,50 
12. Kadaň        50,25 
 
13. Most         48,00 
14. Havlíčkův Brod     45,75 
 

P. S.: Své názory a rozhořčené dopisy můžete psát na mail: Marek.Hedbavny@seznam.cz, kde Vám bude objasněno, proč jsem rozhodl tak, jak jsem rozhodl. Ještě jednou připomínám, je to jen můj OSOBNÍ NÁZOR, za kterým si ovšem stojím. 
 

Vítězové tohoto žebříčku: 
2011: Chomutov (82,25 bodů) 
2012: Mladá Boleslav (77,75 bodů) 
2013: Mladá Boleslav (75,50 bodů) 
2014: Chomutov (78,75 bodů) 
 

mailto:Marek.Hedbavny@seznam.cz


 

POHLED DO HISTORIE: 

NEJVÍCE BODŮ 
V ZÁKLADNÍ ČÁSTI 



HISTORICKÉ BODOVÁNÍ

 1.  4.
VÁCLAV PROSPAL 
sezóna 2004/2005 

VÁCLAV PITEL 
sezóna 1992/1993 

MILAN NOVÝ 
sezóna 1986/1987 5.České Budějovice  Jindřichův Hradec  Kladno 

88 bodů (28+60)  72 bodů (33+39)  71 bodů (34+37) 
    

O Václavu Pitelovi pravděpodobně slyšíte 
poprvé, jelikož je to hráč, který strávil celou 
svou kariéru (až na jeden ročník) ve druhé 
nejvyšší soutěži. Dlouhou dobu byl věrný 
Vimperku, týmu, jenž mimo jiných odchoval 
brankáře Šimona Hrubce. Poté přestoupil do 
nedalekého Jindřichova Hradce, jemuž 72 
body v sezóně 1992/1993 pomohl k postupu 
do nejvyšší soutěže. Právě tehdy se Pitel 
poprvé podíval mezi elitu.  

Také legenda československého hokeje a historicky 
nejlepší střelec naší nejvyšší soutěže – Milan Nový – se 
zapsal do statistik druhé nejvyšší soutěže.  

Rekord, který v budoucnu velmi těžko 
někdo překoná, drží Václav Prospal, přestože se 
v sezóně 2004/2005 rozhodl některá prvoligová 
utkání vynechat. Jednalo se o výlukový ročník, 
který do 1. ligy, zejména do Českých Budějovic, 
nováčka soutěže, přilákal i hráče z NHL. Jedním 
z nich byl právě Václav Prospal, jenž sbíral 
průměrně 2,26 bodů na zápas. Slavný útočník v 1. 
lize ale nehrál kvůli tomu, aby překonával rekordy. 
Jeho cílem bylo vrátit Motor do nejvyšší soutěže. A 
tato mise nesmlouvavého forvarda dopadla na 
jedničku – České Budějovice postoupily zpět do 
extraligy.  

Tu si zahrál v ročníku 1986/1987. Přišel, aby pomohl 
svému mateřskému celku k návratu mezi elitu. A 
povedlo se mu to hned na první pokus. Na Kladně se 
tehdy sešel opravdu skvělý tým, takže se ani nic jiného 
nečekalo. Milan Nový, dvojnásobný mistr světa, už byl 
sice na sklonku kariéry, ale i tak si držel skvělý průměr 
téměř jednoho vstřeleného gólu na zápas. Ostatně tak 
jak tomu bylo po celou jeho úspěšnou kariéru. 

6.
PETR KAŇKOVSKÝ 

V 1. lize ovšem tento hokejista, který loni 
ukončil svou bohatou kariéru, zanechal trochu 
rozporuplný dojem. Fanoušky soupeře si totiž 
znepřátelil častým diskutováním s rozhodčím. 
Hodně ostře do sudích se opřel i v několika 
rozhovorech. Přesto bylo jeho působení ve druhé 
nejvyšší soutěži hokejovým svátkem.  

sezóna 2006/2007 
Jihlava 

71 bodů (24+47) 
 
Petr Kaňkovský, to byl vskutku ojedinělý 
hokejista. V nejvyšší soutěži sice v 504 
zápasech nasbíral skvělých 432 bodů, přesto 
nikdy nedosáhl takové slávy, jakou by si 
bezesporu zasloužil. Závěr kariéry strávil 
v mateřské Dukle, v níž si počínal opravdu 
fenomenálně. V posledním plnohodnotném 
ročníku kariéry zaznamenal 72 bodů a stal se 
nejproduktivnějším hráče sezóny 2006/2007. 
Pak na tři roky hokej opustil, načež oblékal 
barvy Techniky Brno a německého Moosburgu. 
Tam ve 30 zápasech nasbíral neuvěřitelných 
105 bodů! 

 

2. 
KAMIL KOLÁČEK 
sezóna 1997/1998 

Chomutov 
73 bodů (37+36)   

 
 
 
7. 

LUKÁŠ ŘÍHA 
  sezóna 2006/2007 
Kamil Koláček nebyl nikdy tak známou osobností 
jako třeba loňský kapitán Chomutova Bartečko, 
přesto pro Severočechy rok co rok odváděl daleko 
lepší práci než zmiňovaný Slovák s blyštivou 
minulostí. Koláček se každou sezónu držel na špici 
kanadského bodování, v ročníku 1997/1998 si pak 
připsal fenomenálních 37 branek a 36 asistencí.  

Prostějov 
70 bodů (29+41) 

 

Kariéra Lukáše Říhy byla 
opravdu těžko uvěřitelná. 
Byl to talent, jaký se jen tak 
nerodí. Býval neuvěřitelně 
produktivní, přesto se nikdy 
nedokázal vymanit ze své 
špatné pověsti. Čelil 
obvinění ze znásilnění, kvůli 
drogám dostal v roce 2012 
dvouletý distanc. Uvidíme 
tedy, jestli se Říha dokáže 
vrátit. Byla by škoda, kdyby 
to ve třiatřiceti letech 
zabalil. Právě kvůli 
podobným hokejistům je 
totiž hokej tak krásným 
sportem. Lukáš Říha zápasy 
neuvěřitelně prožívá (někdy 
až zbytečně moc...), diváky 

3. 
DANIEL BRANDA 
sezóna 1997/1998 

Chomutov 
73 bodů (33+40) 

 
V sezóně 1996/1997 hráli Severočeši pouze třetí 
nejvyšší soutěž, jako nováček si však 
v nadcházejícím ročníku vedli opravdu skvěle. 
Hned dva hráči Chomutova totiž skončili na špici 
kanadského bodování. Oba díky zisku 
třiasedmdesáti bodů. Zatímco výše zmiňovaný 
Koláček už měl se seniorským hokejem nemalé 
zkušenosti, pro o tři roky mladšího Brandu to byla 
první sezóna mezi muži. Je jasné, že lépe snad 

pak baví různými 
děkovačkami (na led vjel 
v běžkách a podobně) a 
hlavně dokáže s hokejkou 
nádherné kousky.  

tento šikovný forvard začít nemohl. Po tomto 
ročníku 1. ligu opustil a vydal se do extraligy, kde si  
díky angažmá v Litvínově a Slavii vydobyl skvělou 
pověst a dokonce si zahrál i za národní tým.  



HISTORICKÉ BODOVÁNÍ

8. 
 

 

VÁCLAV SÝKORA 
sezóna 1983/1984 

ALEŠ POLCAR 
sezóna 1984/1985 9.  12.

TOMÁŠ ČACHOTSKÝ 
sezóna 2013/2014 

Kladno  Olomouc  Jihlava 
68 bodů (30+38)  67 bodů (30+37)  65 bodů (18+47) 

     
  V sezóně 1984/1985 byl Aleš Polcar věkem stále 

junior, takže je jeho výkon ještě úctyhodnější. 
Kariéra tohoto muže byla povedená, ne že ne, ale 
určitě mohl dokázat více. Nikdy se například 
neúčastnil žádného vrcholového turnaje s národním 
týmem.  

Nejčerstvější zápis do tohoto žebříčku 
pětadvaceti nejlepších bodových zápisů v jediné 
sezóně má na svědomí Tomáš Čachotský, loňský 
vítěz kanadského bodování druhé nejvyšší 
soutěže. Nebýt zranění a následném výpadku 
formy v poslední čtvrtině soutěže, tak by 
Čachotský mohl skončit i na třetím místě. 
Překonání osmdesátibodové (!) mety totiž 
nebylo vůbec nereálným cílem. Na kdyby se ale 
nehraje... Navíc i tak je 65 bodů zkrátka skvělé 
číslo, na které může být jihlavský lídr hrdý.  

Václava Sýkoru zná mladší generace 
zejména jako úspěšného trenéra (loni 
vedl společně s Kari Jalonenem 
pražského Lva), ale jedná se také o 
bývalého vynikajícího hokejistu. Drtivou 
část své hráčské kariéry spojil s Kladnem. 
V době prvoligové éry tohoto 
středočeského klubu se Sýkora blýskl 
osmašedesáti body. Tato bilance mu 
nakonec stačí na historické desáté místo 
v této statistice. Otázkou však je, jak 
dlouho v elitní desítce zůstane, protože 
to je meta, jež se dá pokořit. Možná již 
letos českobudějovickým duem Straka‐
Nouza. 

PAVEL JANKŮ  KAREL NEKOLA  JIŘÍ CMUNT 

13.

10. 

OLDŘICH BAKUS 
sezóna 2005/2006 

Jihlava 
65 bodů (30+35) 

 
Oldřich Bakus je bez přehánění prvoligovou 
legendou. Na svém kontě má hned sedm 
sezón, v nichž se mu podařilo překonat 
hranici čtyřiceti bodů. Osmkrát pak nastřílel 
přes dvacet branek. To je vskutku úctyhodná 
bilance. Bodově nejplodnější ročník zažil 
tento útočník, jenž kapitánoval Horácké 
Slavii a následně i mateřské Dukle Jihlava, 
před devíti lety. Byl to také zároveň jediný 
ročník, v němž se Bakusovi povedlo 
ovládnou kanadské bodování druhé nejvyšší 
soutěže. Pětašedesát bodů je vskutku 
obdivuhodná bilance, která svědčí o velké 
kvalitě této jihlavské ikony. 

11. 

 

ROMAN HORÁK 
sezóna 1991/1992 
České Budějovice 
66 bodů (31+35) 

 
Pro fanoušky Motoru je Roman Horák hokejovým bohem. Jednalo se totiž o 
jednoho z mála českobudějovických hráčů, který se v devadesátých letech 
pravidelně objevoval i v národním týmu. V sezóně 1991/1992 už Roman Horák 
patřil mezi známé hokejisty, přesto se rozhodl vypomoci Českým Budějovicím ve 
druhé nejvyšší soutěži. Rok nato už se tento slavný forvard objevil na mistrovství 
světa, z něhož si odvezl bronzovou medaili. Později se sice stal kapitánem 
jihočeského celku, ale v roce 1995 zamířil do pražské Sparty. V ní se stal 
nejproduktivnějším hráčem extraligového ročníku 1996/1997. Do Českých 
Budějovic se sice pak ještě na jednu sezónu vrátil, ale už byl za zenitem a svou 
kariéru ukončil v druholigových Strakonicích. Ve šlépějích svého otce jde i jeho syn 
Roman, jenž má na svém kontě bezmála 100 utkání v NHL. Předčí někdy útočník 
Edmontonu svého otce? Nechme se překvapit... 

sezóna 1992/1993 
Kometa Brno 

64 bodů (42+22) 
 
Pavla Janků si jistě pamatuje ještě 
z nedávné minulosti, kdy tento 
obávaný kanonýr hájil barvy 
ústeckého Slovanu. Svou 
nejúspěšnější prvoligovou sezónu 
však zažil před více jak dvaceti lety. 
Jednalo se o průlomový ročník, který 
Pavlovi Janků vynesl lukrativní 
angažmá ve Zlíně, načež nastal 
raketový vzestup tohoto drobného 
forvarda. Janků si zahrál 
v reprezentaci, chlubit se může i 
korunou pro krále střelců extraligové 
sezóně 1994/1995. 

sezóna 1980/1981 14.  15. sezóna 1997/1998 
Kometa Brno  Beroun 

62 bodů (36+26)  62 bodů (22+40) 
   
Karel Nekola je znám především jako 
člen úderné brněnské formace 
Nekola‐Mráz/Havlíček‐
Číhal/Otoupalík. V sezóně 
1980/1981 už byl Nekola protřelý 
mazák, který patřil mezi nejužší 
ligovou špičku. Své kvality prokázal 
forvard, jenž byl převážnou část své 
kariéry věrný Kometě Brno, i ve 
druhé nejvyšší soutěži. Ve 38 
zápasech dal hned šestatřicet 
branek, což bylo rozhodně skvělá 
porce. 

Jiří Cmunt byl jednou 
z nejvýraznějších postav 1. ligy od 
rozdělení Československa na dva 
samostatné státy. Nejlepší časy zažil 
v Berouně, kde si právě výkonem 
dvaašedesáti bodů vytvořil své 
osobní maximum ve druhé nejvyšší 
soutěži. Zajímavé je, že v extralize si 
zahrál pouze jednu sezónu. A to i 
přesto, že by se ani o ligu výše 
rozhodně neztratil. Rozhodně však 
lze jeho kariéru považovat za 
úspěšnou.  
 



HISTORICKÉ BODOVÁNÍ

DALŠÍ POŘADÍ MIROSLAV STAVJAŇA 
sezóna 1992/1993 

JAROSLAV ROUBÍK 
sezóna 2012/2013 16.  18.   Vsetín  Ústí nad Labem  

61 bodů (31+30)  61 bodů (28+33)  21. LUMÍR KOTALA (59b, 1987/1988) 
     
Pozor, rozhodně si nepleťte tohoto hokejistu 
s Antonínem Stavjaňou, slavnějším držitelem 
tohoto příjmení, který se proslavil nejen jako 
vynikající hráč a reprezentant, ale také jako 
trenér. Miroslav Stavjaňa se nikdy neproslavil, 
byť jeho výkon ze sezóny 1992/1993 byl 
obdivuhodný. Výrazně se podepsal i pod 
postupem Vsetína v nadcházejícím ročníku, ale 
to bylo tak všechno, co ve své kariéře dokázal. 
Později totiž zamířil do nižší ligy v Itálii a 
s hokejem se rozloučil ve 2. lize (Uherské 
Hradiště).  

Jaroslav Roubík je hrající prvoligovou 
legendou. Desetkrát se mu podařilo 
překonat čtyřicetibodovou hranici, což je 
opravdu obdivuhodné. Osobní rekord si 
vytvořil předloni, kdy opanoval kanadské 
bodování ziskem jednašedesáti bodů. A to 
i přesto, že už v ročníku 2012/2013 začaly 
ústecké potíže a následný výprodej. 
Jenomže Roubík je stálice, která i 
v nelichotivých podmínkách dokáže 
odvádět permanentně dobré výkony. Až 
jednou pověsí brusle na hřebík, bude se na 
něj vzpomínat jako na nejlepšího 
prvoligového hráče první dekády 21. 
století.  

 
22. TOMÁŠ NOUZA (59b, 2012/2013) 

 
 

23. PETR KAŇKOVSKÝ (59b, 2003/2004) 

 
 

MARTIN SMETÁK 

19.  sezóna 1990/1991 Karviná   
60 bodů (31+29)   

  24. LADISLAV BOUŠEK (58b, 2006/2007) 
Zatímco jméno Daria Rusnáka zná drtivá 
většina fanoušků, na Martina Smetáka si 
už může pamatovat pouze hokejový 
pamětník. A to i přesto, že se nejednalo o 
špatného hráče. Ba naopak! Smeták patřil 
k nadprůměru i v nejvyšší soutěži, dokonce 
si zahrál i za národní tým! Nyní se věnuje 
trénování, takže o něm možná ještě 
uslyšíme.  

 

 LUBOŠ ROB 

17. 
 sezóna 1991/1992 

25. JAROSLAV ROUBÍK (58b, 2011/2012) České Budějovice 
61 bodů (32+29)   

  RADEK DUDA 

20. V 1. lize momentálně řádí také Luboš Rob. 
Pochopitelně se však nejedná o jednu a tutéž 
osobu. Současný talent Motoru je totiž synem 
Luboše Roba, jenž se do tohoto žebříčku 
vměstnal díky 61 bodům ze sezóny 1991/1992. 
Tohoto výkonu dosáhl v 21letech, takže Rob 
mladší se bude muset hodně snažit, aby svého 
otce jednou předčil.  

sezóna 2009/2010 
Chomutov 

60 bodů (23+37) 
 

 Radek Duda – hokej není nuda. Výstižnější pokřik asi vymyslet nešel. Dudu drtivá 
většina fanoušků nemá ráda, bodejť by ne, když se jedná o vyhlášeného 
provokatéra. Jenže, ruku na srdce. Byl by hokej tak krásným sportem, kdyby 
nebylo podobných hráčů jako Duda? Ne, nebyl... Ex‐plzeňský účastník, který se 
účastnil MS 2003, přišel do Chomutova právě před startem sezóny 2009/2010. 
Na začátku se vše zdálo být idylické, Radek Duda byl jasně nejlepším hráčem 
druhé nejvyšší soutěže. Jenže pak začaly problémy, které nakonec vyústily v jeho 
dva předčasné odchody ze severočeského celku.  

 
26. RICHARD CACHNÍN (58b, 1997/1998) 

 

 
 

 
27. RADIM RADĚVIČ (58b, 1993/1994) 

 
28. KAMIL KOLÁČEK (58b, 1996/1997) 

 
29. RADEK DVOŘÁK (58b, 2004/2005) 

 
30. TOMÁŠ KLIMENTA (58b, 2013/2014) 



LEGENDA

 ROMAN HLOUCH
Je pochopitelné, že hokej hrály stovky lepších hokejistů než byl Roman Hlouch, málokdo se však může pochlubit tak

skvělými zážitky z této nejrychlejší kolektivní hry. Pojďme si shrnout Hlouchovy nejvýraznější momenty kariéry. 
 
1) Postup s Třebíčí – Roman Hlouch, útočník narozený roku 1975, je odchovancem Horácké Slavie, kde hrál až do léta 2001. Výrazný 
týmový úspěch si šikovný forvard připsal již v roce 1997, kdy pomohl Horákům k vytouženému postupu do druhé nejvyšší soutěže. 
V osmi zápasech baráže se blýskl hned pěti body, byl tedy nezpochybnitelným tahounem postupového mužstva, v němž tehdy hráli 
například Oldřich Bakus, Michal Mikeska, Rostislav Malena či Milan Buďa.  
 
2) Spoluhráč Eliáše a Morrisona – když se v roce 1999 Patrik Eliáš nemohl dohodnout na nové smlouvě s New Jersey, 
demonstrativně ohlásil návrat do mateřské Třebíče. S sebou na Vysočinu pozval i dalšího stávkujícího forvarda Brendena Morrisona, 
hokejistu s bezmála 1000 starty v NHL. A Roman Hlouch měl tu čest, že si s těmito dvěma fantastickými hráči zahrál v jedné formaci. 
„Byl to pro mě nezapomenutelný zážitek. Oba to už tehdy byli vynikající hokejisté. Měl jsem obrovskou radost, že s nimi budu 
nastupovat v jednom dresu. A co v dresu, dokonce v jednom útoku,“ zavzpomínal Hlouch v interview pro iDnes.cz. „Nervózní jsem 
ale nebyl. Já s Patrikem vyrůstal, oba jsme z Třebíče. Dokonce jsme bydleli přímo naproti sobě. Pořád jsme lítali s hokejkou po ulici a 
pak jsme spolu i začínali v Horácké Slavii. Já to prostě bral jako velkou šanci zahrát si vedle výborných hráčů,“ pokračoval ve 
vzpomínání pro Evu Streichsbierovou. „Brendan Morrison mě pozitivně překvapil. Já si vždycky o Kanaďanech myslel, že jsou to 
vesměs namyšlenci. Zvlášť když hrají v NHL. Jenomže on byl naprosto super kluk. Upřímný, kamarádský a byla s ním velká sranda,“ 
dodal Hlouch.  
 
3) Asi největším úspěchem tohoto hokejisty je postup s Duklou Jihlavou do nejvyšší soutěže. Došlo k němu v roce 2004. Sám Roman 
Hlouch byl střelcem jedné z nejdůležitějších branek barážové série. 
 
  Sečteno podtrženo, Roman Hlouch, nyní civilním zaměstnáním policista, může být na svou kariéru pyšný. Krom výše 
zmiňovaného je totiž například držitelem polského titulu s Krakovem.  
 

STATISTIKY 
 
 
 

 
 



ARCHIV MAGAZÍNU O 1. LIZE

 
Kompletní archiv Magazínu o 1. lize naleznete na nových webových stránkách http://1liga.trikape.cz/

ROČNÍK 2012/2013  ROČNÍK 2013/2014  ROČNÍK 2014/2015 
  

1. číslo: ZDE 5. číslo: ZDE
1. číslo: ZDE

OBSAHY ČÍSEL 
 
1. číslo: Průvodce sezónou, TOP 10 hráčů do 175 cm 
 
2. číslo: Michal Mikeska, Mario Cartelli, Martin Filip, Milan Toman, 
Lukáš Pabiška, BK Mladá Boleslav, Královští Lvi Hradec Králové, Jiří 
Novotný, TOP 10: brankáři 
 
3. číslo: Jiří Cetkovský, Marian Morava, Nikola Gajovský, David 
Vrbata, Radim Kucharczyk, Aleš Totter, HC Stadion Litoměřice, HC 
Benátky nad Jizerou, TOP 10: mladíci, Žebříček dresů, Legenda: 
David Mikšan 
 
4. číslo: Radim Vrbata, Zdeněk Ondřej, Jan Plodek, Petr Přindiš, 
David Ludvík, Nathan Walker, HC Rebel Havlíčkův Brod, SK Kadaň, 
Přehled rváčů, bláznů a průšvihářů, Movember v 1. lize, TOP 10: 
veteráni 
 
5. číslo: David Výborný, Lukáš Poživil, Martin Vágner, Pavel Selingr, 
Lukáš Cingeľ, Michal Tvrdík, Aleš Holík, Milan Přibyl, Martin Filip, 
Salith Šumper, SK HS Třebíč, TOP 10: Praváci, Pavel Šebesta 
 
6. číslo: Průvodce play‐off, Boris Žabka, Ladislav Slížek, Richard 
Diviš, Daniel Boháč, Daniel Hodek, Luděk Brož, TOP 10: cizinci, 
Alexandr Elsner 
 
7. číslo: Shrnutí sezóny, TOP 100 hráčů sezóny, udílení trofejí, 
shrnutí play‐off/out, výroky, Pavel Maláč 

 

     5. číslo: ZDE  1. číslo: ZDE
 
2. číslo: ZDE     6. číslo: ZDE 
 
3. číslo: ZDE               7. číslo: ZDE 
 
4. číslo: ZDE 

 
 

 
    

 
ZDE2. číslo:     6. číslo: ZDE  

ZDE
 
3. číslo: ZDE   7. číslo: ZDE 
       
4. číslo: ZDE 
 

OBSAHY ČÍSEL
 
1. číslo: Průvodce sezónou, TOP 15 letních posil, přehled posledních 
dvaceti prvoligových sezón 
 
2. číslo: Viktor Ujčík, Angel Krstev, Martin Falter, Peter Jánský, Karel 
Hromas, Petr Opršal, Lubomír Vosátko, Medvědi Beroun 1933, Michal 
Vodný, TOP 15: Junioři, Speciál: Největší prvoligové osobnosti za 
posledních 10 let, Legenda: Michal Černý 
 
3. číslo: Aleš Kotalík, Michal Mikeska, Martin Chabada, Petr Kanko, Tomáš 
Fořt, Michal Důras, Martin Tůma, Lukáš Nahodil, Petr Přikryl, Petr Jíra, 
Milan Mikulík, HC Motor České Budějovice, Legenda: Michal Černý, TOP 
15 útočných formací 
 
4. číslo: Michal Broš, Jakub Čuřík, Jan Novák, Jaroslav Roubík, Rostislav 
Malena, Marek Černošek, Jiří Kuchler, Žebříček klubů 2013, Efekty posil, 
Jak se vyplácí posily?, HC Slovan Ústečtí Lvi, TOP 15 týmů za posledních 
deset let, Richard Brančík 
 
5 číslo: Ctirad Ovčačík, Niko Kapanen, Zbyněk Hrdel, HC Dukla Jihlava, 
Tomáš Klimenta, Lukáš Sáblík, Marek Laš, Karel Plášek, žebříček trenérů, 
Ladislav Rytnauer, Roman Prošek, David Pojkar, Prvoligová nej, Oldřich 
Válek  
 
6. číslo: Průvodce play‐off/play‐out, Václav Skuhravý, Marek Schwarz, 
Petr Šachl, Patrik Moskal, Václav Meidl, Martin Koudelka, David Pazourek 
 
7. číslo: Shrnutí sezóny, TOP 100 hráčů sezóny, udílení trofejí, shrnutí 
play‐off/out, výroky, Vítězslav Jankových 

 

2. číslo:      
 

ZDE3. číslo:      
 

OBSAHY ČÍSEL
 
1. číslo: Průvodce sezónou, TOP 15 letních posil, legenda: Milan Ministr 
 
2. číslo: Miroslav Hanuljak, Miroslav Holec, Tomáš Divíšek, LHK Jestřábi 
Prostějov, cizinci v Chomutově, slavné prvoligové zápasy, addon 1. liga do 
NHL 09, vzpomínkový článek na Miroslava Hlinku, článek věnující se 5. 
narozeninám magazínu o 1. lize, TOP 15 osobností, legenda: Jiří Kadlec 
 
3. číslo: Josef Straka, Martin Jakúbek, Petr Tenkrát, Miroslav Kopřiva, Petr 
Punčochář, Matouš Venkrbec, HC Slovan Ústí nad Labem, třebíčští 
brankáři, hodnocení webů 1. ligy, TOP 15 hráčů do 177cm, legenda: Jiří 
Cmunt 
 

 
KLIKNI NA ODKAZ:
www.facebook.com
/trikapecz.1liga?fref
=ts 

DĚKUJEME MEDIÁLNÍM PARTNERŮM ZA PODPORU
 

TŘI KÁPĚ: TŘEBÍČ ČESKÝ NÁRODNÍ SPORT BYL, JE A BUDE VŽDY HOKEJ!!  WWW.HSTREBIC.CZ RYTÍŘI KLADNO 1. HOKEJOVÁ LIGA CZ  ESPORTS.CZ

 

http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-1.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-5.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-2.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-6.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-3.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-7.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1213/2013-4.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/1-2014.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/5-2014.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/2-2014.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/6_2014.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/4-2014.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/7_2014.pdf
http://hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1314/4_2014.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1415/1-2015.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1415/2-2015.pdf
http://www.hstrebic.cz/foto_tre/foto_clanky_1415/3-2015.pdf
http://1liga.trikape.cz/
http://www.facebook.com/trikapecz.1liga?fref=ts
http://www.facebook.com/trikapecz.1liga?fref=ts
http://www.facebook.com/trikapecz.1liga?fref=ts


ZÁBAVA KVÍZ

VÝSLEDKY NA NÁSLEDUJÍCÍ STRANĚ
 

 
KDO JE TO? 

VTIPNÉ MOMENTY, KTERÉ SE UDÁLY NA TRESTNÝCH LAVICÍCH V NHL 
http://www.youtube.com/watch?v=bYTePzZS65Y 

 Za každou správnou odpověď dva body. 

Poznáš sezónu?  Poznáš hráče? 
1. indicie: v bráně zářil Zdeněk Orct  1. indicie: 7. 9. 1977, Sparta Praha 
2. indicie: Prostějov postoupil do semifinále 1. ligy  2. indicie: dříve Beroun, Chomutov 

Maximálně 10 bodů z obou 
tajenek. Za každou použitou 

indicii ‐1 bod. 

3. indicie: nejproduktivnějším hráčem Kysela   3. indicie: legenda hradeckého hokeje 
4. indicie: finále se hrálo ve složení Kladno‐Dukla  4. indicie: klíčový postava Ústí n/L 
5. indicie: extraligu tehdy vyhrála pražská Slavia  5. indicie: kř. jméno Jaroslav   

  
 

10 otázekVALERIJ CHARLAMOV BYL PROSTĚ FENOMENÁLNÍ... 
http://www.youtube.com/watch?v=‐5arZ1uhQkc

 
 

 
Za každou správnou odpověď 1 bod 

Kde začínal s hokejem Josef Marha?
6) Koho je Jan Novák odchovancem? 1) Koho je Milan Hejduk odchovancem? 
a) Jihlavy a) Kladna 
b) Českých Budějovic b) Ústí n/L 
c) Havlíčkova Brodu c) Jihlavy 
d) Chomutova d) Chomutova 
7) Koho je Milan Hnilička odchovancem? 2) Koho je Jakub Kindl odchovancem? 
a) Kladna a) Prostějova 
b) Litoměřic b) Šumperka 
c) Prostějova c) Havířova 

 d) Ústí n/L d) Havlíčkova Brodu  Kde začínal s hokejem Ondřej Němec?
8) Koho je Jan Peterek odchovancem? 3) Koho je Ondřej Němec odchovancem? 
a) Šumperka a)) Jihlavy 
b) Kladna b) Havlíčkova Brodu 
c) Jihlavy c) Třebíče 
d) Havířova d) Šumperka 
9) Koho je Josef Marha odchovancem? 4) Koho je Peter Jánský odchovancem? 
a) Havlíčkova Brodu a)  Mostu 
b) Jihlavy b)  Kadaně 
c) Kladna c)  Litoměřic 

Pokud jste dosáhl/a… jste…
d)  Chomutova 
5) Koho je František Lukeš odchovancem? 
a) Ústí n/L 
b) Chomutova 
c) Kadaně 
d) Mostu 

10) Koho je Jiří Trvaj odchovancem? 
a) Prostějova 
b) Jihlavy 
c) Šumperka 
d) Havířova 

d) Šumperka 
20‐26 bodů   Prezident klubu 
16‐19 bodů   Manažer 
12‐15 bodů   Hlavní trenér 
7‐11 bodů   Asistent trenéra
3‐6 bodů   Trenér mládeže 
0‐2 bodů   Nosič vody 

  

http://www.youtube.com/watch?v=bYTePzZS65Y
http://www.youtube.com/watch?v=-5arZ1uhQkc


DALŠÍ VYDÁNÍ

... vycházíme 6. ledna 
 

KLIKNI NA ODKAZ: 
www.facebook.com
/trikapecz.1liga?fref
=ts 

: JAROSLAV KALLA 
 
: VLADIMÍR RŮŽIČKA ML. 
 
: MILOSLAV HOŘAVA 
 
: JAK SE VYPLÁCÍ PŘEDSEZÓNNÍ POSILY? 
 
: TOP 15 PRAVÁKŮ 
 
: PIRÁTI CHOMUTOV 
 
: EFEKTY POSIL 
 
: LEGENDA JIŘÍ HENDRICH 

-------------------------------------------------------------------- 
foto: fotokraus.cz, google.cz, weby prvoligových klubů, Jiří Mokrý (hstrebic.cz), Miroslav Rosendorf, 

weby extraligových klubů, sportyusti.cz 
 
VÝSLEDKY KVIZU 
 
Kdo je to?  10 otázek
1. DAVID KUCHEJDA 
2. MICHAL DŮRAS 
3. ALEŠ STANĚK 
UPoznáš…?

 
1) b   5) c  9) b 
2) b   6) c  10) d 
3) c   7) b 
4) a   8) d 

UKontakt 
sezóna: 2002/2003 
hráč: JAROSLAV ROUBÍK 

HTUMarek.Hedbavny@seznam.czUT 

 

http://www.facebook.com/trikapecz.1liga?fref=ts
http://www.facebook.com/trikapecz.1liga?fref=ts
http://www.facebook.com/trikapecz.1liga?fref=ts
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